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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – РАЗГРАД 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 31 

 

 От проведеното заседание на Общински съвет – Разград на 24.11.2009 

г. /вторник/ от 13.30 часа в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  32 общински 

съветници. 

По уважителни причини отсътва общински съветник Янка Георгиева. 

 Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 31 общински 

съветника. 

 В хода на заседанието се включи общински съветник Стоянка 

Курдова. 

/Приложение №1 към Протокола/ 

 

На заседанието присъстваха: г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община 

Разград; г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград, г-жа Кина 

Дякова – зам. кмет на Община Разград, служители от общинска 

администрация, кметове на населени места, журналисти, граждани. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Добър ден на всички в залата. 

Предлагам да започнем работа. 

 Уважаеми колеги общински съветници, 

 Уважаеми г-н Кмет на Община Разград, 

 Уважаеми представители на общинска администрация и кметове на 

кметства, 

Уважаеми представители на средствата за информация, 

 Скъпи съграждани, 

 

 Предвид присъствието на  31 общински съветника в залата и съгласно 

чл. 53 ал.1 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет- 

Разград обявявам заседанието на Общински съвет Разград за открито. 

 

 Секретар на днешното заседание ще бъде общински съветник  

Божинел Христов. 

 

 Колеги, 

ще използвам тази трибуна да отправя поздравления за два празника. На 21 

ноември празнувахме Деня на християнското семейство и младежта. 
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Поздравявам ви и най- искрено ви пожелавам семейно щастие и 

благополучие! Основата на християнското семейство е обичта. В нашите 

семейства ние възпитаваме нашите деца и именно там те получават първата 

си представа за света от взаимоотношенията на родителите си. От 

семейството ни започва изграждането на духовно здрави личности, годни да 

бъдат творци на нов живот. От здравината и устойчивостта на семейството 

зависят здравината и устойчивостта на обществото и държавата ни.  

  И в този дух, отдавайки уважение на най-добрите религиозни 

традиции, спазвайки принципите на взаимното уважение и толерантност, 

разбирателство и вяра в доброто, искам да се обърна и към всички, 

изповядващи мюсюлманската религия. 

 Приемете моите сърдечни поздрави по случай настъпващия свещен 

празник Курбан Байрам. Желая много здраве, късмет, благоденствие и 

повече вяра в утрешния ден. Нека всички бъдем добри хора! 

 

 / Г-н Добрев, поздрави г-жа Валентина Френкева, празнувала своя 

рожден ден на 3 ноември като и пожела здраве и щастие /. 

  

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, 

 преминаваме към разглеждане на Дневния ред, с който съгласно 

нашия Правилник предварително сте запознати: 

 1. Докладни записки 

 2. Текущи 

 

 Предложения за изменение на така прочетения Дневен ред имате ли? 

 

 Аз имам едно предложение за допълнение по точка едно – Докладни, 

това е докладна записка, Относно: Отдаване под наем на помещения  в 

„ДКЦ І Разград” ЕООД гр. Разград. 

  Тя е пред всички вас. Има ли някой от колегите, който не е получил 

докладната записка?  

Има ли други предложения колеги? Г-н Георгиев, заповядайте. 

 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Г-н Председател, 

Аз имам отправено питане чрез Вас до Кмета на Община Разград. То 

влиза ли вътре в този дневен ред – Докладни, Текущи или? 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Не. Не е пристигнало при мен г-н Георгиев. 
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Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Значи аз съм задал питането си в срок в деловодството. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Не е пристигнало, но това не пречи, ако правите предложение да влезе 

в дневния ред да го включим.  

 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Аз искам да разбера нали там как е предвидено административно, 

дали г-н Бояджиев е готов да отговори. Ако е готов да го включим в 

дневния ред. В такъв случай правя предложение точка Питания да бъде 

включена.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Проблема е, че г-н Георгиев го е адресирал директно до мен и аз му се 

обадих преди 2 дни да го пусне и до Вас. Аз съм готов да отговоря.  

 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Аз съм го пуснал. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Не е пристигнало в Звеното г-н Георгиев. Значи, в Правилника нали 

знаете, че се адресира до Председателя на Общинския съвет. Най – вероятно 

сте го адресирали до г-н Бояджиев само. Нищо, ще го включим. Колеги, 

други предложения за включване в Дневния ред? Ако няма, тогава 

преминаваме към гласуване на предложенията. Първото предложение е 

докладна записка, Относно: Отдаване под наем на помещения  в „ДКЦ І 
Разград” ЕООД гр. Разград. 

Моля гласувайте за включване на тази докладна записка в Дневния 

ред.  

 

С 31 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма. 

Предложението се приема и Докладната записка се включва в Дневния 

ред. 

 

По предложение на г-н Пейчо Георгиев ще имаме втора точка Питане, 

точка Текущи става трета.  

Моля, който е съгласен в Дневния ред да бъде заложена точка две 

Питане от общински съветник да гласува.  
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С 31 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма. Точка 

Питане от общински съветник влиза в Дневния ред. 

 

Подлагам на гласуване като цяло Дневния ред, с направените 

допълнения в него:  

1. Докладни записки. 

2. Питане от общински съветник. 

3. Текущи. 

Моля гласувайте. 

 

С 25 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 2. Дневния ред 

се приема.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Да, г-н Стоянов. 

 

Г-н Стоян Стоянов – ПП „ГЕРБ” 

Обяснение на отрицателен вот мисля, че имам право. 

  

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Да, разбира се. 

 

Г-н Стоян Стоянов – ПП „ГЕРБ” 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми колеги общински съветници, 

Уважаеми съграждани, 

Гласувах „против” Дневния ред защото днес сме свидетели и ще 

бъдем свидетели на една чисто политическа сесия. Какво имам предвид – 

имам предвид, че за всичкото време, за тези 2 години всички положителни 

неща, които този Общински съвет взе като решения за открито и прозрачно 

управление днес ще бъдат заличени и изтрити. Днес, новото мнозинство от 

БСП подкрепено с по – голямата част от групата на ДПС повежда 

управлението в една коренно различна посока. Факта е, че общинските 

съветници не намират място вече в комисиите можем да заключим доколко 

прозрачно ще бъде управлението, което ще се осъществява от тук насетне. 

Благодаря Ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Стоянов.  

Преминаваме към разглеждане на първата докладна записка. 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 
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ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

СТАТИЯ 1 

 

Докладна записка от Добрин Станчев Добрев – Председател на 

Общински съвет – Разград 

 Относно: Отдаване под наем на помещения  в „ДКЦ І Разград” 

ЕООД гр. Разград 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги общински съветници, 

Съответно с писмо с вх. № 505/ 20.11. 2009 г., което също е 

прикрепено към докладната записка беше направено предложение от 

Управителя на „ДКЦ І Разград” ЕООД гр. Разград, за отдаване под наем на 

3 свободни помещения от сградата на ул. „Васил Левски”. В тази връзка съм 

изготвил и съм предложил на вашето внимание тази докладна записка със 

съответното решение.  

Колеги, имате думата за въпроси. Ако няма, преминаваме към 

предложения и  изказвания. Имате думата колеги. Ако няма, прекратявам 

процедурата по разисквания  и преминаваме към гласуване. Моля, 

гласувайте. Това наше решение изисква и поименно гласуване. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

24. 11. 2009 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров +   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   
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17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова +   

24. Радостин Георгиев Киров +   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова отсъства   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева отсъства   

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 547 

 

Сградата, находяща се в гр. Разград, ул. „Васил Левски” № 1, в 

която се помещава „ДКЦ І Разград” ЕООД гр. Разград е включена в 

капитала на дружеството. Постъпило е писмо с вх. № 505/ 20.11. 2009 г. 

от Управителя на „ДКЦ І Разград” ЕООД гр. Разград, с което 

уведомява Общинския съвет, че в сградата има налични свободни 

помещения, както следва:  

 1. Кабинет № 34, ет.3, северно изложение, с площ 14.2 кв.м. – 

граничи в дясно с кабинет № 35 – в момента свободен; в ляво с кабинет 

№ 33 – манипулационна на ОПЛ. Кабинетът е предназначен за 

извършване на медицинска дейност.  

 2. Кабинет № 35, ет.3, северно изложение, с площ 14.0 кв.м. – 

граничи в дясно с кабинет № 36 – стая за почивка на служителите от 

Центъра; в ляво с кабинет № 34 – свободен в момента. Кабинетът е 
предназначен за извършване на медицинска дейност.  

 3. Кабинет № 56, ет.4, северно изложение, с площ 14.5 кв.м. – 

граничи в ляво и дясно с кабинети на МДЛ „Европа” ООД. Кабинетът 

е предназначен за извършване на медицинска дейност. 

 Направено е искане за съгласие за провеждане на търг за отдаване 
под наем на посочените помещения. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл. 33, ал.1 от Наредба № 

3 за осъществяване на стопанската дейност на Община Разград чрез 
търговски дружества с общинско участие и чрез общински 
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предприятия, Общински съвет – Разград, след поименно гласуване, с 31 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

 1. Дава съгласие „ДКЦ І Разград” ЕООД гр. Разград да проведе 
търг за отдаване под наем по реда на чл. 34 от Наредба № 3 за 

осъществяване на стопанската дейност на Община Разград чрез 
търговски дружества с общинско участие и чрез общински 

предприятия на част от сграда, находяща се в гр. Разград, ул. „Васил 

Левски” № 1, включена в капитала на дружеството, и съставляващи 

помещения, както следва:  

 1.1. Кабинет № 34, ет.3, северно изложение, с площ 14.2 кв.м. – 

граничи в дясно с кабинет № 35 – в момента свободен; в ляво с кабинет 

№ 33 – манипулационна на ОПЛ. Кабинетът е предназначен за 

извършване на медицинска дейност.  

 1.2. Кабинет № 35, ет.3, северно изложение, с площ 14.0 кв.м. – 

граничи в дясно с кабинет № 36 – стая за почивка на служителите от 

Центъра; в ляво с кабинет № 34 – свободен в момента. Кабинетът е 
предназначен за извършване на медицинска дейност.  

 1.3. Кабинет № 56, ет.4, северно изложение, с площ 14.5 кв.м. – 

граничи в ляво и дясно с кабинети на МДЛ „Европа” ООД. Кабинетът 

е предназначен за извършване на медицинска дейност. 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в седемдневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен  съд град Разград. 

 

Г- н Георги Атанасов - ПП „Социалдемократи за Разград” 

Процедура г-н Председател. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Да, заповядайте. 

 

Г- н Георги Атанасов - ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Г-н Председател, 

Уважаеми колеги, предстоят 5 докладни записки еднотипни. Всичките 

са, относно промени в състава на различните постоянни комисии на 

Общинския съвет. Процедурно предложение имам: Докладването и 

разискванията ако има такива по тези 5 докладни да бъде наведнъж, а след 

това гласуването да бъде отделно. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги имаме процедурно предложение – обсъждането и 

разискването по петте докладни записки да вървят заедно, а съответно 

гласуването да бъде поотделно. Моля, който е съгласен с така направеното 

предложение да гласува.  

 

 Общинският съвет с 27 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали се” 

– 2 се приема процедурното предложение.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Да, заповядайте. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Уважаеми колеги, 

аз гласувах „против” защото в момента се направи един опит „покрай 

сухото да бъде прекарано и мокрото”. По време на извънредната сесия 

новото мнозинство в Общинския съвет гласува редица глупави и откровено 

незаконосъобразни решения и в тези докладни записки сега се прави опит 

между тези, които са важни да се прекара и една докладна записка, която да 

замаже гафовете, които направиха вносителите и хората, които са гласували 

миналия път за приемане на  тези извънредни решения. Благодаря Ви.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви и аз.  

 

СТАТИЯ 2 

 

1. Докладна записка от  Добрин Станчев Добрев – Председател на 

Общински съвет - Разград 

 Относно: Промени в състава на Постоянната комисия по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол и на Постоянната комисия за младежта, 

спорта и туризма.   

2. Докладна записка от  Добрин Станчев Добрев – председател на 

Общински съвет - Разград 

 Относно: Промени в състава на постоянната комисия по култура, 

културно- историческо наследство и духовни ценности в състава на 

Общински съвет- Разград, мандат 2007- 2011 г. . 

3. Докладна записка от  Добрин Станчев Добрев – председател на 

Общински съвет - Разград 

Относно: Промени в състава на постоянната комисия по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
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етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации и на постоянната комисия по бюджет, финанси и 

икономическа политика. 

4. Докладна записка от  Добрин Станчев Добрев – председател на 

Общински съвет - Разград 

Относно: Промени в състава на постоянната комисия по 

устройство и развитие на територията, транспорт на общината и на 

постоянната комисия по култура, културно- историческо наследство и 

духовни ценности. 

5. Докладна записка от  Добрин Станчев Добрев – председател на 

Общински съвет - Разград 

Относно: Промени в състава на постоянната комисия за младежта 

спорта и туризма, на ПК по устройство и развитие на територията, 

транспорт на общината и на ПК по законност, превенция на 

корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации . 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

На основание Правилника бяха проведени съответно срещи с 

Председателите на групи. Получих писмо от г-н Стоян Стоянов, с което той 

ме уведомява, за разпределението на общинските съветници в съответните 

комисии. В тази връзка следват и докладните записки, които са на вашето 

внимание. Имате думата за въпроси. Да, г-н Георгиев, заповядайте.  

 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Аз имам един въпрос по отношение на втората докладна записка, г-н 

Добрев и той е следния: От предното заседание на Общинския съвет до 

днешното г-н Захариев на колко комисии е бил член? 

  

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Вие знаете, че г-н Захариев още на сесията на 20.10. 2009 г., по – 

точно след сесията той подаде молба за напускане. В следващата сесия бяха 

изготвени съответните докладни, които ви бяха раздадени. Тогава г-н 

Стоянов дойде и съответно заяви да се изчака решението на група „ГЕРБ”, 

която да направи предложение по състава и изменението на Постоянните 

комисии. Бяха свикани Председателите на останалите групи, те приеха това 

предложение на г-н Стоянов и на днешната сесия, която си е редовна сесия, 

аз внасям предложения, съответно промените в Постоянните комисии.  

 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 На колко комисии през това време той е член.  
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Ами по решение на Общинския съвет след като не е бил освободен от 

четвъртата е бил член на 4 комисии.  

 Други въпроси, колеги? Има ли други въпроси? Ако няма, 

преминаваме към предложения, мнения и разисквания по тези докладни 

записки. Заповядайте колеги. Ако няма, прекратявам разискванията и 

преминаваме към гласуване. Подлагам на гласуване първата докладна 

записка, касаеща освобождаването от състава на ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол 

общинският съветник Добрин Станчев Добрев и освобождаване от състава 

на ПК за младежта, спорта и туризма общинският съветник Добрин Станчев 

Добрев. Моля, гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 548 

 

С Решение №10 по Протокол № 2/27.11.2007 г. на Общински съвет 

Разград е избран състав на ПК по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол, а с 

Решение № 31 по Протокол №2/27.11.2007 г. – на ПК за младежта, 

спорта и туризма за мандат 2007- 2011 г. 

С Решение № 517 по Протокол №29/20.10.2009 г. за председател на 

Общински съвет- Разград е избран общинският съветник Добрин 

Станчев Добрев. Това налага освобождаването му от състава на 

постоянните комисии, цитирани по- горе, чийто член е. 
Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.1 и чл.48 

ал.1, при условията на чл.27 ал.4 от ЗМСМА и на основание чл.27 и 

чл.28, ал.2 от Правилника за организацията и дейността на Общински 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация, Общински съвет- Разград  с 25 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – 2, 

 

РЕШИ : 

 

 1. Освобождава от състава на ПК по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол 

общинският съветник Добрин Станчев Добрев. 

  2. Освобождава от състава на ПК за младежта, спорта и туризма 

общинският съветник Добрин Станчев Добрев. 
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 3. Настоящoто решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и на Областния управител на Област Разград в 7- дневен срок 

от приемането му. 

СТАТИЯ 3 

 

Докладна записка от  Добрин Станчев Добрев – председател на 

Общински съвет - Разград 

 Относно: Промени в състава на постоянната комисия по култура, 

културно- историческо наследство и духовни ценности в състава на 

Общински съвет- Разград, мандат 2007- 2011 г. . 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Тази докладна записка касае общинския съветник Симеон Асенов 

Захариев. Моля гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 549 

 

С Решение №28 по Протокол № 2/27.11.2007 г. на Общински съвет 

Разград е избран състав на ПК по култура, културно- историческо 

наследство и духовни ценности, чийто член е общинският съветник 

Симеон Асенов Захариев. Същият е включен в състава на още три 

постоянни комисии, което би представлявало нарушение на правилата. 

С оглед спазване изискванията за участие на всеки общински съветник 

в не повече от три ПК общинският съветник г-н Захариев е направил 

предложение за освобождаването му от състава на цитираната 

постоянна комисия. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.1 и чл.48 

ал.1, при  условията на чл.27 ал.4 от ЗМСМА и на основание чл.27 и 

чл.28 ал.2 от Правилника за организацията и дейността на Общински 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация, Общински съвет- Разград  с 21 гласа „ЗА”, „против” – 

3, „въздържали се” – 2, 

РЕШИ : 

 

 1. Освобождава от състава на ПК по култура, културно- 

историческо наследство и духовни ценности общинският съветник 

Симеон Асенов Захариев. 

 2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и на Областния управител на Област Разград в 7- дневен срок 

от приемането му. 
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СТАТИЯ 4 

 

Докладна записка от  Добрин Станчев Добрев – председател на 

Общински съвет - Разград 

Относно: Промени в състава на постоянната комисия по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 

етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации и на постоянната комисия по бюджет, финанси и 

икономическа политика. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Преминаваме към гласуване на докладната записка, касаеща:  

1. Освобождава от състава на ПК по законност, превенция на 

корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации общинският съветник 

Огнян Досев Обрешков. 

 2. Избира в състава на ПК по бюджет, финанси и икономическа 

политика общинският съветник Огнян Досев Обрешков. 

 Моля, гласувайте. 

  

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 550 

 

С Решение №13 по Протокол № 2/27.11.2007 г. е избран състав на  

постоянната комисия по законност, превенция на корупцията, 

сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 

връзка с неправителствени организации, а с Решение №7 по Протокол 

№2/27.11.2007 г. на ПК по бюджет, финанси и икономическа политика 

за мандат 2007-2011 г. 

Председателят на групата общински съветници от ПП”ГЕРБ”, 

общински съветник Стоян Костадинов Стоянов, в съответствие с 
дадените му нормативни възможности, отправени до Председателя на 

Общински съвет- Разград искане за промени в състава на постоянните 
комисии, касаещи общински съветници от тази група, обективирано в 

Предложение от 03.11.2009 г.. Промените в цитираните две постоянни 

комисии са свързани с общинския съветник Огнян Досев Обрешков. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.1 и чл.48 

ал.1, при  условията на чл.27 ал.4 от ЗМСМА и на основание чл.27 и 

чл.28 ал.2 от Правилника за организацията и дейността на Общински 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 
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администрация, Общински съвет- Разград  с 30 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 

 

РЕШИ : 

 

 1. Освобождава от състава на ПК по законност, превенция на 

корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации общинският 

съветник Огнян Досев Обрешков. 

 2. Избира в състава на ПК по бюджет, финанси и икономическа 

политика общинският съветник Огнян Досев Обрешков. 

 3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и на Областния управител на Област Разград в 7- дневен срок 

от приемането му. 

СТАТИЯ 5 

 

Докладна записка от  Добрин Станчев Добрев – председател на 

Общински съвет - Разград 

Относно: Промени в състава на постоянната комисия по 

устройство и развитие на територията, транспорт на общината и на 

постоянната комисия по култура, културно- историческо наследство и 

духовни ценности. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Тази докладна записка касае: 1. Освобождаване от състава на ПК по 

устройство и развитие на територията, транспорт на общината общинският 

съветник Радиана Ангелова Димитрова. 

 2. Избира в състава на ПК по култура, културно- историческо 

наследство и духовни ценности общинският съветник Радиана Ангелова 

Димитрова. 

 Колеги, моля гласувайте. 

  

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 551 

 

С Решение №16 по Протокол № 2/27.11.2007 г. е избран състав на 

ПК по устройство и развитие на територията, транспорт на общината, а 

с Решение №28 по Протокол №2/27.11.2007 г. на ПК по култура, 

културно- историческо наследство и духовни ценности за мандат 2007-

2011 г. 
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Председателят на групата общински съветници от ПП”ГЕРБ”, 

общински съветник Стоян Костадинов Стоянов, в съответствие с 
дадените му нормативни възможности, отправи до Председателя на 

Общински съвет- Разград искане за промени в състава на постоянните 
комисии, касаещи общински съветници от тази група, обективирано в 

Предложение от 03.11.2009 г.. Промените в цитираните две постоянни 

комисии са свързани с общинския съветник Радиана Ангелова 

Димитрова. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.1 и чл.48 

ал.1 при  условията на чл.27 ал.4 от ЗМСМА и на основание чл.27 и 

чл.28 ал.2 от Правилника за организацията и дейността на Общински 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация, Общински съвет- Разград  с 30 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 

 

РЕШИ : 

 

 1. Освобождава от състава на ПК по устройство и развитие на 

територията, транспорт на общината общинският съветник Радиана 

Ангелова Димитрова. 

 2. Избира в състава на ПК по култура, културно- историческо 

наследство и духовни ценности общинският съветник Радиана 

Ангелова Димитрова. 

 3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и на Областния управител на Област Разград в 7- дневен срок 

от приемането му. 

СТАТИЯ 6 

 

Докладна записка от  Добрин Станчев Добрев – председател на 

Общински съвет - Разград 

Относно: Промени в състава на постоянната комисия за младежта 

спорта и туризма, на ПК по устройство и развитие на територията, 

транспорт на общината и на ПК по законност, превенция на 

корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации . 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, преминаваме към последната докладна записка, касаеща 

промяна в постоянните комисии. Предложението за решение е: 1.   Избира 

за член на постоянната комисия за младежта, спорта и туризма общинският 

съветник Стоян Костадинов Стоянов. 
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 2. Избира за член на постоянната комисия по устройство и развитие 

на територията, транспорт на общината общинският съветник Стоян 

Костадинов Стоянов. 

 3. Избира за член на постоянната комисия по законност, превенция на 

корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации общинският съветник 

Стоян Костадинов Стоянов. 

 Моля, гласувайте. 

  

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 552 

 

С Решение №31 по Протокол № 2/27.11.2007 г. е избран състав на 

ПК за младежта, спорта и туризма, с Решение №16 по Протокол 

№2/27.11.2007 г. на ПК по устройство и развитие на територията, 

транспорт на общината, а с Решение №13 по Протокол №2/27.11.2007 г. 

на ПК законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 

решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации  за мандат 2007-2011 г. 

Необходимо е Общинският съвет да реализира правото за участие 
в състава на постоянните комисии на общинския съветник Стоян 

Костадинов Стоянов, възникнало след освобождаването му от поста на 

Председател на Общинския съвет и съобразно изразеното от него 

предпочитание за вида на комисиите, в състава на които да бъде 
включен, обективирано Предложение от 03.11.2009 г.. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.1 и чл.48 

ал.1, при  условията на чл.27 ал.4 от ЗМСМА и на основание чл.27 и 

чл.28 ал.2 от Правилника за организацията и дейността на Общински 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация, Общински съвет- Разград  с 30 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 

 

РЕШИ : 

 

 1.   Избира за член на постоянната комисия за младежта, спорта и 

туризма общинският съветник Стоян Костадинов Стоянов. 

 2. Избира за член на постоянната комисия по устройство и 

развитие на територията, транспорт на общината общинският 

съветник Стоян Костадинов Стоянов. 

 3. Избира за член на постоянната комисия по законност, 

превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
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предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации 

общинският съветник Стоян Костадинов Стоянов. 

 4.  Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и на Областния управител на Област Разград в 7- дневен срок 

от приемането му. 

СТАТИЯ  7 

 

Докладна записка от  Добрин Станчев Добрев – председател на 

Общински съвет - Разград 

Относно: Изменение и допълнение на Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет- Разград, неговите 
комисии и взаимодействието му с Общинска администрация- Мандат 

2007- 2011 година. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, внасянето на тази докладна записка от мен е продиктувано на 

основание нашия Правилник в параграф 3 където е записано, че изменения 

в Правилника се правят от Председателя или по искане на 1/3 от 

общинските съветници. Следващия мотив за тази докладна записка това е 

промяна в чл. 26 от ЗМСМА където има нови текстове, касаещи работното 

време и възнаграждението на Председателя на Общинския съвет. В тази 

връзка е направеното предложение за Решение от ваша страна днес за 

размера на възнаграждението, работното време и съответно влизането в 

сила на това решение. Имате думата за въпроси. Пропуснах колеги, тази 

докладна записка е разгледана в ПК по бюджет, финанси и икономическа 

политика ще помоля г-жа Ангелова да ни запознае с решението на 

комисията. 

 

Г- жа  Станка Ангелова- Председател на ПК 

Благодаря г-н Председател. 

На 17 ноември комисията в състав от 8 члена разгледа тази докладна 

записка като направи следните предложения за допълнения в предложения 

проект за решение: В проекта за решение по т.1.1. – „Общинският съвет 

определя възнаграждението на председателя  на съвета  в размер на..: 

предложението за допълнение на текста е „90 % от възнаграждението на 

кмета на Община Разград  при пълно работно  време.” Това предложение 

беше гласувано с 6 гласа „ЗА”, без „против” и 2 – „въздържали се”. И 

второто допълнение, което беше направено в проекта за решение към 

параграф 4 в Заключителната разпоредба, че „Решението влиза в сила от 

01.11. 2009 г.”, което предложение беше прието с 8 гласа „ЗА”, без „против” 

и без „въздържали се”.  
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След тези две допълнения, които са направени в проекта за решение, 

отново докладната беше гласувана и беше приета с 8 гласа „ЗА”, без 

„против” и без „въздържали се”.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви госпожо Ангелова. Тази докладна записка и в ПК по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 

етика, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации. 

Моля, нейния председател да ни запознае с решението на комисията. 

 

Г- н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Благодаря господин Председател.  

Уважаеми съветници, 

 Комисията по законност на 17 ноември тази година разгледа 

докладната записка и констатира, че съгласно сегашните разпоредби на 

Закона за местното самоуправление и местната администрация е 

задължително Общинския съвет да приеме такова решение, с което да уреди 

въпросите касаещи статута на Председателя на Общинския съвет. С 4 гласа 

„ЗА”, без „против” и 3 – „въздържали се” при 7 участвали в дискусията и 

гласуването членове на комисията, комисията подкрепя проекта за решение.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Димитров. 

Колеги, имате думата за въпроси. Г-н Обрешков, заповядайте . 

 

Г- н Огнян Обрешков – ПП „ГЕРБ” 

Уважаеми господин Председател, 

 Уважаеми общински съветници, 

Аз имам един въпрос към г-н Стоян Стоянов, ако може да ни каже: 

Досега той на какво възнаграждение е бил като Председател на Общински 

съвет? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Въпросите могат да бъдат отправени към вносителя. 

 

Г- н Огнян Обрешков – ПП „ГЕРБ” 

Ако желаете Вие отговорете. Нямам нищо против.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Стоянов имате думата. 

 

Г-н Стоян Стоянов – ПП „ГЕРБ” 
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Аз ще отговоря на въпроса. Досега съм получавал възнаграждение в 

размер на 100 % от възнаграждението, което е определено за Кмета на 

Общината, с тази разлика, че не съм бил в трудови правоотношения, а съм 

бил в граждански или приравнени към трудовите отношения и от това мое 

възнаграждение, което съм получавал са следвали дължимите по закона 

удръжки,  съответно за осигуровките и за данъците. Чистата сума, която 

съм получавал възлиза в размер на 860 лв. от брутното възнаграждение, 

което е определено.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Стоянов. Колеги, има ли желаещи за други въпроси? 

Да, заповядайте. 

 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

Г-н Добрев, зададох Ви този въпрос на комисията по бюджет и 

финанси, но тъй като не получих задоволителен отговор ще си позволя да го 

задам още веднъж. 

Считате ли, че задълженията, които имате като Председател на 

Общинския съвет ще Ви ангажират цял работен ден? Ще бъде ли уплътнен 

Вашия работен ден? Сега ще мотивирам въпроса си защо го задавам: При 

положение, че сега ще бъдете назначен на трудов договор и при 

първоначалния проект е 90 % от заплатата на Кмета да е Вашето 

възнаграждение стана ясно и на комисията, че имате 20 и няколко години 

трудов стаж / ако се лъжа поправете ме/ и тъй като Ви се полага по 1 % за 

всяка година прослужено време, възнаграждението, което ще получавате  

ще достигне някъде около по груби сметки 1 700 лева, а може би и повече. 

Сметнах нарочно в долната граница. Към тази сума като сложим всички 

осигуровки, които ще трябва да се плащат от общинския бюджет, разхода 

който ще правим за сметка на общинския бюджет ще надхвърли 2400 лв. 

Направих си труда без да имам претенцията да съм абсолютно прецизна, т.е. 

не съм счетоводител но на годишна база разликата която ще направим като 

разход при положение, че гласуваме заплата 90 % от възнаграждението на 

Кмета на трудови правоотношения ще бъде около 10 000 лв. за сметка на 

бюджета. Т.е. разхода ще бъде увеличен. В тази връзка моля за Вашето 

становище. Какво мислите по въпроса? Трябва ли да бъдете назначен на цял 

работен ден и с 90 % възнаграждение, на трудови правоотношения спрямо 

възнаграждението на Кмета на Община Разград? Значи, задавам въпроса 

защото сме в ситуация на криза и непрекъснато се коментира и от общинска 

администрация за разходи, за свиване на бюджет, за намаляване на разходи. 

От тази гледна точка го задавам.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви госпожо Димитрова. Задълженията на Председателя на 

Общинския съвет са аргументирани в Чл. 25 от ЗМСМА и Чл.13 от нашия 

Правилник. Така, че в своята работа аз стриктно ще се стремя да спазвам, не 

само ще се стремя, а ще спазвам тези изисквания относно ангажиментите и 

задълженията на Председател на Общинския съвет. Не рядко съм казвал, че 

решението на Общинския съвет е „Глас народен, глас божи”. Законодателят 

точно и ясно е регламентирал, че Общинския съвет, съответно от 

продължителността на работното време и на основание на заплатата на 

Кмета, но не по – висока от заплатата на Кмета пропорционално определя и 

заплатата на Председателя на Общинския съвет. Така, че днес каквото вие 

решите, такова ще бъде.  

 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

Реплика. Аз не получих отговор. Ясно е, че ние ще решим, но за да го 

решим аз искам Вашето мнение, Вашата позиция. Какво мислите Вие по 

въпроса? Това ми беше въпроса на който не получих отговор.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Вие имате пред Вас  в Правилника и в Закона ангажиментите и 

задълженията на Председателя на Общинския съвет. Аз изразих своето 

мнение, че стриктно ще спазвам закона и ще си изпълнявам задълженията 

като Председател на Общински съвет. Други колеги, да желаят да вземат 

отношение? Ако няма, преминаваме към разискване и предложения по тази 

докладна записка. Имате думата. Да, г-н Атанасов, заповядайте. 

 

Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

Г-н Председател, 

Уважаеми колеги, 

Въпроса, който разискваме в момента е деликатен и още повече, че го 

внася Председателя на Общинския съвет. Вероятно и на него му е неудобно 

да отговаря на всички въпроси и да взема отношение. Затова аз си 

позволявам Коалиция „Социалдемократи за Разград” когато издигна 

кандидатурата му за избор на Председател на Общинския съвет и на онази 

сесия ,  извънредната сесия когато станаха промените в ръководството на 

Общинския съвет ние бяхме твърдо издигайки неговата кандидатура, че той 

ще работи 8 часа в Общинския съвет и затова издигнахме неговата 

кандидатура. Не искам по никакъв начин да омаловажавам работата на 

предния Председател на Общинския съвет, но и той е споделял с мен, че е 

много трудно да се съвместяват две работи. Едната за бившия Председател 

е тази, която му е професия и му храни семейството, а другата е една 

обществена работа, която изисква много големи ангажименти. И той е 

споделял с мен, че е много трудно това нещо да стане. Издигайки 

кандидатурата на Добрин Добрев ние се ангажирахме и пред другите 
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общински съветници, които подкрепиха тази кандидатура, че Добрин 

Добрев ще работи на 8 часов работен ден, че няма да има 1 приемен ден в 

месеца и, че неговата врата ще бъде винаги отворена за гражданите на 

Разград.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря. Други желаещи да вземат отношение по тази докладна 

записка? Заповядайте, г-н Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Уважаеми колеги, 

Аз с учудване сега разбирам от колегите „Социалдемократи”, че те са 

направили предложението за Председател защото аз съм останал с 

впечатление, че 18 човека внесоха това предложение и си го гласуваха и там 

бяха и ДПС и БСП и „Социалдемократите” и „Зелените”. Разбирам какво е 

голямото желание сега. Беше казано от устата на уважаемия от мен колега 

„да превърнат обществената работа в прехрана за семейството” – аз така го 

разбрах това, което каза. Сега вече по същество ще направя едно 

предложение. Знаете, че преди година и половина, две, когато се гласуваше 

заплатата на Председателя на Общинския съвет аз предложих тя да бъде 

равна на възнаграждението на Кмета на Общината, с което ние показваме 

значението на Общинския съвет и на неговият Председател, независимо кой 

е Председател на Общинския съвет и какъв е. Той е лицето, той е човека, 

който олицетворява силата на гражданите на Разград, които са избрали 

Общински съвет да решава техните проблеми. Затова, аз правя предложение 

и сега, с тези изменения които са внесени „ с огромно неудобство” 

доколкото разбирам от г-н Добрев: „ Общинският съвет определя 

възнаграждението на председателя на съвета в размер на 100 % от 

възнаграждението на Кмета на Община Разград при пълно работно 

време”. 

След като смятате, че който смята и приеме, че тази работа трябва да 

бъде абсолютно нормирана във времето и в пет часа да се удари ключа на 

председателския кабинет, защото е изтекло работното време на 

Председателя, може да гласувате по този начин. За мен работата, която 

беше вършена досега, без да бъде ограничавана в някаква времева рамка е 

достойна за уважение и това, което г-н Стоян Стоянов прави да бъде 

Председател с много по – ниско възнаграждение трябва да бъде уважавана. 

Но въпреки това, аз правя това предложение за определяне на размера на 

възнаграждението равно на това на Кмета на Община Разград.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви. Колеги, има ли други желаещи? Г-н Бояджиев, 

заповядайте. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Въпроса, който в момента се дискутира касае работата на Общинския 

съвет естествено - определянето на възнаграждението съгласно Закона за 

местното самоуправление и местната администрация. Много внимателно 

слушах г-н Димитров, но той както винаги пак не е прочел закона.  

Г-н Димитров, 

Г-н Стоянов от месец февруари тази година е в нарушение на това, 

което е получавал като трудово възнаграждение. Вземете си отворете закона 

и ще видите, че с измененията от месец февруари възнаграждението / и г-н 

Стоянов много добре го знае/ на Председателя се определя на база 

определено работно време и пропорционално на заработеното такова време. 

Месец февруари г-н Стоянов не внесе такава докладна записка, нито някой 

друг общински съветник, с което да му се нормира работно време съгласно 

последните изменения в Чл. 26, ал.2 и на практика това, което той 

получаваше в този период до когато беше Председател на Общинския съвет 

е в абсолютно нарушение на закона.  

Няма гражданско правоотношение г-н Стоянов. Няма гражданско 

правоотношение, има решение на Общинския съвет където изрично е казано 

и е хубаво да се прочете защото нали знаете, тя Сметната палата не 

проверява само Кмета, тя проверява Общинския съвет и общинската 

администрация. Няма решение г-н Димитров.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. Г-н Димитров, заповядайте за реплика. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Уважаеми г-н Бояджиев, 

Аз си позволявам да чета законите, които ме засягат. Смятам, че 

Общинският съвет когато е приемал този Правилник правилно е отбелязал в 

Преходните и заключителни разпоредби, че той може да се изменя по 

предложение на Председателя или по искане на 1/3 от общинските 

съветници. Недейте да хвърляте цялата вина на стария Председател, защото 

тази 1/3 от общинските съветници можеше да поиска и тя е контролирана от 

Вас, можеха да поискат това нещо да го направят. Освен това, Общинския 

съвет разчита на това, че за това има Звено за подпомагане работата на 

Общинския съвет и аз ако има някакво доказателство, че то е направило 

предложение за това да бъде изменен Правилника и, че има нещо 

незаконосъобразно или без да бъде по този начин, има при Вас на щат 

толкова качествени юристи и цяло Звено, което се занимава с юридическите 
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въпроси на Общината, можехте да подскажете това нещо на 1/3 от 

общинските съветници и още февруари месец аз съм сигурен, че 

Общинския съвет ако знаеше това нещо нямаше да има никакъв проблем да 

бъдат коригирани текстовете на Правилника.   

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Г-н Стоянов, заповядайте. 

 

Г-н Стоян Стоянов – ПП „ГЕРБ” 

За реплика вземам думата мисля, че ми я дадохте на мен или на г-н 

Бояджиев? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Момент, г-н Бояджиев имате думата за дуплика да отговорите на 

репликата. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград. 

Г-н Димитров, 

Пак чете „като дявола Евангелието” нашия Правилник. Нашия 

Правилник е в следствие и е изготвен на базата на действащ закон. 

Основния закон, който регламентира работата на местната администрация 

това е ЗМСМА. И когато има изменение тази норма е императивна и тя 

влиза в сила от датата на приемането и е задължителна за съответните 

институции. Председателя, не Звеното на Община Разград, Председателя на 

Общинския съвет е фактора, който трябва да следи за норми, които касаят 

пряко работата на Общинския съвет. Това е истината. Иначе приемам го 

това, което казвате защото просто то е самия факт, че не е свършена тази 

работа. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Днес защо го правят, след като от февруари месец има закон?  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград. 

Ами защото за всеки един Председател се определя трудово 

възнаграждение при определени правила и те са заложени в закона. Няма 

как да стане по друг начин. А това, което беше досега с г-н Стоянов то 

касаеше изменението на правната норма по Чл. 26 преди промените през 

месец февруари.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Бояджиев. Г-н Стоянов, имате думата за реплика.  
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Г-н Стоян Стоянов – ПП „ГЕРБ” 

Уважаеми г-н Председател,  

Уважаеми колеги, 

Аз абсолютно не споделям доводите на г-н Бояджиев. Той не по-зле 

от мен знае, в закона за адвокатурата, как са регламентирани отношенията 

на адвоката и дали се позволява адвоката да встъпи в трудови 

правоотношения. След като тези отношения в които съм бил като 

Председател не са трудови правоотношения аз претендирам, че не следва и 

не би могло да ми бъде определено работно време, с оглед на което и не съм 

внесъл предложение за промяна, за утвърждаване на работното ми време. 

Определено считам, че - наричам ги „граждански правоотношения”, защото 

те за  мен като адвокат са  такива, след като не мога да бъда в трудови. Не е 

меродавно времето, което трябва да отделя, а това което съм свършил. Не го 

приемам като критерий, че съм бил достатъчен в нещо, или не съм свършил 

нещо. Напротив мога да кажа спокойно, че съм съумявал може би не 

съвършено според Вас, но съм съумявал да се справя.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, съжалявам, че отново превърнахте Общинския 

съвет в политически битки. Тук имаме конкретен въпрос /докладна 

записка/, заложен в Закона за местното самоуправление и местната 

администрация от 20.02.2009 г. /ДВ бр.14 /2009 г./.  

Други колеги желаят ли да вземат отношение?  

Г-н Цонев, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Извинявайте, но коментара, който беше направен за тази годишна 

сума ми се струва, че не е много коректен.  

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Г-н Председател, не може г-н Цонев да взема думата и да му я давате. 

Това е в нарушение на Правилника. Кмета на Община Разград или 

упълномощен от него представител по веднъж може да взема думата. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, проявявали сме  толерантност, прочетете протоколите, колко 

пъти се е давало думата. Не съм ви прекъсвал досега нито при реплика нито 

когато ……/ прекъсва го общински съветник Иво Димитров/. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Не си изпълнявате функциите на Председател. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Казах, че проявяваме толерантност.  

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Прочетете Правилника. 

/ Общински съветник Иво Димитров не говори на микрофон и не 

всичко от записа се разбира/.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Знам Правилника и в кой член какво пише. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Защо не го спазвате като го знаете?  

 

Г-н Георги Атанасов - ПП „Социалдемократи за Разград” 

Процедурно предложение, г-н Председател. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Атанасов, заповядайте.  

 

Г-н Георги Атанасов - ПП „Социалдемократи за Разград” 

Предлагам да се гласува прекратяване на дискусията.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Милев имаме процедура за прекратяване на дискусията. Давам Ви 

думата, заповядайте.  

/Няколко общински съветници опонират на Председателя за това, че 

дава думата на общински съветник Миле Милев/ 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Имаме процедурно предложение за прекратяване на дискусията.  

Моля, който е съгласен с така направеното предложение за 

прекратяване на дискусията да гласува.  

 

С 15 гласа „ЗА”, „против” – 3, „въздържали се” – 11 се приема 

предложението за прекратяване на дискусията. 

 

Да, заповядайте. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

Уважаеми г-н Председател, 
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Уважаеми колеги, 

Предвид на това, че бяха прекратени дебатите предлагам гласуването 

да бъде поименно поради важността на проблема.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Имаме две предложения по докладната записка и тях ли искате да 

гласуваме поименно, или като цяло докладната записка? 

Г-н Димитров, заповядайте.  

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „ БСП „ 

Уважаеми колеги, поименното гласуване по въпроси за които няма 

изискване в закона е уредено в нашия Правилник по принцип то е 

допустимо. Но в чл. 79 от Правилника са определени и допълнителни 

условия за които да бъде извършено такова поименно гласуване, а те са, че 

„най- малко 1/5 от всички общински съветници могат да предложат 

гласуването да бъде поименно или тайно.” 

Така, че в конкретния случай ние нямаме валидно предложение за 

извършване на такава процедура.   

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря за уточнението г-н Димитров.  

Колеги, преминаваме към гласуване на конкретните предложения, 

които бяха направени в зала. Първото предложение, което беше направено 

от г-жа Ангелова, касае:  

т.1.1. – „Общинският съвет определя възнаграждението на 

председателя  на съвета  в размер на 90 % от възнаграждението на 

кмета на Община Разград  при пълно работно  време.” 

Към §4 – влиза в сила от 01.11. 2009 г. 
Моля, който е съгласен с така направеното предложение да гласува.  

 

С 18 гласа „ЗА”, „против” – 4, „въздържали се” – 8. 

Предложението се приема. 

 

Ще подложа на гласуване и следващото предложение, направено от 

Иво Борисов Димитров:  

Общинският съвет определя възнаграждението на председателя 

на съвета в размер на 100 % от възнаграждението на Кмета на Община 

Разград при пълно работно време. 
Моля, гласувайте. 

 

С 5 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 24. 

Предложението не се приема. 
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Подлагам на гласуване докладната записка с направеното допълнение, 

което вие преди малко гласувахте. Моля, гласувайте.  

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 553 

 

Съгласно  редакцията  на чл.26 ал.1 и новата ал.3  от ЗМСМА  от 

20.02.2009 г., Общинският съвет определя размера на възнаграждението 

на председателя  на съвета  в зависимост от определената 

продължителност на работното му време. Размерът на 

възнаграждението при намалено работно време  се определя 

пропорционално на неговата продължителност , определена от 

общинския съвет. Размерът на възнаграждението на председателя не 
може да бъде по-голям размер от размера на възнаграждението на 

кмета на общината. Определени са правата относно осигуряване  при 

условията и реда  на Кодекса  за социално осигуряване и по реда на 

Закона за здравното осигуряване, както и  полагаемите отпуски и 

обезщетения  по реда на Кодекса на труда. 

Член 11 ал.1 от Правилника за организацията  и дейността на 

Общински съвет – Разград, неговите комисии и взаимодействието му с 
Общинската администрация – Мандат 2007-2011 г. е разписан   

съобразно стария текст на ЗМСМА и е в противоречие с новата 

разпоредба , което налага  привеждането му  в  съответствие с 
измененията. 

 Предвид  изложеното и на основание чл. 79 от АПК, чл.37 ал.3 от 

Закона за нормативните актове  и Указ № 883 за прилагане на ЗНА, чл. 

26 ал.1,  ал.3 от ЗМСМА и § 3 от Правилника за организацията  и 

дейността на Общински съвет – Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с Общинската администрация – Мандат 2007-2011 

г., Общински съвет – Разград, с 18 гласа „ЗА”, „против”- 4, 

„въздържали се”-  7, 

РЕШИ : 

 

1. Приема изменения в Правилника за организацията  и 

дейността на Общински съвет – Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с Общинската администрация – Мандат 2007-2011 

г., както следва: 

1.1.Член 11 ал.1 придобива следната редакция: 

„/1/ Общинският съвет определя възнаграждението на председателя  на 

съвета  в размер на 90 % от възнаграждението на кмета на Община 

Разград  при пълно работно  време.”  
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1.2. В чл. 11 се създава  нова ал.3  със следната редакция: 

„/Председателят на общинския съвет има право на всички 

доплащания , отпуски и осигуровки по Кодекса на труда и други 

нормативните актове в размери и по ред определени за кмета на 

общината. 

1.3. Създава нов раздел „Заключителна разпоредба” със 
следното съдържание: 
„                               ЗАКЛЮЧИТЕЛНА РАЗПОРЕДБА 

§4. Изменението на чл. 11 от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет – Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с Общинската администрация – Мандат 2007-2011 

г.  влиза в сила от 01.11. 2009 г.” 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на 

Община Разград и Областен управител на Област Разград в 

седемдневен срок от приемането му. 

3. Настоящото решение да бъде публикувано в един местен 

вестник. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен  съд град Разград. 

 

СТАТИЯ 8 

 

Докладна записка от Стоян Димитров общински съветник и 

председател на постоянната комисия по законност, превенция на 

корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации. 

Относно: Приемане на Решение на Общински съвет- Разград по 

чл.5, ал.1 от Наредба №2 от 08.01.2008 г. на Министерството на 

правосъдието за съдебни заседатели. 

 

Г-н Добрин Добрев –Председател на ОбС 

Давам думата на  г-н Димитров да ни запознае с докладната записка. 

 

Г-н Стоян Димитров – вносител 

Уважаеми колеги, 

Съгласно устройствените закони за дейността на съдилищата в 

правораздавателната дейност участват освен професионалните съдии и 

граждани, които се избират за съдебни заседатели. Общинските съвети 

имат определени компетенции и функции при избора на съдебните 

заседатели и те са уредени в една специална Наредба №2. Едно от 

изискванията на тази Наредба е да бъде избрана комисия от общински 

съветници, която след като извърши необходимите проучвания да внесе 

предложение до Общинския съвет за избор на такива съдебни заседатели. 
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Това е смисъла на докладната записка и на проекта за решение. В проекта 

за решение ние предлагаме в състава на комисията да влязат 

ръководителите на групи съветници, които вече координирано да оформят 

и да внесат предложение в Общинския съвет.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Димитров, тази докладна записка е разгледана в ПК по законност, 

превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 

Моля, да ни запознаете с решението на комисията. 

 

Г- н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Сега вече от името на комисията обявявам, че на 9.11. 2009 г. 

комисията разгледа така представената докладна записка и със 7 гласа „ЗА”, 

без „против” и  1 – „въздържал се”, подкрепя проекта за решение.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Димитров. Колеги, имате думата за въпроси към 

вносителя на тази докладна записка. Не виждам желаещи за въпроси. 

Преминаваме към предложения, мнения и изказване по тази докладна 

записка. Имате думата. Г-н Атанасов, заповядайте. 

 

Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

Г-н Председател, 

Предлагам т. 2 от проекта за решение да придобие следния вид: 

Т.2 Избира за председател на комисията Стоян Костадинов 

Стоянов.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, ще ви помоля когато правите предложения записвайте към 

коя докладна записка са предложенията и датата също. Други колеги желаят 

ли да вземат отношение? Ако няма колеги, постъпило е едно предложение 

от г-н Атанасов решението в т.2 да бъде допълнено с името на колегата 

общински съветник Стоян Костадинов Стоянов. Моля, да преминем към 

гласуване по така направеното предложение. Гласувайте.  

 

С 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържал се” – 1, се приема 

предложението  Стоян Стоянов да бъде председател на комисията. 

 

Подлагам на гласуване в цялост докладната записка с направеното 

допълнение. Моля, гласувайте.  

 

Общинският съвет взе следното 
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РЕШЕНИЕ 

№ 554 

 

  Във връзка с постъпило писмо на Председателя на Окръжен съд- 

Разград, с което се иска от Общинския съвет да предложи 40 кандидати 

за съдебни заседатели в Районен съд- Разград и съгласно чл.5, ал.1 от 

Наредба №2 от 08.01.2008 г. на Министерството на правосъдието за 

съдебните заседатели Общинския съвет следва да избере комисия, 

която да изготви предложение за съдебни заседатели. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, т.23 от ЗМСМА и 

чл.5, ал.1 от Наредба №2 от 08.01.2008 г. на Министерството на 

правосъдието за съдебни заседатели, Общински съвет- Разград, с  25 

гласа „ЗА”, „против”-  няма, „въздържали се”-  няма, 

 

РЕШИ : 

  

1. Избира комисия, която да изготви и внесе в Общинския съвет 

предложение за съдебни заседатели в Районен съд- Разград в състав: 

Музаффер Мустан, Добринка Монева, Стоян Стоянов, Георги Атанасов, 

Георги Димитров, Пейчо Георгиев, Радостин Киров, и Румен Адрианов. 

2. Избира за председател на комисията Стоян Костадинов 

Стоянов. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и на Областния управител на Област Разград в 7- дневен срок 

от приемането му. 

СТАТИЯ 9 

 

Докладна записка от Симеон Захариев- общински съветник и 

председател на постоянната комисия по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол към Общински 

съвет- Разград 

Относно: Сключване на нов договор за наем, без провеждане на 

търг. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Захариев имате думата. 

 

Г-н Симеон Захариев – вносител 

Уважаеми колеги, 

Получено е писмо от „Общински пазари”  ЕАД за разрешение за 

сключване на договор без търг с наемател на обекта „Аптека”. Причината е, 

че е изтекъл 10 годишния срок на досегашното ползване на Аптеката. Тъй 
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като наемателя г-жа Лиляна Колева Славчева е изпълнявала досега всичките 

искания, била е изряден платец, предложението е да се отдаде отново без 

търг този път това помещение за срок от 5 години. Имаме основание за това 

нещо и аз си позволявам да допълня докладната записка и предлагам и вие 

да я допълните на втора страница първия абзац където пише „Предвид 

гореизложеното, на основание”  – тук да се сложи Чл.21, ал.1, т.8 от 

ЗМСМА и текста продължава „ и чл. 33 ал.3 от Наредба № 3 на Общинския 

съвет Разград”.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Захариев. Като председател на  ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол, ще 

Ви помоля да ни запознаете с решението на комисията. 

 

Г-н Симеон Захариев – Председател  на ПК 

На заседанието от 16.11.2009 г. Комисията по управление на 

общинската собственост със 7 гласа „ЗА”, 1 – „против” и 1  – „въздържал 

се”, приема настоящото предложение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Г-н 

Захариев, може ли писмено да направите предложение за промяна в текста? 

Има ли въпроси към вносителя, колеги? Не виждам желаещи в залата. 

Преминаваме към разисквания, предложения и мнения по докладната 

записка. Имате думата. Прекратявам разискванията по тази докладна 

записка. Да, г-н Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Г-н Председател,  

във връзка с направеното предложение възниква един юридически 

въпрос: Касае се за имущество, което е предоставено и е собственост на 

търговско дружество. Тук стои проблемът относима ли е разпоредбата на 

Чл. 21, ал.1, т.8, която визира правомощия на Общинския съвет да се 

разпорежда с общинската собственост. Има две възможни тълкувания: 

Едното е, че след като имота е предоставен на общинско дружество, то 

Общинския съвет не изпълнява тези функции, които са присъщи за органите 

на управлението на дружеството, което е нещо отделно и не е необходимо 

тук да се търси правно основание в Чл. 21, ал.1, т.8. Другото тълкуване е, че 

независимо от това, че е предоставено на търговско дружество 

задължително трябва да се търси и това основание. Затова, аз предлагам или 

да направим кратко прекъсване за около 5 минути или да отложим 

гласуването по тази докладна записка, пак в рамките на тази сесия, но след 

като бъдат разгледани една или две докладни записки, за да можем да 
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направим уточнение членовете на комисията по законност и юристите от 

общинската администрация. Или, формално правя предложение за отлагане 

на гласуването, не за друга сесия, за тази сесия, но след извършване на 

проучвания. Ако Общинския съвет прецени и поиска почивка – не 

възразявам.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Вие също имате право да поискате почивка. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Единственото ми съображение беше да не преча и да не забавям 

работата на Общинския съвет, но ако това ще разконцентрира вниманието 

на общинските съветници, моля да обявите 5 минути почивка. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Ще обявя колеги, 10 минути почивка.  

 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Започваме работа. Давам думата на г-н Димитров да ни запознае с 

решението или мнението на комисията по законност във връзка с казуса, 

касаещ докладната записка.  

 

Г-н Стоян Димитров – председател на ПК 

Уважаеми съветници, 

В почивката комисията по законност проведе обсъждане на 

проблемите, които сега стоят на нашето внимание и изразявам следното 

становище: 

В Закона за общинската собственост в Чл.2 изрично се съдържа 

разпоредбата, че „Не са общинска собственост имотите и вещите на 

търговските дружества и юридическите лица с нестопанска цел, дори ако 

общината е била единствен собственик на прехвърленото в тях имущество.” 

Чл.21, т.8 за който става въпрос сега гласи, че: „Общинския съвет по 

определен начин приема решения за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество” . 

А Чл. 2 казва, че това имущество не е пряко на Общината. И затова, 

комисията счита, че юридическото основание за приемането на решението 

не е чл. 21, т.8, а това са правомощията на Общинския съвет, които се 

съдържат в Чл. 51, Глава VІ – Стопанска дейност на Общината, в който член 

е казано, че „Общината може да осъществява стопанска дейност като 

създава общински предприятия и по – надолу в ал.2 е казано, че „ може да 

осъществява такава дейност чрез търговски дружества”.  
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Изрично в ал.5 е определено, че „Условията и редът за упражняване 

на правата на собственост на общината в търговски дружества се определят 

с наредба на Общинския съвет” 

Общински съвет Разград има приета такава Наредба. Тя е Наредба № 

3, която регламентира осъществяването на стопанската дейност на Община 

Разград чрез търговски дружества с общинско участие и чрез общински 

предприятия. И както е посочено в докладната записка в Раздел 9 на тази 

Наредба в Чл. 33 от ал.1, особено в ал.3 се съдържа разпоредба относима 

към докладната записка е казано, че „В отделни случаи с решение на 

едноличния собственик на капитала, сключването на договори за продажба, 

замяна и наем може да се извърши без търг”. 

Или в заключение, наред с посочените фактически обстоятелства 

правното основание за приемане на такова решение трябва да бъде именно 

тази Наредба № 3 и нейния член 33 във връзка с Чл. 51, ал.5 от ЗОС. 

Според нас не е необходимо да се слага като юридическо основание Чл. 21, 

т.8 от ЗМСМА.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Димитров. В тази връзка г-н Захариев Вие  оттегляте 

ли предложението, което бяхте направили за промяна в текста? 

 

Г-н Симеон Захариев – вносител 

Оттеглям предложението. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, във връзка с направеното изложение от г-н Димитров за 

решение на комисията по законност, касаещо правното основание за 

приемането на тази докладна записка я подлагам на гласуване. Моля, 

гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 555 

 

 Получено е писмо от "Общински пазари - гр. Разград" ЕАД гр. 

Разград, с което се иска решение на Общинския съвет Разград за 

отдаване под наем на обект частна общинска собственост - "Аптека" с 
площ 33 кв. метра, находящ се на ул. "Марица" № 2 гр. Разград, 

включен в баланса на дружеството. 

Предвид гореизложеното, на основание чл. 33 ал.3 от Наредба № 3 

на Общинския съвет Разград, за осъществяване на стопанската дейност 

на Община Разград ,чрез търговски дружества с общинско участие и 
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чрез общински предприятия и във връзка с Чл. 51, ал.5 от ЗОС 

Общински съвет – Разград, с 28 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

Р Е Ш И: 

 

 1. Дава право на "Общински пазари - гр. Разград" ЕАД гр. 

Разград да сключи нов договор за наем с ЕТ "Лиляна Славчева" - 

Лиляна Колева Славчева - Петрова за обект "Аптека" - частна 

общинска собственост с площ 33 кв. метра, находящ се на 

ул.”Марица”№2, без провеждане на търг за срок от 5 години. 

 2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срок по АПК пред 

Административния съд Разград. 

 

СТАТИЯ 10 

 

 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев - кмет на Община 

Разград 

Относно: Изменение на Бюджета на Община Разград за 2009 г. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Бояджиев, заповядайте. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 С Решение на МС № 29 от 23.01.2009 г. за разделение на дейностите, 

финансирани чрез общинските бюджети, на местни и делегирани от 

държавата дейности и за определяне на стандарти за финансиране на 

делегираните от държавата дейности през 2009 г. бяха въведени единни 

стандарти във функция ”Здравеопазване”. С приложение № 6 към т.13 от 

същото решение са разчетени необходимите средства за всички държавни 

дейности на Община Разград съобразно стандартите и натуралните 

показатели за 2009 г. За дейност „Детски ясли и млечни кухни” във 

функция”Здравеопазване” натуралните показатели са 170 деца в детски ясли 

и 200 деца в млечни кухни. 

`С ПМС № 27 от 09.02.2009 г.за изпълнение  на държавния бюджет на 

Република България за 2009 г., чл.16, ал.1 е уреден редът за 

наблюдаване/координиране на промените в натуралните показатели по 

общини в делегираните от държавата дейности по здравеопазване. С писмо 

№ 04-20-35 от 21.05.2009 г. Министерство на здравеопазването подава 

информация в Министерство на финансите за натуралните показатели в 
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здравеопазването, в която за Община Разград са посочени 106 деца в 

детските ясли и 200 деца в детските млечни кухни, при реални натурални 

показатели  121 деца в детските ясли и 400 деца в млечните кухни. С писмо 

№ ФО-24 от 01.06.2009 г. Министерство на финансите намали със 154 688 

лв. определената с бюджета за 2009 г. субсидия за тази дейност. 

Съгласно Указания на Министерство на финансите № ФО-2 от 

11.02.2009 г. по съставянето и изпълнението на бюджета на общината, 

Община Разград е уведомила писмено Министъра на здравеопазването за 

настъпилите промени в натуралните показатели във 

функция ”Здравеопазване” /увеличения брой на децата в детските ясли и 

млечните кухни/. Въпреки извършената проверка от РЦЗ - гр.Разград, 

доказваща по-големия брой на децата в детските ясли и млечните кухни, 

компенсирани промени не бяха извършени. По този начин се създаде 

недостиг на  средства за изплащане на трудовите възнаграждения и 

осигуровките на работещите в детските ясли и млечните кухни в размер на 

133 400 лв. 

След направен анализ на разходите в дейност ”Здравен кабинет в 

детски градини и училища” функция”Здравеопазване” се установи очаквана 

икономия от трудовите разходи, която може да се използва за отстраняване 

на възникналия проблем. На тази база и на основание § 32 от Преходните и 

заключителни разпоредби на ЗДБРБ за 2009 г, предлагаме да се извършат 

следните корекции във функция ”Здравеопазване”:  

- в дейност 437”Здравен кабинет в детски градини и училища”– 

намаление със 73 400 лв. 

- в дейност 431”Детски ясли, детски кухни и яслени групи в ОДЗ” – 

увеличение със 73 400 лв. 

На основание Решение № 345, т.16.2 по Протокол № 21 от 24.02.2009 

г. на Общински съвет – Разград  Кметът на общината със своя заповед  ще 

прехвърли средства в размер на 60 000 лв. от общинските дейности във 

функция”Здравеопазване”, в т.ч. от дейност 469”Др.дейности по 

здравеопазването” – 40 000 лв. и дейност 431„Детски ясли, детски кухни и 

яслени групи в ОДЗ” – 10 000 лв. и от резервирания бюджетен кредит – 

10 000 лв. в дейност 431”Детски ясли, детски кухни и яслени групи в ОДЗ” 

като дофинансиране с приходи с общински характер за покриване на 

останалата част от недостига. 

 В този смисъл предлагам Общинския съвет да вземе решение:  

1. Изменя бюджета на Община Разград за 2009 г., както следва: 

 1.1. Променя плана за разходната част на делегираните от държавата 

дейности във функция ”Здравеопазване”  по бюджета на Община Разград, 

съгласно Приложение № 1, в т.ч.: 

 1.1.1. Намалява бюджета на дейност ”Здравен кабинет в детски 

градини и училища” със 73 400 лв. 
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 1.1.2. Увеличава бюджета на дейност ”Детски ясли, детски кухни и 

яслени групи в ОДЗ” със 73 400 лв. 

2. Възлага на Кмета на общината да отрази корекциите по бюджета по 

т.1 съобразно Единната бюджетна класификация за 2009 г. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви господин Бояджиев. Тази докладна записка е разгледана 

в ПК по бюджет, финанси и икономическа политика. Ще помоля г-жа 

Ангелова като неин председател да ни запознае с решението на комисията. 

 

 Г-н Станка Ангелова – Председател на ПК 

 Тази докладна беше обсъдена на 17.11. 2009 г. на заседание на 

бюджетната комисия и беше подкрепена с 8 гласа „ЗА”, без „против” и без 

„въздържали се”, с този проект за решение, който ни е предложен като в 

хода на дискусиите беше направено предложение за допълнение на 

мотивната част и то е отразено.   

  

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Не 

виждам. Преминаваме към предложения, мнения и изказвания. Заповядайте. 

Няма желаещи. Прекратявам дискусията и преминаваме към гласуване. 

Моля, гласувайте. Тази докладна изисква нашето поименно гласуване. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

24. 11. 2009 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева Не участва   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров  +  

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров +   

15. Миле Димитров Милев +   
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16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова +   

24. Радостин Георгиев Киров +   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова Не участва   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев Не участва   

30. Стоянка Иванова Курдова Не участва   

31. Стоян Костадинов Стоянов Не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева отсъства   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 556 
 

 С Решение на МС № 29 от 23.01.2009 г. за разделение на 

дейностите, финансирани чрез общинските бюджети, на местни и 

делегирани от държавата дейности и за определяне на стандарти за 

финансиране на делегираните от държавата дейности през 2009 г. бяха 

въведени единни стандарти във функция”Здравеопазване”. С 

приложение № 6 към т.13 от същото решение са разчетени 

необходимите средства за всички държавни дейности на Община 

Разград съобразно стандартите и натуралните показатели за 2009 г. За 

дейност „Детски ясли и млечни кухни” във функция”Здравеопазване” 

натуралните показатели са 170 деца в детски ясли и 200 деца в млечни 

кухни. 

 В чл.16, ал.1 от ПМС № 27 от 09.02.2009 г.за изпълнение  на 

държавния бюджет на Република България за 2009 г. е уреден редът за 

наблюдаване/координиране на промените в натуралните показатели по 

общини в делегираните от държавата дейности по здравеопазване. С 

писмо № 04-20-35 от 21.05.2009 г. на Министерство на здравеопазването 

в Министерство на финансите е подадена информация за натуралните 
показатели в здравеопазването. За Община Разград са посочени 106 

деца в детските ясли и 200 деца в детските млечни кухни. Реалните 
натурални показатели са 121 деца в детските ясли и 400 деца в 

млечните кухни. С писмо № ФО-24 от 01.06.2009 г. Министерство на 



 37 

финансите намали със 154 688 лв. определената с бюджета за 2009 г. 

субсидия за тази дейност. 

 Съгласно Указания на Министерство на финансите № ФО-2 от 

11.02.2009 г. по съставянето и изпълнението на бюджета на общината, 

Община Разград е уведомила писмено Министъра на здравеопазването 

за настъпилите промени в натуралните показатели във 

функция”Здравеопазване” /увеличения брой на децата в детските ясли 

и млечните кухни/. Въпреки извършената проверка от РЦЗ - гр.Разград, 

доказваща по-големия брой на децата в детските ясли и млечните 
кухни, компенсирани промени не бяха извършени. По този начин се 
създаде ситуация, при която липсват средства за изплащане на 

трудовите възнаграждения и осигуровките на работещите в детските 
ясли и млечните кухни размер на 133 400 лв., които могат да бъдат 

компенсирани чрез корекция в делегираната от държавата 

дейност”Здравен кабинет в детски градини и училища” в размер на 73 

400 лв. и от вътрешна корекция със заповед  на Кмета на общината от 

местните дейности ”Др.дейности по здравеопазването” – 40 000 лв.,  

„Детски ясли, детски кухни и яслени групи в ОДЗ” – 10 000 лв. и от 

резервирания бюджетен кредит – 10 000 лв. 

 Предвид гореизложеното и на основание § 32 от Преходните и 

заключителни разпоредби на ЗДБРБ за 2009 г, чл.21, ал.1, т.6 и чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.18 от Закона за общинските бюджети /ЗОБ/ и чл.33, 

ал.1 от Наредба №15 на Общински съвет - Разград за съставянето, 

изпълнението и отчитането на общинския бюджет и условията и реда 

за поемането на общински дълг, Общински съвет – Разград, след 

поименно гласуване, с  26  гласа „ЗА”, „против”- 1, „въздържали се”- 

няма, 

Р Е Ш И: 

 

 1. Изменя бюджета на Община Разград за 2009 г., както следва: 

 1.1. Променя плана за разходната част на делегираните от 

държавата дейности във функция”Здравеопазване”  по бюджета на 

Община Разград, съгласно Приложение № 1, в т.ч.: 

 1.1.1. Намалява бюджета на дейност ”Здравен кабинет в детски 

градини и училища” със 73 400 лв. 

 1.1.2. Увеличава бюджета на дейност ”Детски ясли, детски кухни 

и яслени групи в ОДЗ” със 73 400 лв. 

 2. Възлага на Кмета на общината да отрази корекциите по 

бюджета по т.1 съобразно Единната бюджетна класификация за 2009 г. 

 3. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 
    Приложение №1 
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П Л А Н     

за  разходната част      

на бюджета на Община Разград за 2009 г.     
    /в лева/ 

  Уточнен 

годишен 

Корекция Актуали- 

зиран 

ВИД РАЗХОД §§ план към към годишен 

  31.10.2009 г. 30.11.2009 

г. 

план 

1 2 3 4 5 

ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА                                          

НА ОБЩИНА РАЗГРАД,в т.ч.: 

37 630 143 0 37 630 143 

ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА                                                                         

НА ФУНКЦИЯ"ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ"                                           

/делегирани от държавата дейности/ 

694 106 0 694 106 

в т.ч.      

1.Дейност"Здравен кабинет в детски градини и училища",            в 

т.ч.: 

356 185 -73 400 282 785 

1.1. Заплати на персонала, зает по трудови правоотношения, в 

т.ч.: 

01-00 233 530 -62 000 171 530 

1.1.1.Заплати на персонала по трудови правоотношения 01.01. 233 530 -62 000 171 530 

1.2. Задължителни осигурителни вноски от работодатели, в т.ч.: 05-00 43 970 -11 400 32 570 

1.2.1.Осигурителни вноски от работодатели за ДОО 05-51. 33 070 -10 000 23 070 

1.2.2.Здравно-осигурителни вноски от работодатели 05-60. 9 400 -1 400 8 000 

2.Дейност"Детски ясли, детски кухни и яслени групи в ОДЗ",             

в т.ч.: 

315 610 73 400 389 010 

2.1. Заплати на персонала, зает по трудови правоотношения, в 

т.ч.: 

01-00 212 000 62 000 274 000 

2.1.1.Заплати на персонала по трудови правоотношения 01.01. 212 000 62 000 274 000 

2.2. Задължителни осигурителни вноски от работодатели, в т.ч.: 05-00 37 712 11 400 49 112 

2.2.1.Осигурителни вноски от работодатели за ДОО 05-51. 23 612 10 000 33 612 

2.2.2.Здравно-осигурителни вноски от работодатели 05-60. 10 100 1 400 11 500 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте г-н Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Уважаеми колеги, 

Напоследък ми доставя огромно удоволствие да гледам изказванията 

на бившия Премиер Станишев и тъй като той се явява вожд и учител на 

голяма част тука от присъстващите /Председателя на ОбС го прекъсва/ 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Отрицателния вот нали е по тази докладна? 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Да, точно по тази. 

 Но, той си позволи да каже, че „който подкрепя бюджета е част от 

управлението”. И тъй като аз не искам да бъда част от едно такова 

управление нескопосно затова съм гласувал „против”, което е обяснението 

на моя отрицателен вот.  

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Че, той този бюджет беше когато ти беше управляващ г-н Димитров. 

Ние него изпълняваме.  

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Напротив, един който е гласувал „против” този бюджет това съм аз, 

може да проверите г-н Бояджиев, ако не си спомняте. 

 

СТАТИЯ 11 

 

 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев - кмет на Община 

Разград 

Относно: Изменение на Бюджета на Община Разград за 2009 г. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Бояджиев, имате думата. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Това е една рутинна докладна записка.  

 От 2008 г. училищата и част от обслужващите звена прилагат 

системата на делегираните бюджети, което даде възможност на 

първостепенните разпоредители с бюджетни кредити /ПРБК/ да им 

делегират приходите от наеми на предоставена им за ползване общинска 

собственост. Съгласно т. 13.2 от Решение № 345 по Протокол № 21 от 

24.02.2009 г. на Общински съвет – Разград, приходите от услуги и 

управление на собственост по Наредба № 2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост и Наредба № 14  на Общински съвет – Разград за определянето 

и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на 

Община Разград от учебните заведения,  работещи по системата на 
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“делегираните бюджети”, се преотстъпват в приход по бюджетите на тези 

учебни заведения. 

 Реализирането на приходи в учебните заведения над  планираните 

довежда до необходимостта от актуализация на бюджета на Община 

Разград, като: 

 Увеличението на приходната част е в частта на приходите от 

административни услуги, наем земя и наем имущество, които ще бъдат 

реализирани над планираните средства до края на финансовата 2009 г. 

• в частта на постъпленията от наеми на имущество предложението за 

ръст в плана е 2 х.лв. 

• в частта на постъпленията от наеми на земя предложението за ръст в 

плана е  62.9 х.лв. 

• в частта на постъпленията от административни такси предложението 

за ръст в плана е 4.2 х.лв. 

• в частта на постъпленията от продажба на стоки, услуги и продукция 

предложението за ръст в плана е 0,6 х.лв. 

 Увеличението на разходната част е в съответствие с направените 

предложения от директорите на учебните заведения относно отделните 

видове разходи. 

 В този смисъл аз предлагам Общинския съвет да вземе решение със 

следните точки: 

1. Изменя бюджета на Община Разград за 2009 г., както следва: 

 1.1. Увеличава плана за приходната част на бюджета на Община 

Разград, с 67 210 лв. съгласно Приложение № 1, в т.ч.: 

 1.1.1. По  бюджета  на функция  ”Образование”,  дейност 

”Общообразователни училища”  -  с 67 210 лв., разпределени по учебните 

заведения, работещи по системата на “делегираните бюджети”. 

 1.2. Увеличава плана за разходната част на бюджета Община Разград с 

67 210 лв. съгласно Приложение № 2, в т.ч.: 

 1.2.1. По  бюджета  на  функция ”Образование”,  дейност 

”Общообразователни училища” – с 67 210 лв., разпределени по учебните 

заведения, работещи по системата на “делегираните бюджети. 

2. Възлага на Кмета на общината да отрази корекциите по бюджета по 

т.1 съобразно Единната бюджетна класификация за 2009 г. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви господин Бояджиев.  

 Тази докладна записка е разгледана в ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика. Ще помоля нейния Председател да ни запознае с 

решението на комисията. 

 

 Г-н Станка Ангелова – Председател на ПК 
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 Докладната беше разгледана и обсъдена на редовно заседание на 

комисията на 17.11. 2009 г. и проекта за решение беше подкрепен с 8 гласа 

„ЗА”, без „против” и без въздържали се”. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Не виждам. 

Преминаваме към предложения, разисквания и мнения по тази докладна 

записка. Заповядайте. Не виждам колеги, желаещи. Прекратявам 

разискванията. Преминаваме към гласуване. Моля, гласувайте. Тази 

докладна също изисква нашето поименно гласуване. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 

24. 11. 2009 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева Не участва   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров +   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова +   

24. Радостин Георгиев Киров +   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова Не участва   

27. Симеон Асенов Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   
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29. Стоян Димитров Ненчев Не участва   

30. Стоянка Иванова Курдова Не участва   

31. Стоян Костадинов Стоянов Не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева отсъства   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 557 

 

 От 2008 г. училищата и част от обслужващите звена прилагат 

системата на делегираните бюджети. С въвеждането на системата на 

делегираните бюджети първостепенните разпоредители с бюджетни 

кредити /ПРБК/ могат да делегират на детски градини, училища и 

обслужващи звена, прилагащи СДБ, приходите от наеми на 

предоставена им за ползване общинска собственост и от услуги. 

 Съгласно т. 13.2 от Решение № 345 по Протокол № 21 от 24.02.2009 

г. на Общински съвет – Разград, приходите от услуги и управление на 

собственост по Наредба № 2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост и Наредба № 14  на Общински съвет – Разград за 

определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги 

на територията на Община Разград от учебните заведения,  работещи 

по системата на “делегираните бюджети”, се преотстъпват в приход по 

бюджетите на тези учебни заведения. 

 В изпълнение на посочените актове, са постъпили предложения за 

корекции на приходната и разходната част на бюджета на Община 

Разград, функция ”Образование”, дейност ”Общообразователни 

училища”от учебни заведения, както следва: 

 1. ГПЧЕ”Екзарх Йосиф” - Разград; 

 2. СОУ”Христо Ботев” - Разград; 

 3. ОУ”Васил Левски” – Разград; 

 4. ОУ”Отец Паисий” - Разград; 

 5. ОУ”Г.С.Раковски” – с.Раковски; 

 6. ОУ”Св.св.Кирил и Методий” – Ясеновец; 

 7. МУЦ ТТ - Разград; 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6 и чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.18 от Закона за общинските бюджети /ЗОБ/ и чл.33, 

ал.1 от Наредба №15 на Общински съвет - Разград за съставянето, 

изпълнението и отчитането на общинския бюджет и условията и реда 

за поемането на общински дълг, Общински съвет – Разград, след 

поименно гласуване, с  26  гласа „ЗА”, „против”- няма, „въздържали 

се”-  няма, 
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Р Е Ш И: 
 

 

 1. Изменя бюджета на Община Разград за 2009 г., както следва: 

 1.1. Увеличава плана за приходната част на бюджета на Община 

Разград, с 67 210 лв. съгласно Приложение № 1, в т.ч.: 

 1.1.1. По  бюджета  на функция  ”Образование”,  дейност 

”Общообразователни училища”  -  с 67 210 лв., разпределени по 

учебните заведения, работещи по системата на “делегираните 
бюджети”. 

 1.2. Увеличава плана за разходната част на бюджета Община 

Разград с 67 210 лв. съгласно Приложение № 2, в т.ч.: 

 1.2.1. По  бюджета  на  функция ”Образование”,  дейност 

”Общообразователни училища” – с 67 210 лв., разпределени по 

учебните заведения, работещи по системата на “делегираните бюджети. 

 2. Възлага на Кмета на общината да отрази корекциите по 

бюджета по т.1 съобразно Единната бюджетна класификация за 2009 г. 

 3. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 
Приложение №1 

    

П Л А Н     
за приходната част      

на бюджета на Община Разград за 2009 г.     

    /в лева/ 

  Ут.годишен Корекция Актуализиран 

ВИД ПРИХОД §§ план към към годишен 

  31.10.2009 г. 30.11.2009 г. план 

1 2 3 4 5 

ОБЩО ПРИХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА 

ОБЩИНА РАЗГРАД, в т.ч. 

 37 352 239 67 210 37 419 449 

І. Приходи за местни дейности /вкл.дофинансиране на 

ДД/, в т.ч. 

18 142 503 67 210 18 209 713 

1. Неданъчни приходи, в т.ч.:  9 765 050 67 210 9 832 260 

1.1.Приходи от продажба на стоки, услуги и продукция 24-04. 2 366 000 600 2 366 600 

1.2.Приходи от наеми на имущество 24-05. 546 790 2 022 548 812 

1.3.Приходи от наеми на земя 24-06. 183 223 62 938 246 161 

1.4.Приходи от административни услуги 27-11. 253 075 1 650 254 725 

в т.ч. приходи от второстепенни разпоредители с бюджетни кредити, 

работещи по системата на "делегираните бюджети"                                                                                               

ОБЩО ПРИХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА 

ФУНКЦИЯ"ОБРАЗОВАНИЕ", 

ДЕЙНОСТ"ОБЩООБРАЗОВАТЕЛНИ УЧИЛИЩА" 

8 962 295 67 210 9 029 505 

в т.ч. по учебни заведения:     

1.ГПЧЕ"Екзарх Йосиф"-Разград  833 856 200 834 056 

1.1.Приходи от административни услуги 27-11. 2 500 200 2 700 
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2.СОУ"Хр.Ботев"-Разград  1 201 464 1 900 1 203 364 

2.1.Приходи от наем имущество 24-05. 0 1 750 1 750 

2.2.Приходи от административни услуги 27-11. 752 150 902 

3.ОУ"В.Левски"-Разград  955 479 47 128 1 002 607 

3.1.Приходи от наеми на земя 24-06. 88 288 47 128 135 416 

4.ОУ"О.Паисий"-Разград  627 524 500 628 024 

4.1.Приходи от административни услуги 27-11. 258 500 758 

5.ОУ"Г.С.Раковски" - с.Раковски  378 167 16 382 394 549 

5.1.Приходи от наеми на имущество 24-05. 600 272 872 

5.2.Приходи от наеми на земя 24-06. 12 000 15 810 27 810 

5.3.Приходи от административни услуги 27-11. 300 300 600 

6.ОУ"Св.св.Кирил и Методий" - с.Ясеновец  363 197 500 363 697 

6.1.Приходи от административни услуги 27-11. 400 500 900 

7.Междуучилищен център по ТТ - Разград  229 566 600 230 166 

7.1.Приходи от продажба на стоки, услуги и продукция 24-04. 1 000 600 1 600 

     

    Приложение №2 

П Л А Н     

за  разходната част      

на бюджета на Община Разград за 2009 г.     

    /в лева/ 

  Ут.годишен Корекция Актуализиран 

ВИД РАЗХОД §§ план към към годишен 

  31.10.2009 г. 30.11.2009 г. план 

1 2 3 4 5 

ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА ОБЩИНА 

РАЗГРАД,в т.ч.: 

 37 352 239 67 210 37 419 449 

А. ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА 

ФУНКЦИЯ"ОБРАЗОВАНИЕ", 

ДЕЙНОСТ"ОБЩООБРАЗОВАТЕЛНИ УЧИЛИЩА" 

8 962 295 67 210 9 029 505 

в т.ч. по учебни заведения:     

1.ГПЧЕ"Екзарх Йосиф"-Разград, в т.ч.:  833 856 200 834 056 

1.1. Дофинансиране с приходи с общ.характер, в т.ч.:  34 677 200 34 877 

1.1.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 25 380 200 25 580 

        учебни и НИ разходи и книги за библиотеки 10-14. 2 165 200 2 365 

2.СОУ"Хр.Ботев"-Разград  1 201 464 1 900 1 203 364 

2.1. Дофинансиране с приходи с общ.характер, в т.ч.:  64 747 1 900 66 647 

2.1.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 18 247 1 900 20 147 

        материали 10-15. 936 1 900 2 836 

3.ОУ"В.Левски"-Разград  955 479 47 128 1 002 607 

3.1. Дофинансиране с приходи с общ.характер, в т.ч.:  137 255 47 128 184 383 

3.1.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 129 279 47 128 176 407 

        материали 10-15. 10 196 10 000 20 196 

        текущ ремонт 10-30. 58 850 37 128 95 978 

4.ОУ"О.Паисий"-Разград  627 524 500 628 024 

4.1. Дофинансиране с приходи с общ.характер, в т.ч.:  64 725 500 65 225 

4.1.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 64 373 500 64 873 

        вода, горива, енергия 10-16. 27 219 500 27 719 

5.ОУ"Г.С.Раковски" - с.Раковски  378 167 16 382 394 549 

5.1. Дофинансиране с приходи с общ.характер, в т.ч.:  33 090 16 382 49 472 
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5.1.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 33 090 16 382 49 472 

        материали 10-15. 0 8 000 8 000 

        разходи за външни услуги 10-20. 0 7 382 7 382 

5.1.2.Придобиване на ДМА 52-00. 0 1 000 1 000 

6.ОУ"Св.св.Кирил и Методий" - с.Ясеновец  363 197 500 363 697 

6.1. Дофинансиране с приходи с общ.характер, в т.ч.:  26 828 500 27 328 

6.1.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 18 228 500 18 728 

        материали 10-15. 400 500 900 

7.Междуучилищен център по ТТ-Разград  229 566 600 230 166 

7.1. Дофинансиране с приходи с общ.характер, в т.ч.:  1 600 600 2 200 

7.1.1.Идръжка, в т.ч. 10-00. 1 600 600 2 200 

        учебни и НИ разходи и книги за библиотеки 10-14. 750 450 1 200 

        вода, горива, енергия 10-16. 250 150 400 

 

СТАТИЯ 12 

 
Докладна записка от Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Изменение и допълнение на Наредба №2 за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи общинска собственост. 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, заповядайте. 

 
Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 
Уважаеми г-н Председател, 
Дами и господа общински съветници, 

 Преди да пристъпя към своите мотиви във връзка с проекта за 

решение, който предлагам на вашето внимание, моля да отбележите 

корекции в проекта за решение и по – специално в т.1.3. след където пише 

ал.3 има израз „текстът” да се замени с „думата”, вместо „текстът” моля да 

запишете „думата”. По – нататък където пише „трима общински съветници 

от различни групи” да остане само „трима” т.е. „общински съветници от 

различни групи” го задраскайте от проекта за решение, което означава, че 

остава в Наредбата.  

 Значи, предложението добива следния вид: В чл.62, ал.3, думата в 

изречение първо  „трима” се заличава. Това да остане. Т.е. „общинските 

съветници” остават. 

 В т.1.4., моля да задраскате израза „общински съветници и”, израза е в 

началото на втория ред, при което предложението добива следния вид: „В 

чл.76, ал.2,  изречение второ, текстовете „най-малко трима и „като 

общинските съветници са мнозинство в комисията” се заличават. По 

този начин остава.  

 Във връзка с мотивите искам да напомня, че със свои решения № 289 

по протокол № 18 от  проведено заседание на 29.12.2008 г., № 309 по 

протокол № 19 от  проведено заседание на 27.01.2009 г. и № 347 по 

протокол № 22 от  проведено  заседание на 31.03.2009 г., Общинският съвет 

Разград  е направил редица изменения и допълнения на Наредба №2 на 
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Общински съвет Разград. С тези изменения той е определил  условия при 

съставянето и определянето на правомощията на комисията по смисъла на 

чл. 2 от наредбата. Това е в противоречие на  правомощията  на Общинския 

съвет, регламентирани в чл.8  от Закона за общинската собственост, в който 

смисъл е и чл. 21 от ЗМСМА. Определянето на същите са от 

изключителната компетентност на друг орган- кмета на общината в 

качеството му на орган на изпълнителната власт, с оглед разпоредбите на чл. 

44, ал. 1, т.1 от ЗМСМА, чл. 12, ал.5 от ЗОС. 

 Съгласно чл. 94, ал. 2 /отменена/ от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет- Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация мандат 2007-2011 г. се 

регламентираше, че комисията по чл. 2 от Наредба № 2 на Общински съвет- 

Разград се съставя и избира с решение на Общинския съвет. Посочената 

норма бе обявена от Административен съд- Разград за незаконосъобразна, 

поради което същата бе отменена. 

 В тази връзка, с цел да изправим нашата поднормативна уредба са и 

предложенията в проекта за решение, който е на вашето внимание, с тези 

промени, които нанесох.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Цонев. Тази докладна записка е разгледана в 2 

комисии. Първата комисия е по управление на общинската собственост, 

приватизация и следприватизационен контрол. Ще помоля г-н Захариев да 

ни запознае с решението на комисията. 

 

Г-н Симеон Захариев - Председател на ПК 

 Уважаеми колеги, 

 На 16.11. 2009 г. комисията разгледа тази докладна записка. „ЗА” 

предложението за решение гласуваха 5 души, „против” – 4, „въздържал се” 

– 1.  

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Тази докладна записка е разгледана и в ПК законност, 

превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 

Г-н Димитров, моля да ни запознае с решението на комисията. 

 

Г- н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, 

 На 17.11. 2009 г. комисията по законност проведе заседание. След 

оживена дискусия тя не можа да формира юридически валидно становище. 

Резултатите от гласуването са: „ЗА” – 4, „против” – 4.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви. Г-н Цонев, ще Ви помоля писмено да направите 

предложението за промяна в текста.  

 
Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Г-н Председател, 

Нужно ли е, след като го направих като вносител? Предполагам, че си 

го отбелязаха общинските съветници. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Нашият Правилник изисква писмено предложение за корекциите. Все 

пак ще Ви помоля да бъде писмено за да бъде по-лесно като го зачитам. 

Съгласен съм В правилника е записано „писмено” госпожо Монева. Така е 

записано. Така съм си позволил да го помоля в момента.  

Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Имате ли? Не 

виждам.  

Преминаваме към предложения, разисквания и мнения по тази 

докладна записка. Давам думата, г-н Христов, заповядайте. 

 

Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 

Позволявам си да взема отношение тъй като касае Комисията по Чл.2, 

ал.2. Преди да взема отношение бих искал да ви кажа само, че в комисията 

от времето в която започна да работи, това е месец май е разгледала около 

290 молби, жалби, искания или ако трябва да ги обобщя преписки, около 

290 преписки. Комисията е разгледала абсолютно всички тези преписки, 

произнесла се е, и е дала своите мотивирани предложения на Кмета на 

Община Разград. Кмета на Общината ги е приел абсолютно всички с 

изключение на едно единствено, което той не го отхвърля, впрочем има 

възражение и това е единственото искане на ПП „ГЕРБ” за сграден фонд.  

Аз ще си позволя да не се съглася с г-н Цонев, с неговата докладна 

записка. Той казва, че „е в противоречие на  правомощията  на Общинския 

съвет, регламентирани в чл.8  от Закона за общинската собственост, а Чл.8 

от ЗОС казва, че ” Придобиването, управлението и разпореждането с имоти 

и вещи - общинска собственост, се извършват под общото ръководство и 

контрол на Общинския съвет.” Вярно е, че има решение на Разградския 

административен съд и след това на Върховния административен съд, който 

оставя в сила решението по адм. дело № 15. Това дело е във връзка с жалба 

на Кмета на Община Разград, против Чл.54, ал. 7 и ал.8, Чл. 67 и Чл. 94, ал. 

2 от Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет Разград. 

Но, никъде Върховния административен съд и Разградския 

административен съд не казва, че Комисията по Чл.2, ал.2, Комисията по 

Чл.62, ал.3 и Комисията по Чл.76, са незаконосъобразни. Вие, във Вашата 

докладна записка казвате, че те са незаконосъобразни. Не виждам, с какво 

ние сме нарушили Чл.8 от Закона за общинската собственост като ние сме 
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дали право и мисля, че Кмета се е възползвал от това право, а и  Вие сте се 

възползвали от това право и сте внасяли решения за управление под каквато 

и да е форма на общинското имущество. Никой не Ви е забранявал или 

ограничавал. Затова, аз лично ще гласувам „против” тази докладна записка.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Христов. Други желаещи. Г-н Георгиев, заповядайте. 

 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

По волята на Общинския съвет аз съм член на тази комисия по Чл.2 от 

Наредба №2 и искам само да припомня, че тя почна много трудно своята 

работа. Много трудно, след безкрайни промени, безкрайно скрита и явна 

съпротива от страна на общинска администрация въпреки всичко комисията 

започна своята работа. Председателя на комисията г-н Христов вече каза 

колко записки, преписки са прегледани. На мен като член на комисията ми 

правеше впечатление, че той понякога не знам къде ги намираше но 

вкарваше преписки, които са се бавили по 2 – 3 години. Силно се надявам, 

след тези промени, които по волята на новата конфигурация в Общинския 

съвет най- вероятно ще бъдат приети, силно се надявам това да не се 

повтаря, т.е. новата комисия, която Кмета ще си назначи да не започне да 

работи по старому. Т.е. „нищо ново да не научим па и нищо старо да не 

забравим”, от което потърпевши според мен ще бъдат само гражданите на 

Община Разград. Тъй като пак казвам ние сме я гледали поне аз на тези 

заседания на които съм бил сме разглеждали преписка, която е стояла 2 

години някъде из коридорите и движенията в общинска администрация. 

Понеже и така съм взел думата ще се присъединя към г-н Стоянов, който в 

самото начало каза, че днес ще бъдем свидетели на пълна ревизия на всичко 

това, което е правил Общинския съвет досега. Не знам дали това е най – 

разумното и най – доброто, което Общинския съвет може да направи. Както 

и друг път съм казвал беше постигнат един баланс между правомощията и 

отговорностите между Общински съвет и Кмет, който гледам, че сега с 

бързи темпове се разрушава и се връщаме към нещо, което сме го виждали.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Бояджиев, заповядайте. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Една реплика на г-н Георгиев.  

Господин Георгиев, 

Никой не нарушава никакъв баланс. Нарушени бяха правни норми. И 

всичко това, което се прави сега в момента не е приумица нито на Кмета 

нито на някой друг, а то е във връзка с превеждане на структурите на 
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Общинския съвет и на общинската администрация, съгласно закона. Има 

решение. Г-н Христов не му станало ясно, какво е решението, минало през 

Административен съд, потвърдено е и във Върховен съд. Ами който иска да 

работи от общинските съветници да заповяда, ще го вземем в общинската 

администрация. Няма да бъде общински съветник, ще бъде в структурата на 

общинска администрация и ще работи по тези проблеми. Има разделение на 

властите уважаеми дами и господа съветници и това пак казвам, не е наша 

приумица, не е нито моя, не е на нито който и да било, произнесъл се е 

включително и съда, а съдът е органа който се произнася от гледна точка на 

законосъобразността на тези правни актове. И, ако си спомняш г-н Георгиев 

това, което го казвам сега, казах го и в началото на годината, когато се 

правиха тези промени, че тези актове, тези комисии в този си вид са 

незаконосъобразни. И тогава казах, че ще ги атакувам в съда и те паднаха. 

Както и много други решения, които бяха взети, също паднаха. Затова става 

въпрос. Аз не мисля, че някой от гражданите ще бъде ощетен. Той никога не 

е бивал ощетяван и няма да бъде ощетяван. И не 290, до края на годината 

сигурно ще станат 500 преписки, най-малко. Толкова минават през 

общинската администрация. И всичко, което мине през общинската 

администрация, както го каза и Божинел Христов, то влиза тук при вас, 

защото вие сте органа, който взема решението по управление, разпореждане 

и т.н. с общинската собственост и всякакъв друг проблем, който касае 

вземането на решение на Общинския съвет, останалото си го върши Кмета 

като представител на изпълнителната власт.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Да, заповядайте. 

 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Г-н Бояджиев, 

Вероятно сте прав, може и да не сте прав, аз не съм юрист, а и да си 

призная не съм гледал решението на Административния съд но на въпроса 

ми тогава, че имаше преписки в тази комисия, нали общинските съветници 

ако не бяха влезли в тази комисия да работят, че имаше преписки с две 

годишна давност – Какво ще ми отговорите?  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Вижте, преписките могат да се извадят и да се видят за какво става 

въпрос. Нека да ги внесе Божинел Христов и да се види защо са забавени. 

Да се докладват в Общинския съвет, ама така да се приказва с лека ръка 

толкова забавени, то има преписки които по няколко години се влачат г-н 

Георгиев и не по вина на общинската администрация, а по много други 

въпроси. За съжаление такава е администрацията в България. В много 
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случаи има и бюрокрация, ако трябва да бъда съвсем точен. Хайде, извадете 

ги тези преписки и да видим по чия вина е станало това закъснение. Но така 

да си приказваме чисто политически. Хубаво, да се види защо са задържани 

толкова време. За какво са задържани, затова става въпрос.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Колеги, имате думата. Друг желаещ има ли да вземе 

отношение? Г-н Димитров, заповядайте.  
 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Уважаеми колеги, 

 Уважаеми г-н Бояджиев, 

 Аз дълбоко така уважавам Вашите добри намерения и доброто 

познаване на закона и се запитах: Дали е искрено така предложението Ви 

към общинските съветници, ако искат да дойдат в общинска администрация 

да работят, в тази комисия. И затова помолих тук колегите за Закона за 

местното самоуправление, което обаче в Чл.30, ал.4, т.5 забранява 

общински съветник да е на щатна длъжност в общинската администрация.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Г-н Димитров, 

Този път слушаш като „Дявола Евангелието”. Аз те поканих да 

работиш като редови общински служител, но няма да бъдеш общински 

съветник.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Има ли други желаещи да вземат отношение по тази докладна 

записка? Не виждам. Прекратявам разискванията и преминаваме към 

гласуване. Чухте промените, които направи вносителя по т.1.3 и т.1.4. 

Подлагам на гласуване промените, които са извършени от вносителя по тази 

докладна записка. Предлагате в цялост да гласуваме докладната записка, 

добре. Подлагам на гласуване проекта за решение с направените промени от 

вносителя. Моля, гласувайте. 

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 558 

 

 С Решение № 295 по Протокол № 16 от 24.01.2005 година на 

Общински съвет Разград е приета Наредба № 2 на Общински съвет 
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Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи-

общинска собственост, която многократно е изменяна и допълвана. 

 Наредбата регламентира начините на придобиване, управление и 

разпореждане с общинските имоти и вещи и реда на тяхното актуване. 
 Със свои Решения № 289 по протокол № 18 от  проведено          

заседание на 29.12.2008 г., № 309 по протокол № 19 от  проведено          

заседание на 27.01.2009 г. и № 347 по протокол № 22 от  проведено          

заседание на 31.03.2009 г., Общинският съвет Разград  е направил 

изменение и допълнение на Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска 

собственост. С тези изменения той е определил  условия при 

съставянето и определянето на правомощията на комисията по 

смисъла на чл. 2 от наредбата. Това е в противоречие на  

правомощията  на общинския съвет, регламентирани в чл.8  от Закона 

за общинската собственост, в който смисъл е и чл. 21 от ЗМСМА. 

Определянето на същите са от изключителната компетентност на друг 
орган- кмета на общината в качеството му на орган на изпълнителната 

власт, с оглед разпоредбите на чл. 44, ал. 1, т.1 от ЗМСМА, чл. 12, ал.5 

от ЗОС. 

 Съгласно чл. 94, ал. 2 /отм./ от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет- Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация мандат 2007-2011 г 
се регламентираше, че комисията по чл. 2 от Наредба № 2 на Общински 

съвет- Разград се съставя и избира с решение на Общинския съвет. 

Посочената норма бе обявена от Административен съд- Разград за 

незаконосъобразна, поради което същата бе отменена. 

 Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21 ал.2 от 

ЗМСМА, във връзка  с чл.79 от Административнопроцесуалния кодекс, 
Общински съвет Разград, с   22 гласа „ЗА”, „против”- 8, „въздържали 

се” - 2, 

Р Е Ш И: 
 

 

 1. Приема изменения и допълнения на Наредба №2 за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска 

собственост, както следва: 

 1.1. Чл.2, ал.1  придобива следната редакция: 

 „Чл.2. /1/ В изпълнение на правомощията си по  чл.1 ал.1 кметът 

на общината се подпомага от комисия, назначена с негова заповед.” 

 1.2. В чл. 2, ал.2  се отменя. 

 1.3. В чл.62, ал.3, думата в изречение първо  „трима” се заличава.

 1.4. В чл.76, ал.2,  изречение второ, текстовете „най-малко трима и 

„като общинските съветници са мнозинство в комисията” се заличават.

 2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 
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Разград и Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок 

от приемането му. 

 Настоящето решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд- Разград. 

 

СТАТИЯ 13 

 
Докладна записка от Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Изменение и допълнение на Наредба №12 за 

организацията на движението по общинските пътища и улици на 

територията на Община Разград. 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, заповядайте. 

 
Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 
Уважаеми г-н Председател, 
Дами и господа общински съветници, 

 Става дума повече за козметична актуализация на Наредба № 12 във 

връзка с промяна на наименованията и статута на някои от звената, които са 

изписани като такива, със стари наименования и статут в Наредбата 

като: ”Национална служба „Пожарна безопасност и защита на населението ” 

става - „Главна дирекция „Пожарна безопасност и спасяване”; 

отдел ”Знаково стопанство” при ОП „Общински жилища  и сгради” се 

заменя със  „Звено ”Знаково стопанство” при ОП „Паркстрой” и от този род. 

И няколко конкретизации по отношение на обхвата на „Синя зона”, които са 

предложени, с проекта за изменение и по точно в т.1.2 от проекта за 

решение, а така също и по отношение на реда за контрол за правилното 

паркиране, свързани с предложението като проект за решение в т.1.6.; 1.7; 

1.8. В т.1.9 касаеща изменение в Чл. 77 е свързана преди всичко с нормите, 

по – точно размера на глобите, които са установени със закон. По стария 

текст на нашата наредба ние превишавахме тази норма затова 

предложението е това, което е на вашето внимание. И в същност с това се 

изчерпват в основни линии предложенията за изменение на Наредба № 12.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Колеги, тази докладна е разгледана в ПК по устройство и развитие на 

територията, транспорт на Общината. Ще помоля нейния Председател да ни  

запознае с мнението на комисията. 

 

Г-н Иво Илиев – Председател на ПК 

 Със 7 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” докладната беше 

приета в този вид. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Същата докладна записка беше разгледана в ПК по законност 

превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации.  

Моля,  г-н Стоян Димитров да ни  запознае с решението на комисията. 

 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Уважаеми колеги, 

 На 17.11. 2009 г. комисията по законност проведе много оживена 

дискусия по тази докладна записка и мненията се оказаха различни и 

противоречиви. Затова резултата от гласуването не формира юридически 

валидно становище на комисията. „ЗА” гласуваха – 4, „против” -1 и 

„въздържали се” – 3 по проекта за решение.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г- н Димитров. 

 Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Заповядайте. Да, 

заповядайте. 

 

 Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

 Имам въпрос: На какво основание са включени в Наредбата норми 

уредени в закон? Имам предвид Чл. 77, като гледам тук в Наредбата има и 

някои други, може би точки уредени със Закона за движението по 

пътищата, с размер на глоби и се повтарят в нашата Наредба. Ако има 

правно основание и при положение, че Общинския  съвет, т.е. съветниците 

гласуват различни цифри това ще значи ли, че ние ще променим Закона з 

движение по пътищата? -  т.е. ще се наложим с нашата Наредба.  

Например: Чл. 77, ал.1, т. 1. престоява или паркира в зоната на 

пешеходна пътека, спирка за обществен транспорт или кръстовище се 

наказва с глоба в размер на  20 лв. водача 

 В Закона доколкото видях е 50 лв. глобата.  

 Имаме ли основание да променяме глоба уредена в Закон с Наредба 

на Общинския съвет? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г- н Братованов. Г-н Цонев, имате думата. 

 
Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Къде в Закона пише такова нещо? В кой член от Закона? Както 

виждате, тука има два текста с идентично съдържание – единия е до 20 лв., 

другия е до 50 лв. 50 лв. е „водач,  който престоява или паркира като втори 

ред в активната   лента за движение до спрели моторни превозни средства 



 54 

по посока на движението”. Това е по Закона. Вие ми говорите за нещо друго 

в момента.  

 

Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

Вярно е. Говорим за точка първа.  

 
Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Различете алинея първа точка първа и тази, която е алинея 4 – вижте, 

че текстовете са различни и са съобразени със закона. Значи в закона за това 

за което говорите няма такава норма от 50 лв. И точно това е 

съответствието.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Цонев. Други въпроси? Г-н Атанасов, заповядайте.  

 

 Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград 

 Г-н Цонев, 

В самата наредба и в измененията, които давате тука, няма я 

наредбата при мен, но аз нямам спомен да има текст, че е забранено 

паркирането в междублоковите пространства в града. Ще Ви дам в момента 

два примера, а може би и колегите ще ме подкрепят тука с още повече, 

много примери, как в някои междублокови пространства в града е 

забранено да се паркира, а в други междублокови пространства няма 

никакви ограничения. И въпроса ми е: Защо, аз ще Ви задам въпроса за две, 

а може би има и много такива в града е забранено паркирането, даже 

влизането, не паркирането, влизането в междублокови пространства? Двете 

се намират много близо до Общината, в рамките на радиус от 200 м. Едното 

междублоково пространство е бившите жилища на Пеницилиновия завод, 

кака както са известни в града на всички. Там има поставени знаци за 

влизане и дори направени преградни съоръжения, които възпрепятстват 

навлизането в това междублоково пространство. Дори има и живеещи в 

този квартал, които си позволяват с остри предмети да ходят и да драскат 

коли на граждани които в противоречие или нарушили знака, са си 

паркирали там автомобилите, но не знам дали има такова наказание за 

одраскване на автомобили. Другото междублоково пространство е зад 

Райфайзенбанк, това каре между Райфайзенбанк и бившото СМК. Също 

знак поставен „Влизането забранено”. Вътре като влезете и сега вървете има 

около 40 автомобила – нарушили знака. Не е ли ясно, че в последните 

години, с увеличаване на автомобилите в града и с тези не знам какви 

забрани, и затова Ви поставям този въпрос: Защо е забранено паркирането в 

тези пространства? – че хората нарушават знаците и Закона нарушават или 

Наредбата, която в момента дискутираме, за да могат да паркират и да си 

свършат някаква работа в града.  
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Атанасов. Г-н Цонев, имате думата. 

 
Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Наистина има в централната градска част няколко възлови 

междублокови пространства където струпването на автомобили е 

изключително голямо. В тези междублокови пространства има и зелени 

площи. В тези междублокови пространства в някой има изградени частни 

гаражи по някакъв начин – собственици. Има десетки случаи и десетки 

оплаквания от живущите, в тези междублокови пространства за това, че се 

спира безразборно от страничните автомобили, които влизат по зелените 

площи и ако погледнете там точно в тези междублокови пространства 

голяма част от зелените площи са унищожени от спиращи автомобили и то 

външни, а не на живущите от блока. Има много случаи на спиране на 

автомобили външни пред гаражите на хората, те не могат да изкарат 

автомобилите си. И затова, понеже е изключително малко и тясно това 

пространство ние сме сложили знак „Забранено влизането” от двете посоки, 

който знак не важи за живущите. Знаете, че по една улица където има такъв 

знак, живущите имат право да влизат и да излизат, но това е единствено и 

само за да можем по някакъв начин да урегулираме безразборното 

паркиране. Там могат също така да паркират, ако получат и съответния 

пропуск собственици на магазини или офиси, с цел да могат да отидат 

безпрепятствено до това. Но, просто размера на тези пространства и като 

паркоместа не позволява масово влизане и паркиране на автомобили – 

който иска да си свърши нещо да спре там. Да, ние не възразяваме, но да 

спира на паркинга и на определените места. Но тъй като казах, че са десетки, 

да не казвам и стотици нарушенията поради липса на такива места, хората 

спират където им падне и както им падне. Извинявайте за грубият израз. Те 

пречат на останалите шофьори или собственици на превозни средства да ги 

ползват нормално. Десетки, стотици са случаите, когато отишъл там, спрял 

хубавия си голям, черен джип, не му пука, че затворил изхода на пет- шест- 

седем автомобила и хората идват и почват да търсят от нас сметка, за да 

урегулираме този процес сме направили това. Може би вече трябва да 

почнем да говорим по темата, която отвориха в софийска Община, но след 

това към момента я затвориха, затова да има ред и както е в целия 

цивилизован свят всеки, който спира на обществено място на изграден от 

Общината паркинг, няма значение, къде е този паркинг той да плаща, 

защото всички междублокови пространства са, територията е общинска, е 

публична собственост, никой не плаща за това. Всички живущи в гр. 

Разград смятат, че общината е задължена след като те живеят някъде да им 

изгради паркинг и те да спират без пари на него. Няма го в този ... Няма. 

 /реплика/ 
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 Данъците говорите, веднага ще направя сметка за данъците, защото ул. 

„Беласица”, нали ул. „Беласица” беше, стана на въпрос ул. „Беласица”, че 

залагаме няколко години, 250 х. лв. са необходими за това, направих една 

справка в нашата данъчна служба. Знаете ли, колко са им годишно данъците 

на живущите? Триста и деветдесет лева, четиристотин лева, двеста и 

петдесет хиляди лева не могат да ги избият няколко поколения. Така, че не 

недейте да говорите, че с данъци Община Разград в т. ч. и ангажиментите на 

Общинския съвет, не говоря Община Разград като общинска администрация, 

защото ние сме едно цяло, когато управляваме тоя ресурс, може от някъде, 

от Господ през фуния да ги получи тези финансови ресурси. Та в случая, 

много извинявам се, че разширих темата, това ми е отговора. Много сме 

притеснени при определени ситуации, затова се е наложил този ред. Срещу 

гражданите трудно може да се излезе, особено тогава, когато те поставят 

като факти очевадни нарушения, които пречат на други граждани и затова 

на две- три места наистина има такива ограничения, но не е на повече, на 

другите места няма никакви ограничения. Завърших. Извинявам се. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г- н Цонев. Заповядайте г-н Атанасов. 

 

 Г-н Георги Атанасов- ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Г-н Цонев, аз не съм доволен от Вашия отговор. Въпросът ми беше, че 

критериите, подхода при определяне, при поставяне на тези знаци не е един 

и същ. Има и други междублокови пространства, където има зелени площи, 

а пък и в самата Наредба пише, че има текст, който предвижда наказание 
за паркиране върху зелени площи. Подходът трябва да бъде един и същ, 

не може в един квартал или в едно междублоково пространство, обадили се 

там двама- трима дошли написали някаква жалба и веднага се поставят 

знаците, а в други квартали, където също има зелени площи, където също е 

трудно да си паркират живущите в това, няма или навсякъде ще има 

ограничителни знаци или няма да има такива, не може едни да са 

превилегировани пред други граждани. Аз във връзка с тази, малко излизам 

от темата, но във връзка с недостига за паркиране в централната градска 

част ще ви посоча пък още две места, които са на още по- близко до 

сградата,  в която се намираме в момента, където могат да се организират 

места за паркиране, но ги няма, едното е зелената площ до Рицарите, 

говорихме го тука преди няколко месеца на комисия. Идва собственика на 

Рицарите и казва: Тази площ е на общината и аз нямам нищо против там 

общината да действа да прави там, каквото иска, другата е още по- близо 

зад бившата БНБ, заградено е едно пространство с катинари, с бариери. 

Моля. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев- кмет на Община Разград 
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 То е собственост на банката. 

 

 Г-н Георги Атанасов- ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Аз не съм убеден дали е собственик на банката. Ще задам вероятно и 

питане, чия собственост е това пространство? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-н Атанасов. 

Други желаещи за въпроси има ли , колеги? Да г-жо Димитрова, 

заповядайте. 

 

Г-жа Радиана Димитрова- ПП „ГЕРБ” 

Дадохте ли ми думата? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте. 

 

Г-жа Радиана Димитрова- ПП „ГЕРБ” 

Благодаря. 

 Правя конкретно предложение. Точка 1.9. … 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 На въпроси сме, извинявам се. 

 

Г-жа Радиана Димитрова- ПП „ГЕРБ” 

 А не минахме ли на друго? Добре. Извинявам се. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Докато сме на въпроси, вземете си да го  попълните, за да направите 

след това писмено, да бъде коректно. Има ли други желаещи за въпроси? Не 

виждам. Преминаваме към предложения, мнения, изказвания по тази 

докладна записка. Колеги, имате думата. Заповядайте. 

 

Г-жа Радиана Димитрова- ПП „ГЕРБ” 

Правя конкретно предложение. Да отпадне т.1.9., касаеща „чл.77 

съответно ал.1., 2., 3. и 4.” И в този контекст т. 1.10 става 1.9, т.1.11. става 

1.10 и т.1.12. става 1.11. 

Основният ми мотив е, че нямам стабилно становище от комисията по 

законност и лично аз се съмнявам, че не е законосъобразно тази т.1.9.. 

Благодаря ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви и аз. 
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 Колеги, други желаещи да вземат отношение по докладната записка? 

Г-н Цонев. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Във връзка с предложението. Значи само искам да кажа, че в този 

случай, ако отпадне това предложение и изцяло текста на чл.77, остава 

стария текст, който досега действа в Наредбата. Наредбата има такъв, който 

определя норма с глоба, която е по- висока от тази, която е по закона, което 

означава, че Наредбата не съответства на Закона, това е проблема. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Цонев. Г-н Димитров, имате думата. 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Уважаеми колеги, 

 Аз вземам думата оттук репликата на г-н Цонев, че с Наредбата се 

определяла по- висока глоба, което е така според мен пълна глупост, тъй 

като никой не може за едно също нарушение, ако има две наказания по- 

ниското ще бъде определено. Но цялата пушилка около тази промяна 

предлагана за Наредбата не е в козметичните промени „Полиция” заменя с 

„Областна дирекция на МВР” и т. н.. Тука е неистовото желание на 

вносителя да облече с „право да глобяват” гражданите на гр. Разград една 

допълнителна група от хора, които ще бъдат определени със заповед на 

кмета или респективно на зам. кмета. И сега, ако някой нарушил правилата 

за движение в рамките на града общинските служители могат да викнат 

представител от КАТ, който ще дойде и ще състави акт. Но сега, ако бъде 

приета без промяната, която се предлага от г-жа Димитрова на базата, на 

тази Наредба, както се изразих на комисията по законност и по ТСУ 

общинските „чакали” ще продължат да „чакалеят” по улиците, за да 

глобяват някой, който е настъпил бордюра или някоя от начертаните линии 

и всеки един, който е шофирал в гр. Разград знае, какви неприятности си 

има и ако може нарушението да бъде санкционирано, ще бъде разпънат на 

кръст. Моля Ви, колеги помислете си добре дали е редно да се правят 

такива промени в тази Наредба и в заключение само ще кажа за примера, 

който Гошо даде. През един блок от това междублоково пространство от 

страната на ул. „Кирил и Методий” по продължение там на няма и сто метра 

има четирима общински служители, които стоят на метри от мястото, за 

където става въпрос и те нищо не правят да помогнат на гражданите с 

паркиране да има ред, да комуникират с хората от общинската 

администрация, които могат да съдействат за това, те стоят, за да късат 

билетчета. Същото ще стане, ако им дадем правото и да глобяват, смятайте, 

че няма да остане не глобен човек в гр. Разград. Благодаря ви. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви и аз. Г-н Димитров, заповядайте. 

 

 Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

 Правя реплика на колегата Иво Димитров във връзка с това, че той на 

комисията използва и още по- крайни и категорични изрази, за да 

характеризира една обективно необходима и полезна дейност за общината. 

Аз мисля, че един общински съветник трябва да бъде ангажиран главно с 

проблемите, които да уредят по най- добрия начин движението и 

паркирането в града и в централната част. А от това, което каза колегата 

Иво Димитров съзирам някакви, ще ме извини за израза „ анархистични 

уклони” срещу това да няма ред в нашия град, срещу това да няма реакция 

срещу нарушителите и ние да не допуснем общинската администрация да 

прави, каквото и да е именно в тази насока. Колега, Димитров според мен 

по- разумно е ние да насочим нашите усилия за това, в града да се спазва 

реда и закона. Паркинги има достатъчно и ние трябва да направим така, че 

те да бъдат използвани съобразно установения ред. Ние трябва да 

адмирираме и подкрепяме усилията на кмета и на общинската 

администрация да се пресичат и санкционират проявите на незачитане на 

реда, а такива прояви има много. И вместо ние да насочи разговорите и 

нашите ангажименти към тези въпроси  сега искаме едва ли не да разпънем 

на кръст добрите по принцип усилия на общинската администрация да се 

помогне за по- добър обществен ред, а не казвате нищо, че напротив трябва 

да изискаме повече от общинската администрация затова, че в нашия град 

има все още водачи на моторни превозни средства, които си позволяват 

драстично да нарушават шума и реда, карат с едни децибели, които 

надвишават възможните представи на човека за шум, нарочно рушат 

съоръженията, тъй наречените „легнали полицай”, за да ни пречат за 

техните ралита, драстично нарушават правилата за паркиране като паркират, 

където им хрумне. Г-н Цонев каза само една малка част от случаите, но аз 

мога да ви кажа заради неспазването на тия изисквания и незачитането на 

Правилата в Районния съд- Разград не бяха един и два случаите на дела, при 

които гражданин, който не може да излезе с колата си от гаража е бит 

жестоко от хулигани с такъв джип, който е благоволил да влезе в такива 

междублокови пространства, които сега браните Вие колега Димитров и 

някои други и въобще не се интересува за Закон, Правилник и права на тоя 

човек, който е тръгнал за болницата и го не само, че е спрял джипа, но го е 

набил най- жестоко за това нещо. Така, че ви моля, когато правим 

изказвания и изпълняваме нашите функции да имаме предвид, че сме 

общински съветници, а не анархисти. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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 Благодаря Ви г-н Димитров. Други. Г-н Цонев. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Аз много се извинявам. Бих помолил общинските съветници да 

проявяват етика по време на изказванията си и да уважават и общинската 

администрация. Знам, че омразата в г-н Иво Димитров е голяма, но нека да 

си мери приказките, защото това нещо се записва и общинските служители 

от израза, с който той ги нарече могат да го използват на определените 

места. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Г-н Димитров. 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 … персонално засегнат. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Други желаещи да вземат отношение, колеги? Не виждам. 

Прекратявам разискванията и преминаваме към гласуване. 

Постъпило е едно предложение. В тази връзка ще ви помоля още един път, 

колегите и общинските съветници, които правят предложение, записвайте 

към коя докладна се отнася. 

 Постъпило е едно предложение от колежката, общински съветник 

Радиана Димитрова, относно промяна в докладната записка. Ще ви го зачета 

отново. Да отпадне т.1.9. като съответно т.1.10. става 1.9., т.1.11. става 

1.10. и т.1.12. става 1.11. 

 Моля гласувайте. 

 

С 12 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 17. Направеното 

предложение от общинският съветник Радиана Димитрова не се 
приема. 
 

Подлагам на гласуване докладната записка в цялост, така както е 

предложена. Моля гласувайте. 

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 559 

 

 С Решение № 784, по Протокол № 44 от проведен на 21.12.2006 г. 

заседание на  Общински съвет Разград, е приета за организацията на 
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движението по общинските пътища и улици на територията на Община 

Разград, изменена и допълнена  с Решение №898 по Протокол №52 от 

28.06.2007 на Общински съвет Разград. 

 В процеса на прилагане на  Наредба №12 на Общински съвет 

Разград, се констатира, че  съдържанието на определени разпоредби 

позволява  различно тълкуване, което  води и до тяхното неточно 

прилагане при осъществяване на административнонаказателната  

дейност. 

 В периода след последните изменения и  допълнения, са 

извършени  промени в Закона за  движение по пътищата и   Закона за 

Министерството на вътрешните работи, а така също и промени  в 

структурата на общинската администрация, което налага 

необходимостта от изменения  на Наредбата. 

 Предвид гореизложеното  и на  основание чл. 79 от 

Административнопроцесуалния кодекс и чл. 37, ал. 3 от Закона за 

нормативните актове и Указ № 883 за прилагане на ЗНА, Общински  

съвет  Разград с 19 гласа „ЗА”, „против”- 6, „въздържали се”- 5, 

 

Р Е Ш И: 

 

 1. Приема  изменения и допълнения   в   Наредба  № 12 за 

организацията на движението по общинските пътища и улици на 

територията на Община Разград ,  както  следва: 

 1.1 В чл.7, ал.3 : изразът :” отдел”Знаково стопанство” при ОП 

„Общински жилища  и сгради” се заменя със : „Звено ”Знаково 

стопанство” при ОП „Паркстрой”. 

 1.2.В  чл.8, ал.2, т.3: 

-  в буква „а” –   изразът: ” до блок „Матросов”, се заменя с :”до  

източния край на жилищния  блок на  бул. „България” №1 /бившия 

блок „Матросов”/  ”; 

-   в буква „б”  изразът : „ до ул.”Христо Балкански”, се    заменя с „до  

№6 на  ул. „Кирил и  Методий” /  входа  на „Експресбанк”/ ”. 

 1.3.   В чл.10; чл.15, ал.3; чл. 18, ал.2 ;чл.63, ал.2; -  думите  
„Дирекция „Инвестиционни дейности и околна среда ” се заменят с 
„Дирекция „Инвестиционни дейности ”; 

 1.4. В чл. 24, ал.2,т.1,  се правят следните изменения: 

- в буква „б” – думите „Национална служба „Полиция” се заменят  

с”Главна дирекция „Полиция”; 

-  в буква „в”-  думите:”Национална служба „Пожарна безопасност и 

защита на населението ” - се заменят – с „Главна дирекция „Пожарна 

безопасност и спасяване”; 

-  в буква „е”-    думите:   „ Държавна агенция „Гражданска защита”- се 
заменят с ” Главна дирекция „Гражданска защита”; 
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- в буква „з”-  думите : „Сигурност - военна полиция и военно 

контраразузнаване”- се заменят  с:„Военна полиция”. 

 1.5. В чл.53 се правят следните изменения: 

- към   ал.1  се създава нова точка -7 със следното съдържание : 
„7. на места, обозначени със знак” ; 

-  т. 7 в алинея 2 – се заличава; 

 1.6. Член 54, ал.2 , придобива следната редакция: 

„/2/ Паркирането по ал.1 , става чрез талон /билет/,  закупен от лица , 

упълномощени от кмета на Община Разград – пласьори на талони или 

служители    от ”Фронт-офиса”  на общината, както и чрез кратко 

текстово съобщение / SMS / до определен мобилен оператор, след 

въвеждане на техническа система за заплащане чрез мобилен 

оператор.” 

 1.7. Член 57, т.1 придобива следната редакция: 

 „ 1. паркиране на автомобил , без да е закупен и поставен от 

водача отбелязан талон/ билет/, така , че да се вижда добре отвън или 

без да  е изпратено кратко текстово съобщение по реда , посочен в чл.54, 

ал.2 ”  . 

 1.8. В чл.59 – след израза  „специален режим на движение”  се 

добавя изразът  „както и обслужващи хора с увреждания”; 

 1.9. Чл.77 придобива следното съдържание: 
 „Чл. 77/1/  Наказва се с глоба в размер на  20 лв. водач, който : 

 т. 1. престоява или паркира в зоната на пешеходна пътека, спирка 

за обществен транспорт или кръстовище; 
 т.2 . неправилно престоява или е паркирал неправилно; 

/2/  Наказва се с глоба в размер на  30 лв. водач, който неправилно 

паркира върху тротоар; 

/3/  Наказва се с глоба в размер на    40 лв.  водач,  който нарушава 

разпоредбите на чл.57 или  паркира на обособен платен паркинг без да 

заплати  определената такса” ; 

/4/ Наказва се с глоба в размер  на 50 лв. водач,  който престоява или 

паркира като втори ред в активната   лента за движение до спрели 

моторни превозни средства по посока на движението”. 

 1.10. В чл.69,ал.3 ; чл. 87, ал.1, т.2 ;   §3, ал.1, т.2 и ал.2  от 

Преходни и  заключителни разпоредби, думите : „ Областна 

дирекция ”Полиция” се заменят  с: „Областна дирекция на МВР ”; 

 1.11.   В  чл.69, ал.3;  чл.87, ал.1, т.2; §3, ал.2  от Преходни и  

заключителни разпоредби,  думите:  „ РПУ”  се заменят с :”РУ на 

МВР”; 

 1.12.   В  §3, ал.1, т.2    от Преходни и  заключителни разпоредби се 
заличава израза : „Началника на „Зонално жандармерийско 

подразделение” Разград  или определени от него с писмена заповед 

длъжностни лица; 
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 2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 3. Настоящото    решение да бъде публикувано в един местен 

вестник. 

 Решението подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 
 

СТАТИЯ 14 

 
Докладна записка от Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Отмяна на Решение №311 по Протокол №19 от 

проведено заседание на 27.01.2009 г. на Общински съвет Разград. 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, имате думата. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми господин Председател, 

Дами и господа общински съветници, 

 Със свое Решение № 311 по протокол № 19 от  проведено          

заседание на 27.01.2009 г., Общинският съвет Разград  е направил 

изменение и допълнение на Наредба № 3 на Общински съвет- Разград за 

осъществяване на стопанска дейност на Община Разград чрез търговски 

дружества с общинско участие и чрез общински предприятия и на 

правилниците на общинските предприятия. С тези изменения той е 

определил  условия за провеждане на конкурс за  директори на общинските 

предприятия. Това е в противоречие с  правомощията  на общинския съвет 

регламентирани в чл. 55 от Закона за общинската собственост.  Нормата на 

чл. 55 от ЗОС  дава правомощие на Общински съвет- Разград да определя 

само реда за назначаване на директорите на общинските предприятия и той 

ги е определил, че те ще се назначават с индивидуален трудов договор след 

провеждане на конкурс, това е отразено в Наредбата. По отношение на 

другите условия, определянето на същите са от изключителната 

компетентност на друг орган- кмета на общината в качеството му на 

работодател с оглед разпоредбите на чл. 44, ал. 1, т.3 от ЗМСМА и чл. 55 от 

ЗОС. 

В тази връзка е и постановеното решение по описа на 

Административен съд Разград № 62 от 23.10.2009 г. 

Ето защо предлагам на вашето внимание проект за решение, касаещо 

отмяната на Решение № 311 по Протокол № 19 от проведено заседание на 

27.01.2009 г. на Общински съвет Разград. Завърших. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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 Благодаря Ви, г-н Цонев. 

Тази докладна записка е разгледана и в ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. Ще 

Ви помоля г-н Захариев като неин председател да ни запознае с решението 

на комисията. 

 

Г-н Симеон Захариев - Председател на ПК 

Уважаеми колеги, 

За решението на тази докладна записка са гласували 5 души „ЗА”, 

„против”- 3 и „въздържали се”- 3. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Г-н Димитров. 

 Тази докладна записка е разгледана и в ПК по законност превенция на 

корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации. Моля Ви, да ни  

запознаете с решението на комисията. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Уважаеми съветници, 

На 17.11.2009 г. комисията по законност превенция на корупцията, 

сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 

връзка с неправителствени организации след проведената дискусия се 

произнесе по докладната записка и не можа да формулира юридически 

валидно становище. Резултати от гласуването са: „ЗА”- 4, „против”- 3, 

„въздържал се”- 1. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. 

Заповядайте. Не виждам. Преминаваме към разисквания, предложения и 

мнения по тази  докладната записка. Моля, заповядайте. Не виждам. 

Благодаря ви. Прекратявам разискванията по тази докладна записка и я 

подлагам на гласуване. 

 Моля гласувайте. 

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 560 

 

 Със свое Решение № 311 по протокол № 19 от  проведено          

заседание на 27.01.2009 г., Общинският съвет Разград  е направил 

изменение и допълнение на Наредба № 3 на Общински съвет- Разград 
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за осъществяване на стопанска дейност на Община Разград чрез 
търговски дружества с общинско участие и чрез общински 

предприятия и на правилниците на общинските предприятия. С тези 

изменения той е определил  условия за провеждане на конкурс за  

директори на общинските предприятия. Това е в противоречие на  

правомощията  на общинския съвет регламентирани в чл. 55 от Закона 

за общинската собственост.  Нормата на чл. 55 от ЗОС  дава 

правомощие на Общински съвет- Разград да определи само реда за 

назначаване на директорите на общинските предприятия и той е 
определил, че те ще се назначават с индивидуален трудов договор след 

провеждане на конкурс. По отношение на другите условия, 

определянето на същите са от изключителната компетентност на друг 
орган- кмета на общината в качеството му на работодател, с оглед 

разпоредбите на чл. 44, ал. 1, т.3 от ЗМСМА, чл. 55 от ЗОС. 

 Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21 ал.2 от 

ЗМСМА във връзка  с чл.79 от Административнопроцесуалния кодекс, 
Общинският съвет Разград с 18  гласа „ЗА”, „против”- 6, „въздържали 

се”- 5, 

Р Е Ш И: 

 

 1. Отменя  Решение № 311 по Протокол № 19 от проведено 

заседание на 27.01.2009 г. на Общински съвет Разград, с което са приети 

изменения и допълнения на Наредба № 3 на Общински съвет- Разград 

за осъществяване на стопанска дейност на Община Разград чрез 
търговски дружества с общинско участие и чрез общински 

предприятия и на правилниците за дейността  на общинските 
предприятия. 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок 

от приемането му. 

Настоящето решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд- Разград. 

 

 Г-н Георги Атанасов- ПП „Социалдемократи за Разград” 

Г-н Председател, 

Почивка, ако обичате- 10 минути. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Предлагате ни да починем. Благодаря Ви. 

Колеги, обявявам 10минути или 15, колега Атанасов? 

15 минути почивка. 

 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 
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СТАТИЯ 15 

 
Докладна записка от Любомир Цонев – зам. -кмет на Община Разград 

Относно: Отмяна на Решение №333 по Протокол №21 от 

24.02.2009 г и №402 по Протокол №25 от 26.05.2009 г. на Общински 

съвет Разград. 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, имате думата. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми господин Председател, 

Дами и господа общински съветници, 

 Със свои Решения № 333 по Протокол № 21 от 24.02.2009 г.  и № 402 

по Протокол № 25 от 26.05.2009 г. Общинският съвет Разград  е определил  

условия при съставяне и определяне на правомощията на комисията по 

смисъла на чл. 2 от Наредба №2 за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи-общинска собственост . С постановяването на 

тези решения Общинският съвет е излязъл извън правомощията си, 

регламентирани в чл.8  от Закона за общинската собственост, в който 

смисъл е и чл. 21 от ЗМСМА. Определянето на условията, предмет на 

решенията са от изключителна компетентност на друг орган- кмета на 

общината в качеството му на орган на изпълнителната власт, с оглед 

разпоредбите на чл. 44, ал. 1, т.1 от ЗМСМА, чл. 12, ал.5 от ЗОС. С тези 

свои решения Общинския съвет е ограничил правомощията на кмета на 

общината,  регламентирани в закона,  утежняват се процедурите по 

разглеждане на преписки, касаещи собствеността  и се увеличава 

бюрокрацията,  което води до излишно забавяне на процесите по 

управление  на общинската собственост. 

По отношение изпълнението на нормите, които са определени в чл. 94, ал. 2 

/отм./ от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет- 

Разград, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация мандат 2007-2011 г. има произнасяне и на  

Административен съд- Разград, която норма бе обявена за 

незаконосъобразна. 

В тази връзка предлагам на вашето внимание за отменяне на  решение № 

333 по Протокол № 21 от проведено заседание на 24.02.2009 г. на Общински 

съвет Разград и  № 402 по Протокол № 25 от проведено заседание на 

26.05.2009 г. на Общински съвет Разград. Завърших. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 
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 Колеги, тази докладна записка е разгледана в ПК по законност 

превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 

Ще помоля нейният председател  г-н Димитров да ни  запознае с решението 

на комисията. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Благодаря Ви, г-н Председател, 

 Уважаеми колеги, 

На 17.11.2009 г. комисията разгледа и тази докладна записка, и след 

проведената дискусия, както посочих вече в други случаи, така и тук не 

можа да стигне да приемане на юридически валидно решение. Резултата от 

гласуването е: „ЗА”- 4, „против”- 3, „въздържал се”- 1. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя по тази 

докладна записка. Не виждам. Преминаваме към мнения, предложения и 

изказвания. Имате думата, заповядайте. Не виждам, колеги. Прекратявам 

дискусията. Преминаваме към гласуване. 

Моля гласувайте. 

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 561 

 

 Със свои Решения № 333 по Протокол № 21 от 24.02.2009 г.  и № 

402 по Протокол № 25 от 26.05.2009 г.   Общинският съвет Разград  е 
определил  условия при съставянето и определянето на правомощията 

на комисията по смисъла на чл. 2 от Наредба №2 за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи - общинска собственост . С 

постановяването на решенията си, Общинският съвет е излязъл извън 

своите правомощия, регламентирани в чл.8  от Закона за общинската 

собственост, в който смисъл е и чл. 21 от ЗМСМА. Определянето на 

условията, предмет на решенията са от изключителната компетентност 

на друг орган- кмета на общината в качеството му на орган на 

изпълнителната власт, с оглед разпоредбите на чл. 44, ал. 1, т.1 от 

ЗМСМА, чл. 12, ал.5 от ЗОС. С тези решения се ограничават 

правомощията на кмета на общината,  регламентирани в закона,  

утежняват процедурите по разглеждане на преписки, касаещи 

собствеността  и увеличава бюрокрацията,  което води до излишно 

забавяне на процесите с управлението  на общинската собственост. 
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 Съгласно чл. 94, ал. 2 /отм./ от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет- Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация мандат 2007-2011 г 
се регламентираше, че комисията по чл. 2 от Наредба № 2 на Общински 

съвет- Разград се съставя и избира с решение на Общинския съвет. 

Посочената норма бе обявена от Административен съд- Разград за 

незаконосъобразна, поради което същата бе отменена. 

 Освен това липсва и съответствие между фактическата и правна 

мотивировка на решенията и техните диспозитиви. При 

постановяването им, Общинският съвет се е позовал на текстове от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет- Разград, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация 

мандат 2007-2011 г , които са неотносими към самите решения. 

 Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21 ал.2 от 

ЗМСМА, Общинският съвет Разград с 19 гласа „ЗА”, „против”- 9, 

„въздържали се”- 2, 

Р Е Ш И: 

 

 1. Отменя  решение № 333 по Протокол № 21 от проведено 

заседание на 24.02.2009 г. на Общински съвет Разград. 

 2. Отменя решение № 402 по Протокол № 25 от проведено 

заседание 
на 26.05.2009 г. на Общински съвет Разград. 

 3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок 

от приемането му. 

 Настоящето решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд- Разград. 

 

СТАТИЯ 16 

 
Докладна записка от Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Отмяна на Решение № 427 по Протокол №27 от 

28.07.2009 г. на Общински съвет Разград за провеждане на конкурси за 

избор на Директори на ОП „Ученическо столово хранене и почивно 

дело”, ОП „Разградлес” и ОП „Паркстрой”. 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми господин Председател, 

Дами и господа общински съветници, 
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 С Решение № 427 по Протокол № 27 от 28.07.2009 г., Общински съвет 

Разград е обявил провеждането на конкурси за избор на Директори на ОП 

„Ученическо столово хранене и почивно дело”, ОП „Разград лес” и ОП 

„Паркстрой”, с което решение е определил изискванията към кандидатите, 

датата, часа и мястото на провеждане на конкурсите, назначил е комисиите 

за организиране и провеждане на конкурса и е определил техния състав. 

Посоченото решение на Общински съвет Разград е оспорено пред 

Административен съд Разград, че Общинският съвет е взел решение по 

въпрос, който е от изключителната компетентност на друг орган, с което е 

нарушил чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, поради което взетото решение се 

явява постановено в нарушение на материалния закон. 

В тази връзка предлагам на вашето внимание проект за решение за  

отменя на Решение № 427 от проведено заседание на Общинския съвет на 

28.07.2009 г., за провеждане на конкурси за избор на Директори на 

общинските предприятия. Завърших. 

  

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 Тази докладната е разгледана в ПК по законност превенция на 

корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации. Ще помоля нейният 

председател да ни запознае с решението на комисията. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Уважаеми колеги, 

 Комисията с гласували в подкрепа „ЗА”- 3, без „против” и с 4 

„въздържали се” не подкрепя проекта за решение. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Не виждам. 

Преминаваме към провеждане на дискусията, предложения и мнения. Г-н 

Христов, заповядайте. 

 

 Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Уважаеми господин Председател, 

 Уважаеми колеги, 

 Тъй като тази докладна записка касае отмяна на Решение за 

провеждане на конкурси за избор на Директори на трите общински 

предприятия и вносител на докладната записка, с което е взето това 

Решение съм аз. Искам само да кажа, че мотивите, които ги вземахме тогава 

бяха единствено да изберем по- добри Ръководни кадри за тия общински 

предприятия. Не е тайна, че някои от тия общински предприятия имат 
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временен ръководител, който няколко години е и досега такъв конкурс не е 

провеждан, независимо, че и в редакцията на Наредбата, старата Наредба 

имаше такъв текст, в който се казва, че: Ръководителите на тези 

общински предприятия се назначават след проведен конкурс. Искам 

само да опонирам на г-н Цонев- зам. кмета на Община Разград, че това, 

което е изложено в неговата докладна записка не отговоря на истината. 

Решението на Административния съд Разград е, че отменя т. IV от 

Решение № 427, а то е единствено за състава на комисиите т. е. съда не 
казва, че отменя цялото Решение. Сега с тази докладна записка, с която се 

иска промяна изобщо т. е. да отпадне цялото това Решение, може би г-н 

Цонев си представя, че тези предприятия, може би ще останат със същите 

ръководители, а аз пак казвам, че мотива на докладната записка, която 

внесох през месец юли е била единствено да се изберат ръководители, които 

могат в този кризисен период да изведат предприятията с по- добро 

финансово състояние. Трябва да ви кажа, че наскоро ние получихме и 

Отчета на някои от общинските предприятия и там видяхме фрапиращи 

случаи. При бюджет близо от половин милион лева да имаш и да отчиташ 

печалба 4 000 лв. е най- малкото несериозно. 

 /реплика/ 

  Затова /точно така го пише/ така го казват г-н Цонев, че е „печалба”, 

и аз това казвам, как може да отчитате печалба. Затова, аз моля г-н Цонев 

просто да си оттегли тази докладна записка и да остане в сила старото 

решение на Общинския съвет. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 Други желаещи да вземат отношение по тази докладна записка, има 

ли? Г-н Цонев, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 В отговор на това, което сподели г-н Христов като свое мнение искам 

да прочета точно мотивите на съда. Ето го Решението, да същото Решение, 

ето го, ама ти четеш, не- не мотивите, момент, чакайте, чакайте сега малко. 

Има мотиви, пише: Нормата на чл. 55 от Закона за общинската 

собственост дава правомощия на Общинския съвет Разград да 

определя само реда за назначаване на директорите на общинските 
предприятия и той е определил, че те ще се назначават с индивидуален 

трудов договор след провеждане на конкурс. Оттук насетне 
Общинският съвет при вземане на Решение по този въпрос е следвало 

да се съобразява с разпоредбите на Кодекса на труда, който се явява, 

както специален Закон уреждащ трудовите и свързаните 
непосредствено с тях други отношения между работника и 

работодателя, съгласно чл.1, ал.1 от Кодекса на труда, така и 
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нормативен акт от по- висока степен спрямо всички други подзаконови 

нормативни актове, уреждащи правоотношенията от същия вид. 

Съгласно разпоредбите на чл.3, чл.8 и чл. 15, ал.1 от Закона за  

нормативните актове. Като е взел Решение по въпрос, който е от 

изключителната компетентност на друг орган, значи говорим за това 

Решение Общинския съвет- Разград е нарушил чл.21, ал.1 т. 23 от 

ЗМСМА. Поради, което същото се явява постановено в нарушение на 

материалния закон и следва да бъде отменено в оспорената част. И в 

тази връзка определя това. Отменя Решение, отменя т. IV от Решение 
№427 по Протокол №27 и т.н. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви, Цонев. 

 

 Г-жа Радиана Димитрова- ПП „ГЕРБ” 

 Г-н Цонев, прочетете т. IV от Решението? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, не сме в процедура на въпроси. 

 /шум в залата/ 

 Реплика на реплика ли? 

 

 Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

 Кой, аз нямам реплика, аз … 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Говоря за мотивите, отменена е т. IV, но аз ви прочетох мотивите, 

които изцяло казват, че този акт е незаконосъобразен. 

 /реплика от г-н Иво Димитров/ 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, моля ви . Г-н Димитров имате възможност да се изкажете. Г-н 

Христов, заповядайте. Дуплика ли имате на репликата? 

 

 Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

 Да сте чули да репликирам или …? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте. 

 

 Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

 Аз затова казах, г-н Цонев просто да си оттегли тази докладна записка. 

С решението ние сме приели наистина ред, по който трябва да има т. е. да се 
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определят Директорите на общинските предприятия и това е провеждането 

на конкурс. Съда отменя единствено  т. IV и това нещо ние го 

коментирахме на извънредна сесия на комисията по законност превенция на 

корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации и единствено IV е, че 
отменя назначаването на комисиите за организиране и провеждане на 

конкурси, които следва да стават съгласно чл. 94, ал.1 от КТ, но единствено 

само това е отменил съда. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Други колеги да вземат желание? Г-н Димитров. Г-н 

Цонев, г-н Димитров. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Понеже е свързано с това твърдение, аз искам да кажа, че понеже тази 

точка е атакувана, тази точка е отменена, обаче гледайте мотивите, още 

веднъж, аз ви ги прочетох, там пише, че цялото Решение е в нарушение с 

действащия материален закон. Пише: Е в нарушение, става въпрос за 

цялото Решение, това са мотивите на съда. А понеже е атакувана тази 

точка, което е атакувал, това е отменил. 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Но на практика цялото решение е в нарушение на материално правния 

закон. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Г-н Димитров, заповядайте. 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Уважаеми колеги, 

Къде се крие разковника на цялата тая полемика, която са води в тоя 

Общинския съвет? Понеже не може да бъде атакувано смислено едно 

решение се атакува само една негова част и когато бъде отменена само т. IV 

се казва и първа, втора и трета не са добре и дайте да ги махнем, защото 

единствено Общинския съвет може да стори това, не и съда. И какво се 

очаква от нас, да гласуваме примерно ето тука в приложеното решение, 

изисквания към кандидатите, за да се отговори на желанието на общинската 

администрация, кандидатите примерно за ОП „Разградлес” да не 

притежават образователно- квалификационна степен, „магистър”, 

„инженер- лесовъд”,  специалност „горско стопанство”, да може да бъде 
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сложен „пионка”, която да се занимава със сеченето на горите, да имат най- 

малко 10 години трудов стаж по специалността, защото той наистина при 10 

години ще натрупа опит, много по- лесно се манипулира един човек, който 

има половин година стаж, защо да не се избере. Ами няма да бъде избран, 

защото в момента действа това изискване, но ако ние си отменим 

Решението ще може да бъде сложен наистина тука, ще си позволя нещо, 

което в предишните не го казах „сульо и пульо” да стават Директори на ОП 

„Разградлес” на ОП „Паркстрой”, ОП „Ученическо столово хранене и 

почивно дело”. Това е истината за тази, за това неистово желание да бъде 

отменено цялото Решение, което Общинския съвет е взел, да се даде пълна 

свобода на общинската администрация да сложи „кукли на конци” за 

управление на общинската собственост през тези общински предприятия, 

нали всеки един от нас го разбира и тука с ефимизми си говорим за съда, за 

не знам си какво, какво щяло да стане. Нека и хората да знаят, които в 

момента ни гледат, за какво става дума. Общинската администрация иска да 

си назначи поставени хора, които да ограбят общинската собственост през 

гърба и през лицето на Общинския съвет. Благодаря ви. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Да г-н Димитров, заповядайте. 

 

 Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

 Налага се отново да се възползвам от правото си на реплика, за да 

посоча на уважавания от мен колега Иво Димитров, че греши в своите 

разсъждения и вероятно, защото не е юрист той не е наясно със самият 

статут и естеството и характера на дейността на общинските предприятия. 

Общинското предприятие, съгласно действащото законодателство в 

момента е едно структурно звено, което е част от самата общинска 

администрация и което звено осъществява специфични дейности свързани с 

изпълнение на функциите на общината и на общинската администрация. И 

за илюстрация ще добавя и това, че предприятието дори не може да бъде и 

самостоятелна страна по юридически спорове. И ако има примерно някакво 

дело в съда то страна е общината. И аз разбирам желанието на колегата Иво 

Димитров и си обяснявам неговия вдъхновен полет на мисълта с това, че не 

е съгласен да се спазва закона. И му желая успех на следващите кметски 

избори да се кандидатира за кмет, да стане кмет на Общината и тогава той 

сигурно пак ще трябва да прочете Закона внимателно и да стъпи на него. 

Законът трябва да се спази в конкретния случай. Работодателят и 

взаимоотношенията - служител, работодател са сложени на плоскостта, 

кмет на Общината и ръководител на Общинското предприятие, това е 

смисъла, логиката , буквата и духа на Закона и те трябва да се спазват. 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Димитров. Други, колеги имат ли желание? Г-жо 

Карагьозова, заповядайте. 

Г-жа Селиме Карагьозова- ПП „ДПС” 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми колеги общински съветници, 

Аз съм провокирана от изказването на г-н Стоян Димитров и само 

затова вземам думата в момента. Преди два месеца, три, аз гласувах „ЗА” 

тази докладна записка, която ни беше поднесена от г-н Божинел Христов. 

Мотивът ми тогава не беше да изземвам правомощията на Кмета, а само 

това, че имаме назначени Управители на общински предприятия от 2005 

или 2006 г. вече не помня бяха трудовите им договори, без конкурси, 

назначени временно до конкурс и този конкурс така и не се е провел в 

годините от 2005 до сега, мисля, че са минали 4-5 години, даже му е изтекъл 

един път мандата. Всички общински съветници тогава гласувахме „ЗА” тази 

докладна записка с цел не да, не спазваме законите на страната и пак казвам 

не да изземваме правомощията на общинска администрация, а само, за да 

има прозрачност и обективност в работата и на общинската администрация. 

Ние с г-н Стоян Димитров участвахме в една комисия за избор на 

Управител на „ДКЦ I Разград” гр. Разград и мисля, че не се справихме лошо 

с това. А гражданите на гр. Разград все пак чакат от нас да започнем да 

заработим. В рамките на три години ние все още пишем едни Наредби  и 

след два месеца сменяме мнозинството и променяме Наредбите. Моето 

единствено желание, по скоро молба е г-н  Любомир Цонев вече не може да 

си оттегли докладната, по- скоро да я отложим и правя предложение: За 

следващо заседание, когато комисията по законност превенция на 

корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации  може да излезе 
със становище и да се съобразим наистина с Решението на Разградския 

Административен съд. Добро или лошо Решението на съда е затова да се 

спазва и мисля, че след като е отменена само т. IV би трябвало да се внесе 

нова докладна с отмяната на т. IV. Благодаря. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви и аз. Г-н Цонев, имате думата. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря, понеже беше отправена към мен. Аз не мога и няма да 

оттегля докладната записка. За съжаление за пореден път ще прочета само 

едно изречение като коментар на съда, чета: Нормата на чл.55 от ЗОС 

дава правомощия на Общинския съвет Разград да определи само реда 

за назначаване на директорите на общински предприятия и той е 
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определил и той е определил, че те ще се назначават– с индивидуален 

трудов договор, след провеждането на конкурс. Оттам нататък 

Общинския съвет вече може да следи изпълнението на Наредбата, която той 

е прие, това е Наредба №3 в частта си „Общински предприятия”, може да 

вземе Решение и да даде срок на Кмета на Общината за определянето 

период от време да организира провеждането на конкурси, но не може той 

да провежда конкурси, разбирате ли смисъла на закона, Общинският съвет, 

не може той да определя дата, часа и изисквания към кандидатите, защото 

все едно, че  Общинския съвет взема решение по отношение назначаване на 

директори, на главни специалисти, на ръководители на други звена в 

общинската администрация, разбирате ли смисъла на закона? Все едно, че 

той трябва да каже няма да бъде еди кой си Директор, ами ние ще направим 

конкурс по Правила, които ние определяме и Директора на тази дирекция 

ще бъде този човек, който ние избираме. Разбира те ли смисъла на Закона и 

изискванията на Кодекса на труда по отношение Работодател и назначен? 

Вие искате да изземвате функциите, които по смисъла на два закона са 

предоставени на Кмета на Общината, това е Закона за общинската 

собственост и Кодекса на труда. Това е, което е мотива на съда, оставете, 

какво е решил, мотива, оставете решението бе, гледайте мотива на съда. 

Значи, ако бяхме подложили всичко, мотива на съда щеше да бъде по 

отношение на целия акт. 

/реплика/ 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви и г-н Цонев. Други има ли желаещи да вземат 

отношение? Г-н Димитров. Какво, изказване ли? 

 /шум в залата/ 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Да. Искам да кажа, че в края на краищата тука след консултации с 

юристите на БСП, млади, амбициозни стана ясно, че наистина се изпълняват 

решенията, а не мотивите. Нека да ни бъде казано, кое е Решението на съда 

и кое отменя, коя точка, другите остават. Ако съда е отменил четири точки, 

съобразяваме с Решението, гласуваме да отпаднат четири, но ако съда е 

казал една, тогава вече нека да гласуваме за една. Благодаря. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви и аз г-н Димитров. Г-н Монев, заповядайте. 

 

 Г-н Калоян Монев- ПП „БСП” 

 Благодаря г-н Председател, 
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 Действително Решението така, както е в своята цялост подлежи на 

коментар от нас, той има две части: мотивна и диспозитивна част. В 

окончателното си заключение съда е отменил действително само  т. IV, но 

ние като Общински съвет и като принципал не можем да не се съобразим с 

изрично посочените мотиви, че едно такова Решение да се изземат 

правомощия на Кмета на Общината  е незаконосъобразно и ние рискуваме, 

ако продължим с тази процедура, която явно е порочна и за самия съд пред 

когото отново, ако се стигне до обжалване пак същия Административен съд 

в гр. Разград ще гледа делото ние рискуваме да продължим с нашите 

незаконосъобразни действия и затова считам, че докладната е изрядна и 

следва да се приеме от Общинския съвет. Благодаря. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Други колеги има ли, желаещи? Няма. 

Прекратявам процедурата по изказвания. Преминаваме към гласуване. В 

момента имаме едно конкретно предложение направено от д-р Карагьозова, 

относно отлагане на докладната записка.  

 Моля гласувайте. 

 

С 11 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали се” – 18. 

Предложението не се приема. 

 

Подлагам на гласуване докладната записка в цялост. 

Моля гласувайте. 

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 562 

 

 С Решение № 427, по Протокол № 27 от 28.07.2009 г., Общински 

съвет Разград е обявил провеждането на конкурси за избор на 

Директори на ОП „Ученическо столово хранене и почивно дело”, ОП 

„Разград лес” и ОП „Паркстрой”, с което е определил изискванията 

към кандидатите, датата, часа и мястото на провеждане на конкурсите, 
назначил е комисиите за организиране и провеждане на конкурса и е 
определил техния състав и задължения.  Посоченото решение на 

Общински съвет Разград е оспорено пред Административен съд Разград. 

С Решение № 62 от 23.10.2009 г., постановено по адм.дело № 104/2009 г. 

по описа на Административен съд Разград, влязло в сила на 09.11.2009 

г., съдът е приел, че Общинският съвет е взел решение по въпрос, който 

е от изключителната компетентност на друг орган, с което е нарушил 
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чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, поради което взетото решение се явява 

постановено в нарушение на материалния закон. 

В съдебното решение са изложени подробни мотиви по отношение 
липсата на правомощия на Общинския съвет Разград за обявяването 

на самите конкурси за избор на директори на общински предприятия, 

както и за назначаването на конкурсните комисии, съгласно които 

Общински съвет Разград няма правомощия да обявява конкурси за 

назначаването на директори на общински предприятия. 

 Според разпоредбата на чл.55 от Закона за общинската 

собственост /ЗОС/, директорите на общинските предприятия се 
назначават от кмета на общината по ред , определен от общинския 

съвет. В чл.40 от Наредба № 3 на Общински съвет Разград за 

осъществяване на стопанската дейност на Община Разград чрез 
търговски дружества с общинско участие и чрез общински 

предприятия е предвидено, че директорите на Общинските 
предприятия се назначават от кмета на общината с индивидуален 

трудов договор, след провеждане на конкурс, при условия и ред 

определени от Общински съвет – Разград. След като Общинският съвет 

е приел в своята наредба, че директорите на общинските предприятия 

ще се назначават с индивидуален трудов договор, след провеждане на 

конкурс, то единствено в правомощията на кмета на общината, в 

качеството му на работодател, е обявяването на конкурс за 

назначаването на директори на общинските предприятия, с оглед 

разпоредбата на чл.44, ал.1, т.3 от ЗМСМА, чл.55 от ЗОС и чл.91, ал.1 

във връзка с § 1, т.1 от ДР на КТ. 

Съгласно чл.44, ал.1, т.3 от ЗМСМА, правомощие на кмета на 

общината е да назначава и освобождава ръководителите на звената на 

издръжка на общинския бюджет. По смисъла на чл.52, ал.1 от ЗОС, 

общинското предприятие е специализирано звено на общината за 

изпълнение на дейности, финансирани от общинския бюджет. 

Нормата на чл.55 от ЗОС дава правомощия на Общинския съвет 

да определи само реда за назначаване на директорите на общински 

предприятия и той е определил този ред в своята наредба – с 
индивидуален трудов договор, след провеждането на конкурс. 

Съгласно нормата на чл.91, ал.1 от КТ конкурсът се обявява от 

работодателя, каквото качество има кметът на общината по отношение 
на директорите на общинските предприятия, по смисъла на посочените 
по-горе правни норми, поради което Общинският съвет при вземане на 

решения по този въпрос, е следвало да се съобрази с разпоредбите на 

Кодекса на труда, който се явява както специален закон, уреждащ 

трудовите и свързаните непосредствено с тях други отношения между 

работник и работодател, така и нормативен акт от по-висока степен, 



 78 

спрямо всички други подзаконови нормативни актове, уреждащи 

правоотношения от същия вид. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21, ал.2 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация и във връзка с 
Решение № 62 от 23.10.2009 г., постановено по административно дело № 

104/2009 г. по описа на Административен съд Разград, Общински съвет 

Разград с 21 гласа „ЗА”, „против”- 10, „въздържал се”- 1, 
 

Р Е Ш И: 
 

 1. Отменя свое Решение № 427, по Протокол № 27 от 28.07.2009 г. 

за провеждане на конкурси за избор на Директори на ОП „Ученическо 

столово хранене и почивно дело”, ОП „Разградлес” и ОП „Паркстрой”. 

 2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване по реда и в срока, посочен в 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 17 

 
Докладна записка от Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Поправка на фактическа грешка в Решение №446 по 

Протокол №27 от 28.07.2009 г. на Общински съвет Разград. 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, имате думата. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми господин Председател, 

Дами и господа общински съветници, 

Моля за извинение за тази докладна записка. За съжаление, когато са 

обемни преписките понякога се допускат и такива технически грешки. 

Просто е изписан акт за собственост с друг номер, вместо този, който е 

коректния и затова предлагам на вашето внимание тази докладна записка. 

Благодаря ви. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Не 

виждам. Извинявам се. 

 Тази докладна записка е разгледана в ПК по законност превенция на 

корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации. Ще помоля нейният 

председател да ни запознае с решението на комисията. 
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Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Комисията подкрепя тази докладна записка със  „ЗА”- 5 гласували, 

„против”- няма и 2 „въздържали се”. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

Имате думата за въпроси. Не виждам. Колеги, преминаваме към 

разисквания, мнения и предложения по тази докладна записка. Не виждам. 

Прекратявам процедурата по разискванията и преминаваме към гласуване. 

 Моля гласувайте. 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
24.11.2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9 Иво Борисов Димитров  +  

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков   + 

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова +   

24. Радостин Георгиев Киров +   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенова Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   
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29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева Отсъства   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 563 
 

 С Решение № 446 по Протокол № 27 от 28.07.2009 г. на Общински 

съвет Разград е учредено безвъзмездно право на ползване на 

Дружеството на дейците на културата- гр. Разград върху част от имот- 

частна общинска собственост, съставляваща зала на първи етаж и стая 

в източната част на втори етаж със застроена площ 82 кв. м. /осемдесет 

и два кв. м./, намиращи се в гр. Разград, кв. „Варош”, ул. „Г. С. 

Раковски” №11, за срок от три години. При изписването на номера на 

акта за общинска собственост на имота, в т.1 от решението е допусната 

явна фактическа грешка, като е посочен „АОС №260/04.06.1997 г.” 

вместо „АОС №461/26.01.1998 г.”, която следва да бъде коригирана. 

 На основание гореизложеното и чл.22, ал.1 от Закона за местното 

самоуправление местната администрация и чл.62, ал.2 от 

Административнопроцесуалния кодекс, Общински съвет Разград, след 

поименно гласуване с 28  гласа „ЗА”, „против”- 1, „въздържал се”- 1, 

 

Р Е Ш И: 

 

 1. Допуска поправка в т.1 на Решение №446 по Протокол №27 от 

28.07.2009 г. на Общински съвет Разград, като „АОС №260/04.06.1997 г. 

се заменя с „АОС № 461/26.01.1998 г. 

 2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7- дневен срок от 

приемането му. 

 Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 18 

 
Докладна записка от Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Управление на Бизнес зона „Перистър” гр. Разград по 

Проект BG 2004/016- 711.11.03 „Конверсия на военни бази по Програма 

„ФАР” на Европейския съюз. 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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 Г-н Цонев, заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря, 

Уважаеми господин Председател, 

Дами и господа общински съветници, 

Може да се каже, че приключи изпълнението на Проект BG 2004/016- 

711.11.03 „Конверсия на военни бази по Програма „ФАР” на Европейския 

съюз, който проект касае преустройство на бивша военна база, която стана 

общинска собственост след като бе прехвърлена от държавата с акт и 

пригаждането и в Бизнес зона „Перистър” гр. Разград, даваща възможност 

за настаняване на желаещия Бизнес в нея да развива определени дейности. 

С този Проект BG 2004/016- 711.11.03 „Конверсия на военни бази по 

Програма „ФАР” на Европейския съюз приключи тъй наречената първа 

фаза, с която бяха реконструирани определен брой сгради, а голяма част от 

съществуващите бяха съборени, поради това, че не можеха да бъдат 

използвани и възстановени. През този период се проведоха много срещи с 

бизнеса и имаме много предложения за настаняване в рехабилитираните 

сгради и разбира се в свободната територия на Бизнес зоната, за която 

свободна територия е необходимо да се реализира втора фаза на Проекта 

свързан с изграждането на допълнителната инфраструктура извън тази, 

която беше изградена по този проект. Във връзка с изискванията на 

Управляващия орган и условията поставени от Европейската комисия за 

реализацията на този проект Общинския съвет със свои Решения № 417 по 

Протокол № 23 от проведено заседание на 11.07.2005 г. и Решение № 655 по 

Протокол № 36 от проведено  заседание на 22.05.2006 г. е приел учредяване 

на сдружение с нестопанска цел в обществена полза по смисъла на глава 

трета от ЗЮЛНЦ и така също възлагането управлението на бизнес зоната на 

това сдружение. До момента, поради това, че удължения срок на реализация 

на обекта  сдружението не е  осъществявало дейност по управлението на 

бизнес зоната. Във връзка с приключване на тази първа фаза и приемането 

на обекта от съответните институции като завършен такъв, кмета на 

Общината е издал Заповед № 2576 от 21.10.2009 г., с която определя  

работна група за изготвяне на Наредба за управление на бизнес зона 

„Перистър” гр. Разград, защото в едно от Решенията това беше 

задължително условие и изискване. След като членовете на работната група 

се запознаха подробно с проекта и неговото изпълнение,  изискванията на 

Управляващия орган  по Програма ФАР, съществуващите материали в т. ч. 

и наръчници за управление и техническа отчетност, които бяха 

предоставени в помощ на проекта установиха, че предложената форма на 

управление с предходните Решения на Общинския съвет не е съобразена с 

възможностите на действащото законодателство и не дава такава 

оперативна, активна намеса на собственика на Община Разград, 
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респективно Общинския съвет Разград в процеса на управление. Затова 

предложиха на вниманието на Ръководството на Община Разград, което се 

изрази и в проект за решение да бъдат отменени решенията на Общинския 

съвет за създаването на такова сдружение и възлагането на управлението на 

зоната,  на това сдружение, а да подкрепи предложение свързано с 

учредяването на общинско предприятие или по точно създаване на 

общинско предприятие по реда на Закона за общинската собственост, което 

да извършва управлението на Бизнес зоната и в тази връзка предлагаме в 

проекта за решение срокове за подготовка на всички материали свързани с 

учредяването на това общинско предприятие в т. ч. и тези, които са 

необходими, за да може да се осъществява реално управление на Зоната в 

съответствие с действащото законодателство. Благодаря за вниманието. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Извинявам се./Не беше включен/ 

Тази докладна записка е разгледана в две комисии. Моля, 

председателят на ПК по управление на общинската собственост, 

приватизация и следприватизационен контрол да ни запознае нейното 

решение. 

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, 

На заседанието с 6 гласа „ЗА”, „против”- 1, „въздържали се”- 2, 

настоящата докладна се приема. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 Председателят на ПК по законност превенция на корупцията, 

сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 

връзка с неправителствени организации г-н Димитров, заповядайте. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Уважаеми съветници, 

 В нашата комисия членовете останаха на противоречиви позиции. 

Затова резултата от гласуването е: „ЗА”- 4, „против”-2 и „въздържали се”-2 

или няма юридически валидно становище. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Г-жо 

Карагьозова, заповядайте. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова- ПП „ДПС” 

Уважаеми г-н Председател, 



 83 

Уважаеми колеги, 

Уважаеми г-н Цонев, 

Стойността на Проекта, който е започнал от 2002 г. и е приключил 

2008 г. с ремонт на 10 сгради, както пише в Интернет страницата на 

Общината е за два милиона и шестдесет хиляди евро, приблизително това са 

четири милиона и сто и двадесет хиляди лева. Бихте ли казали, за какво 

точно сте ги изразходвали тези пари, ми е първия въпрос? Вторият ми 

въпрос е: от държавният Бюджет има трансфер за първото шестмесечие на 

2009 г. за 560 х. лв., за какво са били използвани тия средства при условие, 

че Проекта вече е приключил? Третият ми въпрос към Вас е, Вие сте 

Председател на Сдружението с нестопанска цел Бизнес зона „Перистър” гр. 

Разград. Каква стойност е заплатило вашето Сдружение на много добре 

познатото на нашите общински съветници Сдружение „Център за 

икономическо развитие” гр. Разград, защото на 16.01.2008 г. от 11.30 часа 

вие сте провели обучение на Мениджърския екип на Бизнес зоната в 

Разград? Тези обучения са били периодични за месеците януари и февруари 

2008 г.. Това е за сега. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-жо Карагьозова. Г-н Цонев, имате думата. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Много пъти д-р Карагьозова сме обсъждали, но може би не сте 

попадали в средата, в която сме обсъждали, защото това е ставало и на 

постоянни комисии, какво, как, по какъв начин е довело до реализацията на 

този Проект. 2002 г. цитирате, тогава започнахме да обсъждаме на различни 

нива в т. ч. министерства, ведомства, областна управа как бихме могли да 

организираме един такъв Проект т. е. обсъждаше се идеята д-р Карагьозова. 

На практика тази идея мина през много перипетии и аз съм давал на Вашия 

добър приятел, който е Председател на най- голямата неправителствена 

организация г-н Милков, подробна информация за това, много, 

изключително подробна на два пъти, такава информация съм давал и на 

Председателя на Общинския съвет и там ясно се знае, кога на практика е 

одобрен Проекта, затова, че след като е одобрен Проекта, проекта, 

възложител по него се явява Програма „ФАР” на Министерството на 

Регионалното развитие и благоустройство, а не Община Разград, Община 

Разград се явява краен получател на подобренията реализирани с този 

Проект върху нейната собственост. Така, че процедурите по избор на 

възложител, срокове, договори и т. н. не са сключвани от Община Разград. 

Имам информация, но не знам с подробности, какви части от тези суми са 

отивали за отделните подобекти. Тъй като цялата стойност от два милиона и 

шестдесет хиляди евро, която е първоначална по Проекта  е за 

рехабилитацията на тези 10 постройки, като една част от тях, аз мисля, че 
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съм описал тука накратко са рехабилитирани само отвън. На практика 

основно са реконструирани само 3 постройки, другите само външната 

обвивка, вътре няма никаква намеса. С тези средства, понеже като 

собственици донякъде сме се интересували, какво става като намеса е 

изградена и цялата инфраструктура, подземна и надземна, изградени са 

канализации, водопроводи, електрификация, изградена е надземната 

инфраструктура, която касае алейна мрежа с асфалтовите настилки и със 

съответните конструкции отгоре и вътрешното осветление. Това е в най- 

общи линии, което е направено. Водим кореспонденция с Министерство на 

Регионалното развитие и благоустройството и очакваме от тях вече те 

подробно, след като обектите бяха приети май месец да ни прехвърлят 

остойностени тези подобрения, за да можем ние да ги сложим като стойност 

към сегашната, съществуваща такава на заведените дълготрайни 

материални активи в Общината, защото ние имаме заведен такъв актив по 

под обекти, но на някакви стари остатъчни стойности, такива, каквито ни ги 

е прехвърлила държавата. Сега те трябва да бъдат увеличени с 

подобренията, но все още Министерство на Регионалното развитие и 

благоустройство не ние изпратило тази информация, даже миналата 

седмица бях в гр. София, ходих лично, се срещах с Директора на Дирекция, 

наложи се да му нося копие от писмото, което ние сме писали до тях с 

искане да ускорят максимално процеса. Затова не мога да кажа с 

подробности точно, за кой подобект, какви средства се разходвани. По 

отношение на допълнителни отпуснатите средства по 72 Постановление на 

МС и д-р Карагьозова те са свързани с това, че изпълнителя по време на 

строителството поради наложили се промени в т. ч и изисквания от нас като 

собственик след като сме забелязали, че някой неща не могат да станат по 

начина, по който е предвидено по Проекта, а трябва да станат по друг 

начин, тези промени са довели до нови проектирания има инженер, който 

осъществява контрол по строителството те са одобрени от инженера тези 

промени, одобрени са и от Управляващия орган и от Възложителя, но са 

извън предмета на Договора и в един момент, когато управляващия орган и 

възложителя обещаваха, че ще осигурят тези допълнителни средства, след 

това казаха: Ама пари няма, толкоз са по Програма „ФАР”,  дайте сега ще 

търсим начин по друг ред и измислиха този ред, чрез целева субсидия на 

Общината като съфинансиране за дейности, които са допълнителни т. е. на 

Проект, хубаво го измислиха, но не го направиха, както трябва по смисъла 

на закона, вкараха на в 72 постановление на МС и записаха: нали 600 х. лв., 

ама като махнем 10% останаха 540 х. лв. са за обекти еди кои си, еди кои си, 

никъде не беше изписано, че това е за съфинансиране от Община Разград по 

този Проект. Поради, което в момента имаме размяна на кореспонденция и 

чакаме указания на Сметната палата, дали можем да преведем тези средства 

или не по начина, по който е изписано по това 72 Постановление на МС, ако 

не можем ще ги върнем, ако те кажат „да” ще ги преведем, това е с тези 
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средства. По отношение на плащания на това Сдружение, сдружението нито 

е имало приходи, нито разходи. Сдружението, което е учредено с участието 

на Общината, на което аз съм Председател още веднъж казвам, нито е имало 

приходи, нито разходи, на никого нищо не е плащало в т. ч и на „Центъра за 

икономическо развитие”. В „Центъра за икономическо развитие” се водеше 

обучение на този екип, което е по- изискванията на Проекта и организирано 

от така наречената Техническа помощ, значи по Проекта има техническа 

помощ, която плащаше за тези обучения, която организираше тези обучения 

и плащаше за тези обучения, какво тя е плащала и дали е плащала нещо на 

„Центъра за икономическо развитие” за ползване на залата вече може да 

отговори бившия Директор, аз не знам. И мисля, че по отношение на 

въпросите д-р Карагьозова, аз изчерпах това, което имаше да кажа. 

Завърших. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-н Цонев. Г-жо Карагьозова, имате думата. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова- ПП „ДПС” 

Аз благодаря на г-н Цонев за изчерпателните отговори. Само искам да 

го предупредя, че аз съм семейна жена и не са добри квалификациите по 

мои адрес, достатъчно неща чувам за себе си и относно моите приятели. Не 

ме притеснява неговото изказване само още един въпрос искам да задам към 

него. Защо точно сега трябва да се направи като общинско предприятие при 

условие, че останалите общински предприятия долу- горе може да се каже, 

че не работят добре? Все пак Вие сте Председател на Сдружението от 

години, пред мен има справка от 2005 г. може и по- рано. Дали това не е 

страх от многобройните проверки, които са започнали сега в държавата? 

Благодаря. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Г-н Цонев. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Не ни е страх, г-жо Карагьозова още веднъж се връщам към това, 

което казах, че това беше изискване на Европейската комисия, относно 

реализацията на този Проект. Изискванията бяха, че управлението трябва да 

бъде изведено от Общината и тогава ни принудиха, даже казаха: Търговско 

дружество или Неправителствена организация, имаше наблюдаващи 

комитети, органи, едни такива неща, които няма смисъл да ви занимавам, 

които трябваше да наблюдават такъв род Проекти, включително и този, 

значи това бяха тогава изискванията. Тези изисквания обаче никъде в 

никакъв документ не са записани, казвам освен като някакви указания 

методични към който Община Разград да е положил подписа си и понеже 
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търсим най- актуалната форма и понеже се говори, че Общината, чрез НПО- 

та, включително и Вие д-р Карагьозова сте го казвали, търси форми и начин 

да се скрива и да прави, какво ли не, не искам да казвам по- нататък Вашите 

така изводи, за тези НПО- та, за да няма такива недоразумения ние 

предлагаме най- безобидната форма, абсолютен контрол от страна на 

общинската администрация и аналогичен на Общинския съвет, защото като 

бъде като общинско предприятие, Общинския съвет ежегодно ще приема 

Бюджета на това предприятие и ще казва колко то трябва да харчи за своята 

дейност. Освен това, като общинско предприятие понеже то няма статут на 

самостоятелно юридическо лице всички Решения свързани с 

разпореждането на общинското имущество ще бъдат вземани от Общинския 

съвет, Общинският съвет ще каже, какво, на кого дават, по какъв ред, то ще 

приеме Правилата и ще контролира цялата дейност на това, което се върши 

в тази Бизнес зона, от което по- добре и по- хубаво няма, според мен. И 

няма да има съмнение, че някакво НПО, което се управлява от г-н Цонев, на 

което никак не държа ще се разпорежда с тази зона по ред, по които 

примерно ще се твърди, че няма голяма яснота. Затова нека да отстраним 

тази схема, която може да бъде съмнение и да приемем най- лесната и 

удачна за контрол управление схема, това е моето предложение. Завърших. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-н Цонев. 

Колеги, друг желаещ за въпроси? Г-жо Димитрова, заповядайте. 

 

Г-жа Радиана Димитрова- ПП „ГЕРБ” 

Провокирана съм от г-н Цонев, затова искам да го попитам. След като 

е било изискване, защо толкова години това изискване не сте го изпълнили? 

И според мен Вие не отговорихте на въпроса на общинския съветник 

Селиме Карагьозова, тя точно тава ви попита. Защо точно сега решавате да 

оправите нещата? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-н Цонев. 

 

Г-жа Радиана Димитрова- ПП „ГЕРБ” 

Благодаря. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Защото зоната е завършена и където се казва в максимални срокове 

ние трябва да изработим тези Правила за управление на зоната. Оттук 

нататък, значи Сдружението трябваше да управлява зоната, след като се 

реализира Проекта, като завършат строителните работи и бъде приет, май 

месец обекта е приет, след май месец трябваше да почнем да управляваме 
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Зоната, но обясних, коя е причината, защото ние от май месец чакаме 

Министерството на Регионалното развитие и благоустройството да ни 

прехвърли тези подобрения да станем реален собственик и да кажем „да” 

имаме вече, като ни ги прехвърлят реални условия вече да почнем да се 

разпореждаме с тях, защото ние на практика, след като не ни са 

прехвърлени те не са наши тези подобрения, разбирате ли, това чакаме и 

вече трябва да пишем тези Правила, с което ще се управлява Бизнес зоната, 

защото бизнеса трябва да знае, по какъв ред, как ще стават избирането му, 

как ще става настаняването му, под наем ли ще бъде, ще продаваме ли 

отстъпено право на строеж, ще правим ли еди- какво си, еди какво си, нали 

говорим, че трябва да напишем Правила, за да напишем правилата ние 

трябва да знаем формата на управление. Нещата са вързани, ако ще се 

управлява от НПО, от някакво Сдружение правилата ще бъдат едни, ако ще 

се управлява от Общинско предприятие, което предлагаме, Правилата ще 

бъдат други и тези Правила другите, ако бъде общинско предприятие ви 

казах, затова и предлагаме ще бъдат най- близко до действащите Закони и 

под Нормативни актове, които сме приели като Наредба №2, защото ако е 

друго юридическо лице ние трябва да определим обхвата, примерно, ако е 

Сдружение или Търговско дружество, какво правим. Ще предадем ли 

Зоната като актив, няма ли да я предадем, какви Правила и ред ще определи 

Общинския съвет? тази другата форма нали, за да управлява тази Зона, 

затова в момента сега е момента по- точно да приеме формата на 

управление и правилата на управление, съобразно тази форма. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-н Цонев. 

Ще дам думата на г-н Христов и след това на Вас г-н Анастасов. Г-н 

Христов, заповядайте. 

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Благодаря Ви. 

Аз имам няколко въпроса, ако трябва малко по- бавно ще ги чета г-н 

Цонев. Тъй като Вие казвате, че през месец май 2009 г. са се подписали 

протоколи Образец 16 и са издадени вече разрешения за ползване на 

обектите. Аз имам няколко въпроса: Значи в инвестиционният Проект 

включен ли е присъединяването към техническата инфраструктура? 

Спазени ли са всички условия за въвеждане в експлоатация на обекта? 

Освен това представени ли са Докладите по чл.168, които се искат по ЗУТ, 

както и Договорите с експлоатационните Дружества за присъединяване към 

мрежата на техническата инфраструктура? Това е във връзка с издадените 

разрешения, нали. Другите ми въпроси са: В какво се състои втората фаза, 

защото Вие казвате, че предстои втора фаза на Проекта, изпълнението? 

Освен това на какъв етап е тази Наредба, за управление на Бизнес зона 
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„Перистър” гр. Разград, казвате, че е определена работна група за 

изготвянето на такава Наредба? Включено ли е в тази Наредба и начина на 

управление на Зоната? Втората фаза, ако е СМР, кой ще я изпълнява, 

Общинското предприе или ще бъде по Закона за обществените поръчки  или 

Наредбата?  И това общинско предприятие, аз и така не можах да разбера с 

какво ще се занимава, ако може малко повече яснота? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-н Христов. 

Г-н Цонев имате думата. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Сега по отношение на тези условия за присъединяване към мрежата от 

техническата инфраструктура единствения проблем е с Е.о.н. т. е. Енерго-

снабдителното предприятие, защото там изискванията са изключително 

специални. И мога да кажа, че към момента точно и с тях е  проблема, 

защото възложител още веднъж напомням се явява Програма „ФАР” към 

министерство на Регионално развитие и благоустройството, Община 

Разград е краен получател. Изпълнителят е избрана фирма всички я знаем, 

ако трябва да я напомня тя е: „Сиконко Билдинг”, но не е избрана от 

Община Разград, за пореден път го казвам ние не сме участвали в 

процедурата за избор, така, Възложителя е МРРБ. Когато ние започнахме 

като собственици да се интересуваме, какво става в този обект, защото все 

пак сме собственици, тогава поетапно почнаха да ни подават по- малко, по- 

малко информация и поетапно се разбра, че Проекта съгласно условията на 

Европейската комисия включва интервенция само в района предмет на тази 

интервенция т. е. вътре, което е заградено или обхвата на района, само там, 

външно нищо не било включено по Проекта и всичко това нещо било за 

сметка на Общината. Добре, че съществуващите водопровод и 

електроснабдяване бяха в непосредствена близост до обекта и там на 

практика Общината не се е ангажирала с тази външна инфраструктура. 

Единствено и само остана канализацията, защото изградиха цялата 

вътрешна канализация, обаче тази вътрешна канализация в момента е в една 

събирателна шахта, ако мога да кажа, а не е във външната канализация и 

целия този обект не може да работи. Може би близо две години, значи става 

дума за края на февруари началото на март миналата година, година и 

половина ние сме направили проект за външната канализация подали сме 

предложение до Министерство на Регионалното развитие и 

благоустройството като ни казаха, че тази външна канализация не е 

включена в този Проект с искане те да ни осигурят съфинансиране, тъй като 

общината няма откъде да извади пари. Друг е въпроса, че година и 

половина това Министерство ни мота и лъга, и в крайна сметка се разбра, че 

няма да намерят пари да ни подпомогнат независимо, че реализацията на 
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Проекта е от взаимен интерес, но това е факт и на практика ние имаме 

проект за външна канализация, но нямаме финансиране и Общинския съвет 

го казвам откровено, ако иска и има намерение тази Зона да я разработваме  

догодина ще трябва да подкрепи предложение за финансиране от Бюджета  

на тази външна канализация, няма къде да отидем, това са към 340- 50 х. лв. 

просто го казвам като факт. По отношение на Е. О. Н. съгласно Закона за 

енергетиката и Правилата, които те са приели Възложителя трябва да плати 

такса „присъединяване”, да обаче Възложителя казва, а по наши сметки 

няма такава платена такса. Тука се опитвахме чрез Изпълнителя да 

прекараме някакво такова плащане обаче Изпълнителя честно казано като 

общинска администрация, като органи, които се старахме да контролираме 

процеса като собственици ние от този Изпълнител сме крайно недоволни. В 

крайна сметка обаче, това си остава факт не си изпълниха задълженията в 

това отношение, изискванията по предварителния Договор и към момента 

плащането на такса „присъединяване” към Е.О.Н. тежи  и ще бъде за наша 

сметка. В момента водя преговори с Е.О.Н. за изясняване необходимите 

документи и моето намерение е да платим тази такса присъединяване по 

тези средства, за които ме пита д-р Карагьозова т. е. тези 540 х. лв., които би 

следвало да бъдат като съфинансиране, понеже са дадени за тези обекти 

спокойно можем да извадим от тях и да платим такса „присъединяване”, 

това е нашето намерение, както е в момента от тях правим външната ограда, 

защото това е нещо, което не е свършено. Значи г-н Христов това е в 

основни линии по отношение на изискванията по присъединяването на 

инфраструктурата към електроенергийните предприятия. По отношение на 

втората фаза, аз мисля, че споменах. Втората фаза е свързана с 

оползотворяване на свободната територия, която не беше предмет на 

интервенция или само частично я засегна, това е близа 2/3 от тези 210 дка, 

където трябва да се направи нов ПУП, който да разпредели тази територия 

на парцели, съобразно подадените заявки и бъдещи намерения за 

инвестиции в тази зона, за да можем ние после след като приемем тези 

Правила, за които стана на въпрос ние после, чрез общинското предприятие 

да организираме процедура за настаняване на Бизнеса там, когато става 

въпрос за ново строителство, чрез отстъпване право на строеж  и по този 

начин ще спазим някакъв регламент, които касае: Забрана за разпореждане 

за 10 г. период т. е. за продажба, чрез ограничено вещно право можем да 

дадем възможност на Бизнеса, който желае да се настанява, разбира се със 

съответните проекти да изгражда съответните производствени 

инфраструктури. По отношение на Наредбата, няма споменах, няма 

изготвена такава Наредба, така, че всичко навързано покрай нея, нали касае 

този отговор, няма такава Наредба и преди малко казах, че съобразно 

формата на управление тази Наредба ще бъде разработена, дали ще бъде 

Наредба или Правила, защото, ако е общинското предприятие няма смисъл 

да бъде Наредба по- добре да бъдат като Правила тъй като ние имаме 
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Наредба №2, имаме ЗОС и няма защо да се съобразяваме с друго 

юридическо лице, което от наше име ще прави тези процедури. Знаете, 

какъв е реда за процедурите по отношение на ЗОС и Наредба №2, да не ги 

разнищвам. Завърших. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Г-н Анастасов, заповядайте. 

 

Г-н Наско Анастасов- „ГЕРБ” 

Кои влизат като членове на тази работна група, които са стигнали до 

извода, че най- удачния вариант за управлението на Бизнес зоната е 

общинското предприятие? Като си спомням преди 7- 8 месеца г-н Цонев 

Вие тук се помъчихте да убедите хората в правотата на закриване на 

общинско предприятие, което по икономическите показатели добре е стояло 

в продължение на десетина години. Кои са членовете на тая работна група? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Г-н Цонев. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Аз мисля, че това, което казахте за другата докладна записка преди 

няколко месеца няма нищо общо със сегашната. Значи тази форма, която 

предлагам е да бъде нещо, което да задоволява и двете страни в този процес. 

Ние като собственик получавайки това подобрение и изискванията на 

проекта на Програма „ФАР”, за реализацията на това подобрение т. е. нещо 

между: „ хем агнето цяло, вълка сит”, понеже те искат да има екип за 

управление, това общинско предприятие ще бъде екипа за управление т. е. 

отговаряме на това изискване има екип за управление, затова предлагаме да 

има общинско предприятие защото, ако е в структурата на общинската 

администрация, нали, те ще ти кажат, ами какво, значи на практика излиза 

така, че самите вие го управляваме, а по този начин ще има екип за 

управление това общинско предприятие, но то пак ще се управлява по реда, 

както се управлява структура на общинска администрация, значи това е 

формата, затова предлагаме по този начин. А по отношение на тази работна 

група има представители на общинската администрация, мисля, че аз съм 

Председател на работната група за съжаление, ако някои друг е кандидат, 

никакъв проблем няма, не се смейте, не се смейте, защото за да дойде един 

акт при вас, вие го чакате наготово и някои трябва да го напише, някои 

трябва да го измисли. 

/реплика/ 
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Никакъв проблем няма вие като имате претенции и да станете 

Председател на тази работна група и предлагам Общинския съвет да вземе 

такова Решение и да напишете Вие тая норма. 

/реплика/ 

 

Да. Завърших. 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Като вносител ли го правите? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Димитров, моля Ви. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Да като вносител правя предложение Председател на работната група, 

ако се съгласи Кмета, защото той е издал Заповедта, но предполагам, че ще 

се съгласи, нали … 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Бояджиев може да поканя. 

Благодаря Ви, г-н Цонев. 

Колеги, други въпроси? Да, заповядайте г-н Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

Уважаеми г-н Председател, 

Налага се да отправим към Вас молба, стриктно да следите за  

спазването на Правилата определени, за времето на изказване и 

възможностите на всеки един съветник или кмет, или зам. кмет за вземане 

на отношение по даден въпрос. Общинският съветник не може да говори 

повече от 10 минути само веднъж и също Правилата за … 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Ние сме на въпроси г-н Димитров. Бих направил всичко възможно … 

 

Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

Ама Вие за въпроси … 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

В Правилника нямаме колко време отговаря вносител на докладната 

записка, след като му зададат въпроси. 

 

Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 
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Не може да тълкувате … 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Не сме в процедура на … 

 

Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

Не може да тълкувате по начин, че поставям въпроси един час. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Цонев, отговаря на въпросите и нито един общински съветник не 

е повторил два пъти . 

 

Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

Не може да отговаря повече от 10 минути, трябва да отговаря кратко. 

/шум и смях в залата/ 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, за направеното предложение. Колеги, друг желаещ да 

зададе въпрос към вносителя? 

/реплика/ 

 

Това, може би към г-н Цонев трябваше да го направите. Друг желаещ 

да зададе въпрос към вносителя? Не виждам. Колеги, преминаваме към 

процедура предложения, мнения и разисквания на тази докладна записка. 

Имате думата. Г-н Христов, заповядайте. Точно, кратко и ясно, ще засичам 

по часовник. 

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

 Аз ще бъда кратък. Не, по- малко от 10 минути. От отговорите, които 

ми даде г-н Цонев на моите въпроси, аз разбрах, че няма присъединяване 

към мрежите на техническата инфраструктура т. е разбрах, че не са спазени 

условията за въвеждане в експлоатация и аз считам, че тук има нарушение 

на чл. от ЗУТ, а именно чл. 178, ал.4, който казва, че: Не се разрешават да 

се ползват строежи или части от тях, които са в нарушение на 

условията за въвеждане в експлоатация. Разбрах също така, че няма 

изготвен Проект или Наредба за управление на Бизнес зоната и аз точно 

затова зададох въпроса: Включено ли е в Наредбата начина за управление 

на тази зона? Само преди няколко докладни записки г-н Цонев ми цитираше 

чл.8 от ЗОС пък, аз сега се чудя,  защо изобщо не се съобрази  тая докладна 

записка, защо не е съобразена със ЗОС. Да се направи една такава обща 

група от общински съветници и администрация и да видим и обсъдим 

формата на управление на тази Бизнес зона. Да видим и ние, какви са 

нагласите на обществото, защото така излиза само общинска 
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администрация има право да се среща и да разбере, какви са нагласите на 

бизнеса и на общността. Стана ми чудно как г-н Цонев преди малко, преди 

няколко докладни Вие отхвърлихте много от наши Решения, които сме 

вземали преди това, а пък сега искате от нас ние да вземем някои Решения, 

става въпрос, за това последното, което Вие предложихте, аз все пак чакам 

на следващата сесия да внесете такава докладна записка и вече 

предложението, което правя е: Да отпадне т.3 от Решението до 

подготвянето на Наредба за управление на Бизнес зона „Перистър” гр. 

Разград т. е. т.3. Възлага на кмета на Община Разград  да подготви 

необходимите материали  за създаване на общинско предприятие  по 

реда на Закона за общинската собственост за управление на „Бизнес-
зона - Перистър” Разград, които да внесе на заседание на Общинския 

съвет до 28.02.2010 г., да отпадне. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Ще помоля писмено. 

Г-н Цонев, имате думата. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Значи г-н Христов Вие си правите заключения, които заключения 

обаче не са свързани с действащата нормативна база. Има Държавна 

приемателна комисия, която е приела обекта. Значи има проведени 72 

часови проби, тока е пуснат за 72 часовите проби, но след това е спрян 

казах, защото не е платена таксата, тя е една постоянна такса, цена. 

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Няма присъединяване. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Сега, няма присъединяване, сега ти вадиш от контекста. Казах, че има 

връзки с всички мрежи, там има газ- направени са проби, има вода- 

направени са проби, има ток- направени са проби, има телефони- направени 

са проби, значи всичко е присъединено. Канализацията е изведена в 

септична яма, която септична яма може да се изпразва и да се носи на 

пречиствателна станция. Държавната и приемателна комисия, на която, аз 

не съм бил член, но тя е държавна е преценила и е приела обекта в това 

състояние. Аз казах, че задължително трябва да има външна канализация, 

защото в тези времена, кой е луд да стой със Спартака там и да черпи тази 

септична яма, това е просто невъзможно. Една Бизнес зона да съществува 

ние отстоявахме и аз обясних колко сме се борили да прокараме този проект 

за връзката с външната канализация, единствено само там нямаме връзка. 

Така, че не правете тези заключения, че нещо е незаконно. Има Държавна 

приемателна комисия, може да оспорите решението на държавната 
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приемателна комисия срещу, която има издадени разрешения за ползване, 

ако желаете, но това е факт. А по отношение на общинското предприятие 

като форма пропуснах може би на предния въпрос да отговоря, че в 

работната група има и общински съветници, спомням си г-н Захариев сега 

не мога да ги цитирам по памет. Да, ако има желаещи и други да бъдат 

включени, обаче да работят, а не дават съвети само, защото трябва хора, 

които трябва да работят. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, други желаещи да вземат отношение? Г-н 

Димитров, заповядайте. 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Уважаеми колеги, 

Ще започна отзад- напред, защото преди малко в коментара на г-н 

Цонев, разбрах, че септичната яма щяла да бъде изпразвана. Само, че искам 

да кажа на всички колеги и на гражданите на гр. Разград, че няма с какво, 

защото общинската фекалка е била дадена на „ШЕЛЕ” и „ШЕЛЕ” е 

товарила, така образно казано общинското магаре, колкото може до 

момента, в който машината се е счупила и сега е върната на Община 

Разград, не знам дали е пълна г-н Георгиев ама в състояние, в което не може 

да работи, така, че толкова за това, какво е правено с общинското 

имущество и дали ще можем да празним там тая яма. Сега вече по 

същество. Какво провокирало написването на тази докладна записка, аз 

веднага намирам отговора и дословно ще цитирам думите на вносителя: 

Абсолютен контрол от общинската администрация по хубаво, от което 

няма, толкова за формата на управление. Тука дето ни слагат за залъгалка, 

че общинския съвет щял някакви Решения да взема. От устата на г-н Цонев 

излезе, абсолютен контрол от общинската администрация. 

/реплика/ 

 

Не, ще проверим след заседанието г-н Цонев, така, сега, е сега може, 

да,  аз го приемам, много обичам, пак ще, за втори път Ви казвам като ме 

лъжете сладко ми е така, приятно ми е да ме лъжете, обаче съм минал 

годините, когато нали мога така за чиста монета да го приема. Ама затова 

пък сега ще Ви кажа нещо пак, което съм Ви го казвал, на Ленин, така: 

Властта развращава, а абсолютната абсолютно. Ако ние дадем 

абсолютен контрол върху тези имоти на общинската администрация и ние 

стоим така отстрани, само да гледаме как ще бъдат обслужвани интересите 

на 30 броя предложения на физически и юридически лица. Вие в момента 

прокарвате пътеката как от няколко човека в общинската администрация да 

зависи кой ще бъде настаняван и какво ще се решава, а ние тука ще бъдем 
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обречени само отстрани да гледаме и да обслужваме интересите на тези, 

които ще разпределят „баницата”, защото не се заблуждавайте, че ще 

продължават да лъжат тези, които крадат пари и ще останат безнаказани. Не 

може за 4 млн. и там колко хиляди лева вие сега да казвате, че са направени, 

санирани били отвънка, били боядисани няколко сгради и то няма и 10, 

защото нямало пари отвътре как да се оправят. Благодаря ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Г-н Цонев, имате думата. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Не мога да не кажа, само две думи ще кажа. Наистина всички знаем, 

че г-н Иво Димитров изключително демагогски подхожда при своите 

изказвания и вади от контекста думи. Той много добре знае и аз го казах 

няколко пъти, че има ЗОС, има Наредба №2, има приети Правила и че 

общинската администрация, както и до сега не може да прави свободни 

съчинения. Сега вие заблуждавате разградската общественост, което не е 

вярно. Много добре знаете, че същия ред, както до сега е управлявано 

имуществото и общинската администрация не може без вас да си прави 

съчинение, така ще бъде и с тази Зона. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Г-н Бояджиев, имате думата. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Аз мисля, че е глупаво да се прави демагогия с нещо, което е 

определено от голяма полза за Община Разград. Първо цялата тая зона г-н 

Димитров тя е правена по един Фаровски проект, два за страната по линия 

на една Програма, която за съжаление не се разшири макар, че имаше 

такава тенденция и такива добри намерения за превръщане бивши военни 

бази. Това е Програма, по която бенифициент е Министерството но 

регионалното развитие, изпълнителя е външна фирма „Сиконко Билдинг”, 

община Разград пряко не е участвала въобще в строителството, 

включително и при приемането и подписването на акт 16 са изцяло 

структури с едно представителство от кумова срама на Общината. В 

интерес на истината то като зона още не е и предадено, нямаме официален 

документ по силата, на който тая зона да ни е предадена за управление, 

въпреки, че ние сме потребители само на тая зона и оттук нататък започват 

нашите права и ангажименти по ръководство. За съжаление права и 

ангажименти във връзка с довършването, защото самите Проекти и двата 

Проекти и в гр. Симитли и гр. Разград не са перфектни. И сега трябва да 

търсим допълнително и ходим, търсим, какви ли не възможности, за да 

осигурим под връзката и да не сме на попийна, на септична яма по точно, а 
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да се осъществи връзката до пречиствателното съоръжение. И да се говори, 

че ние сме проявявали такова или онакова отношение или безотговорност 

просто е демагогия и това, което го казва г-н Цонев, сега ни поставя в 

ситуация, в която ние трябва да търсим да свършим работата на някой, 

който не си я е свършил, както трябва, това е истината и че трябват още 

1млн. и 200 х. лв. с 72- то бяха 600 от които 10% ги удържаха по Закона за 

Републиканския бюджет и с тези 540 х. лв. трябва да я приведем в един 

нормален, сравнително вид, за да стартираме в началото на втория период 

на ползването и от тези 540 х. лв. се мъчим да заделим средства, които 

евентуално да ги използваме и ги ползваме в момента във връзка с 

проектиране на втората част, за да може в най- добрия случай тази 

историческа зона догодина да може да бъде и в полза на бизнеса в гр. 

Разград с форма и т. н.. Някои трябва да управлява, това което е заложено в 

самия проект с това НПО, няма нищо общо с нашето писано българско 

законодателство. Значи това НПО е по някакви европейски норми, които 

въобще не пасват на българското законодателство, няма реципрочност с 

условията, които са заложени в самия Проект. 

/реплика/ 

 

Не е било незаконно било е правено по европейските стандарти, които 

към него време и за съжаление към настоящия момент не действа по нашето 

писано българско право. Затова ние сме изправени пред дилемата, какво да 

правим с управлението и ако се говори за общинско предприятие, тука не 

става въпрос за някаква голяма структура, а за 3 -4 -5 или 6 човека, които да 

осъществяват оперативното ръководство и контрол. Това е, за такива хора 

става въпрос и за такъв Управленски орган, които трябва да ръководи тези 

процеси, защото по- нататък следват процедури, процедури за отстъпено 

право на строеж, процедури на бизнеса, фирми, които проявяват интерес в 

зависимост от терените, които ще бъдат оформени с новото проектиране и 

на базата на терени, които съществуват със завършения първи етап, защото 

там наистина има сгради, които са реновирани, които могат да се ползват за 

този бизнес. Аз не виждам какъв е проблема, защото контрола е на 

Общинския съвет и всяко едно Търговско дружество, всяко едно Общинско 

предприятие във всеки един момент може да бъде под контрола на 

Общинския съвет, ако вие се притеснявате от контрола г-н Димитров, това е 

отделен въпрос, аз не виждам евентуално притеснение за осъществяването 

на такъв един контрол. Тая зона стана действително историческа и за да я 

завършим на 100% тия 380 х. лв., за които говори г-н Цонев са наистина 

необходими, за да може тя да бъде присъединена към пречиствателната 

станция и да работи като едно нормално съоръжение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 
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Да г-жо Карагьозова, заповядайте. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова- ПП „ДПС” 

Уважаеми г-н Бояджиев, 

Имам един кратък въпрос към Вас провокирана от Вашето изказване. 

А няма ли възможност вместо да правим ново общинско предприятие да ги 

прехвърлим на „Общински пазари- гр. Разград” ЕАД гр. Разград, като се 

назначат още един- двама предвид на това, че да няма голяма бумащина и 

тука излишни полемики? Благодаря. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

От мене чакате отговора ли? Това е ваше Решение. 

/реплика/ 

 

„Общински пазари- гр. Разград” ЕАД гр. Разград и това нямат нищо 

общо. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

„Общински пазари- гр. Разград” ЕАД гр. Разград е Търговско 

дружество. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Едното е търговско дружество и няма как да я вкараме тая зона в 

Търговското дружество. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова- ПП „ДПС” 

Не можем ли да прехвърлим капитала? 

/реплики/ 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Димитров, имате думата. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Мога да отговоря, ама ще се въздържа. 

 

 Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

 Уважаеми колеги, 

 Във връзка с изразените съмнения дали Общинския съвет намира най- 

правилното решение по този проблем. Аз ви моля да имате предвид, че 

възможностите на общинския съвет, чрез Общинското предприятие са 
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много по- големи, отколкото на Търговско дружество. Търговското 

дружество е един самостоятелен юридически субект и ако му се прехвърли 

имущество то вече престава да бъде общинско имущество, за което 

отговорност и правомощия има Общинския съвет и общинската 

администрация. Преди няколко докладни записки имахме повод да 

коментираме тая тема и ако добре сте чели и познавате Наредбите, 

специално Наредба №3 вижте, как отделно са уредени в една глава 

правомощията на Търговско дружество и в друга глава правомощията на 

Общинските предприятия. При общинското предприятие имота си остава 

общински и на пряко разпореждане на Общинския съвет и това пояснение 

го правя главно към становището на колегата Иво Димитров. Не може една 

керемидка от тази Зона, ако е общинско предприятие да бъде сложена или 

един кокошарник образно казано да бъде продаден без Решение на 

Общинския съвет, това е разликата между Търговското дружество и 

общинското предприятие. Докато, ако е търговско дружество то може и без 

да пита Общинския съвет да 5% от активите, вижте Наредба №3 да 

извършва такива разпоредителни сделки. Но при Общинското предприятие 

за всяка сделка на вещно право на ползване , право на строеж, процедури 

свързани изключително и с отдаването под наем, да не говорим за 

продажбата, само и единствено Общинския съвет, това уточнение трябва да 

го имате предвид. Ако можем да измислим друга по- добра форма от 

Общинското предприятие, дайте предложения, да видим, може би г-н Цонев 

като вносител не е имал предвид всички възможности, сега е момента да ги 

кажете, но така не може да остава във висящо положение проблема. 

/реплика/ 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря г-н Димитров. Г-н Димитров, заповядайте. Той има 

реплика. 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Защото имам реплика, тъй като конкретно към мен беше г-н Захариев. 

Това за керемидката много ми хареса, да , много ми хареса. Защото, аз в 

първите години на Общинския съвет тука от БСП съм чувал, че нито една 

керемида общинска собственост няма да бъде приватизирана /г-н Павлов ли 

беше, г-н …/. Така и се обещаваше, че всичко ще остане, разпродаде се , 

почти нищо не остана като общинска собственост, не знам по чия вина. 

 

 Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

С Ваша подкрепа. 
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 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

А-а моя подкрепа, никога не е имало.  

 

Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

/реплика/ 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

За керемидата толкова. Много ми хареса. Така и също, така много съм 

притеснен наистина за контрола г-н Бояджиев, защото преди няколко 

докладни записки стана ясно, какво е разковничето, защо се иска да бъде 

общинско предприятие, отменят се Решения на общинския съвет и всички 

правомощия по това, какви хора, по какъв начин да бъдат избирани на 

конкурса, с какви правила за конкурса, какви изисквания, кой да спечели са 

единствено във Вашите ръце, което ще бъде аналогично прехвърлено и на 

новото общинско предприятие „Перистър” или обезкостяване на 

общинската собственост, както искате, така го наричайте. Обаче този, който 

ще управлява там ще бъде наистина независим от Общинския съвет, той ще 

зависи единствено от Вас, защото вие ще можете да го назначавате и да му 

определяте, какво да има на хранилка. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-н Димитров. Г-н Захариев, заповядайте. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Още малко и ще се задавиш, само едно допълнение. Аз не мога да 

разбера влизаш ли в генезиса въобще на тая структура? И това общинско 

предприятие, което ще бъде, защото то не може да бъде търговско 

дружество, какво ще бъде то това търговско дружество? С какъв предмет? И 

какво ще прави? Това общинско предприятие ще бъде една временна 

структура, защото какъв е генезиса поначало и замисъла на тия зони. Значи 

ти си търговец, кандидатстваш, строиш си една инфраструктура по пътя на 

отстъпеното право на строеж, закона ти дава право, съгласно Договора, 

който е подписан след 10 г. да си купиш и терена, и да си станеш перфектен 

собственик. И това са едни отношения, които могат да бъдат регулирани до 

момента до който всички си купят собствеността. Оттам нататък вече, какво 

ще управлява това общинско предприятие, то няма, какво да управлява. В 

периода на практика на структуриране на туй, докато бъде оформено, 

завършено, проектни дейности и т. н.. Това ще бъде действително 

ангажимента на общинското предприятие, оттам на татък то просто няма да 

го има. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-н Бояджиев. 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Разпродажба на общинската собственост, предприятие сега трябва да 

създадем. Благодаря. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Захариев, заповядайте. 

 

Г-н Симеон Захариев- ПП „БСП” 

Аз мисля, че тука… 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Ти наистина трудно ти влизат нещата в главата. 

 

Г-н Симеон Захариев- ПП „БСП” 

… цялата дискусия се отклонява дали умишлено, дали случайно от 

главният проблем. Нашият общински съвет трябва да се грижи за хората, за 

икономическото развитие на територията. Над 300 фирми ще получат 

готова с инфраструктура база, значи толкова са горе- долу парцелите, които 

ще бъдат в тази Зона, безплатно ще я получат, наготово, без да се мъчат да 

изграждат, да търсят средства как да стане и копане, дълбане, съгласуване и 

т. н.. Аз мисля, че гр. Разград получава, разградската Община един 

изключителен подарък, независимо сега, че има недостатъци по изграждане 

по други неща там, те ще се отстранят. Кой ти дава инвестиция за 4 милиона 

и такава база, че в България ние не можем да намерим, едва ли има една или 

две такива Бизнес зони, няма такива. Изключвам безмитните зони, които са 

с друг статут. И ние трябва изключително внимание да обърнем именно на 

това: бизнеса да получи по най- бърз начин тези терени и възможност за 

развитие и всичките другите неща сега тука за подробности, че как, 

съмнения и т. н. няма да има съмнение, всичко се дава на търг, на конкурсно 

начало. Така, че тия неща дето измислено са правят като пречки, че нещо 

щяло да стане, това са гадания. Лошото е, че гадателите не са лицензирани 

т. е. не знаят, не са признати, световно признати гадатели. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-н Захариев. Колеги, има ли други желаещи да вземат 

думата? Не виждам. Благодаря ви. Прекратявам разискванията. 

Преминаваме към гласуване. Имаме едно предложение направено от 

колегата Божинел Христов, което подлагам на гласуване. Ще ви го зачета. 

/реплика/ 
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Няма г-н Цонев. 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Като вносител, нали направи предложение… 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Така, да отпадне т.3 от предложения проект за решение. 
Моля гласувайте. 

/реплика/ 

 

Моля, да отпадне т.3 от предложения проект за решение до 

изготвяне на Наредба за управление на Бизнес зона „Перистър”. 

Моля гласувайте. 

 

С 4 гласа „ЗА”, „против” – 4, „въздържали се” – 15. 

Предложението не се приема. 

 

Поради липса на други промени в текста за решение. Подлагам  

цялата докладната записка на гласуване. 

Моля гласувайте. 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
24.11.2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов  +  

3. Валентина Маркова Френкева   + 

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9 Иво Борисов Димитров  +  

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов   + 

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

15. Миле Димитров Милев +   
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16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов  +  

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков  +  

20. Пейчо Добрев Георгиев   + 

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова   + 

24. Радостин Георгиев Киров +   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова   + 

27. Симеон Асенова Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов Не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева Отсъства   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 564 

 

 Приключи изпълнението на проект BG 2004/06-711.11.03 

„Конверсия на военни бази” по Програма ФАР  на Европейския съюз. 
Реализирана е Първа фаза с наименование Бизнес зона „Перистър” гр. 

Разград.  В периода от 2007 г. до сега в Община Разград са постъпили 

над 30 бр. предложения от  физически   и    юридически лица    за   

настаняване    в    бизнес    зоната. 

С  Решения № 417 по Протокол № 23 от проведено заседание на 

11.07.2005 г. и № 655 по Протокол № 36 от проведено  заседание на 

22.05.2006 г., Общински съвет- Разград е приел учредяване на 

сдружение с нестопанска цел в обществена полза по смисъла на глава 

трета от ЗЮЛНЦ и възлагане управлението на бизнес зоната на това 

сдружение. До момента, поради удължения срок на реализация на 

обекта  сдружението не е  осъществявало дейност по управлението му.   

Кмета на Община Разград е издал Заповед № 2576 от 21.10.2009 г., с 
която определя  работна група за изготвяне на Наредба за управление 
на бизнес зона „Перистър” гр. Разград. На своето първо заседание, 
проведено на 28.10.2009 г., членовете на работната група се запознаха 

подробно с проекта и неговото изпълнение,  решенията на Общинския 

съвет, изискванията на Управляващия орган  по Програма ФАР, 

съществуващите материали включително и Наръчници за управление 
и за техническа отчетност на бизнес зоната, изготвени в рамките на 
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техническата  помощ по проекта. В резултат на проведеното обсъждане 
на формите за управление, действащото законодателство, касаещо 

управлението на общинската собственост, необходимостта от 

реализацията на втората фаза на проекта,  социално-икономическата 

обстановка и нагласите на бизнеса и общността, се стигна до единно 

становище, че най-удачната форма на управление на Бизнес зона 

„Перистър” гр. Разград е създаването на общинско предприятия по 

реда на Закона за общинската собственост. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21 ал.1 т.8, т.23 и ал.2  

от ЗМСМА, Общински съвет Разград след поименно гласуване, с 21 

гласа „ЗА”, „против”- 4, „въздържали се”- 5, 

 

Р Е Ш И: 

 

 1. Отменя Решение № 655 по Протокол № 36 от проведено 

заседание от 22.05.2006 г.  на Общински съвет Разград. 

 2. Възлага на кмета на Община Разград да извърши необходимите 
действия  за прекратяване на участието на Община Разград в 

Сдружение с нестопанска цел с обществено полезна дейност с 
наименование „БИЗНЕС ЗОНА-ПЕРИСТЪР” със седалище гр. Разград. 

 3. Възлага на кмета на Община Разград  да подготви 

необходимите материали  за създаване на общинско предприятие  по 

реда на Закона за общинската собственост за управление на „Бизнес-
зона – Перистър” Разград, които да внесе на заседание на Общинския 

съвет до 28.02.2010 г.. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 

Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок от приемането 

му. 

СТАТИЯ 19 

 
Докладна записка от Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Учредяване безвъзмездно право на ползване върху част 

от имот- частна общинска собственост. 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, имате думата. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми господин Председател, 

Дами и господа общински съветници, 

 На  21.10.2009 година изтечe срокът на договора за учредено 

безвъзмездно право на ползване върху част от имот - частна общинска 

собственост това е част от партерен етаж и избено помещение от жилищен 

блок в гр. Разград,  ул. „Тимок” №1 между Община Разград и СНЦ „Съюз 
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на българските автомобилисти – клон Разград”. Има молба, която е 

разгледана на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти  и вещи-

общинска собственост, която се е произнесла положително по отношение на  

решението за удължаване на срока на договора за наем т. е. учредяване по 

точно на ново право на ползване, безвъзмездно, извинявам се. В тази връзка 

е и проекта за решение като сме актуализирали броя на помещенията, които 

са ползвани и сме ги намалили до обща застроена площ 178 кв. м.. 

Предложението е отново да са учреди безвъзмездно право на ползване за 

срок от седем години. Завърших. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-н Цонев. 

Тази докладна записка е разгледана в ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. Г-н 

Захариев, моля Ви запознайте ни с решението на комисията. 

 

Г-н Симеон Захариев - Председател на ПК 

Уважаеми колеги, 

Докладната беше разгледана за нея гласуваха: „ЗА”- няма, „против”- 

9 и 1 „въздържал се”. С този резултат комисията изразява отрицателно 

становище по решението. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Г-н 

Георгиев, заповядайте, разбира се. 

 

 Г-н Пейчо Георгиев- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Вносителят наясно ли е с подробности с дейността на това 

сдружение? И дали тези стаи ще удовлетворят потребностите му- пет стаи? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-н Георгиев. Г-н Цонев. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Считаме мнението на комисията по чл.2 е, че тези стаи ще задоволят 

потребностите на това Сдружение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Да, г-н Георгиев. 
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 Г-н Пейчо Георгиев- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Аз съм доволен от отговора, значи той е наясно, какво прави това 

Сдружение. Обаче, аз като гражданин да си призная, пет стаи казах, но не 

съм го прочел внимателно, пет стаи, плюс още две стаи в западната част и 

една стая в южната, те станаха осем стаи, плюс маза има. Аз изразявам 

съмнение, че при положение на бившата вече комисия по чл.2, 

разглеждахме и така, и си остана не влезе в Общинския съвет за някакво 

Сдружение на млади инвалиди в гр. Разград, нямало помещение, което да 

им дадем и така остана, прехвърляхме го до общинската администрация тя 

пак го връща. Ами нека да понамалим стаите на това Сдружение, предлагам 

аз или го предлагам поне на вносителя. Пък да вземем да настаним в една от 

стаите това Сдружение също с нестопанска цел на младите инвалиди, което 

е в гр. Разград. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Само искам да кажа, че във връзка със Сдружението на 

младите инвалиди на последното заседание на комисията по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол 

беше разгледано тяхното писмо. Решението, взето към следващото 

заседание общинска администрация да ни представи точно предложението 

касаещо това, което те са заявили като желание да използват. Други колеги, 

има ли желаещи? Да, г-н Христов. 

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Г-н Председател, 

Аз имам един въпрос към Вас. Тъй като ние почти всички шофьори… 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Към мен? 

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Да. Просто да ми отговори. Тъй като сме почти всички шофьори и сме 

членове на СБА, казвам почти всички. Няма ли да влезем в конфликт на 

интереси, гласувайки или не гласувайки за тази докладна? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Христов, признайте си тези, които сте членове и няма да 

гласувате. Няма да гласувате.  

/реплика/ 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Заяви, че няма да гласуваш. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Разбира се. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

То си е твое право. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Други желаещи да зададат въпрос? Няма. Колеги, преминаваме към 

обсъждане, предложения, мнения по тази докладна записка. Имате думата. 

/шум в залата/ 

 

Г-н Димитров, заповядайте. 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Уважаеми колеги, 

Това, което г-н Захариев като Председател на ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол 

изнесе като информация би трябвало да говори много на хората в гр. 

Разград. Цяла една комисия е гласувала „против” и там се разгоря наистина 

дебат за това, че водени от не знайно, какви интереси г-н Цонев предлага 

една общинска собственост, апетитна от осем стаи, маза, 178 кв. м. да бъде 

дадена безвъзмездно на един Съюз, който развива търговска дейност, който 

печели от тази собственост, която е дадена безвъзмездно. Да не говорим, че 

аз казах по време на заседанието на ПК, че съвсем незаконно преотдава тази 

общинска собственост на частни фирми, мога да дам тука веднага примери 

на кои фирми бяха там офисите в тези стаи и кои са плащали на СБА за 

безвъзмездно отдадената досега тази база. Трябва да бъде сложен край на 

това или поне най- малкото да се контролира дали това, което се даде като 

общинска собственост се спазва Закона и не се преотдава. Бяхме на 

комисията почти единодушни, че е редно тази докладна записка в този вид 

изобщо да не бъде внасяна. И въпреки това пак казвам, незнайно защо се 

предлага в центъра на гр. Разград на една доказано нелоялна към Община 

Разград организация да бъде давана безвъзмездно собственост. И то отново 

за седим години, максималните срокове се гонят тука. Благодаря ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Г-н Цонев, имате думата. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми г-н Димитров, 
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Искам още веднъж да споменем нещо, което по принцип е ясно, но 

което като дойде такъв момент се изопачава. Аз като вносител съм 

всъщност съм един преносител на един процес, има подадена молба от една 

легална структура, тя е регистрирана, е това Сдружение, тази молба е 

разгледана на една комисия, като помощен орган към Кмета. Въз основа 

решението на тази комисия, нали се прави тази докладна записка, защото 

има подадена молба и има едно Решение на една комисия, прави се 

докладна записка, тази докладна записка трябва да има някакъв завършек, 

разберете ме, постоянната комисия е помощен орган на Общинския съвет, 

окончателното Решение го взема Общинския съвет. Значи честно казано 

нито държа, нито съм „ЗА”, нито съм „против” тази структура да ползва по 

този ред и такъв обем база. Аз съм преносителя, разберете ме правилно. И 

трябва Общинския съвет в крайна сметка, понеже е задвижена процедура, 

значи всяка процедура трябва да има свои завършек и този завършек е с 

вземане на Решение, ама не ме слушате, вземане на Решение от легитимен 

орган. Решението се взема от Общинския съвет, аз съм длъжен да я внеса 

след като няма никакви други предложения в този вид. Вие решавате дали 

ще намалите обема, дали ще бъде за седем години, дали ще бъде 

безвъзмездно, дали ще я подкрепите и дали няма да я подкрепите, но тази 

процедура завършва с този акт на Общинския съвет, това не е моя 

измислица, не ми прави никакъв кеф да си създавам работа и да пиша 

докладни записки, разберете ме правилно.   

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-н Цонев. 

Колеги, други желаещи да вземат отношение? Няма. Тогава, подлагам 

на гласуване. Моля гласувайте. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
24.11.2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов  +  

2. Божинел Василев Христов   + 

3. Валентина Маркова Френкева   + 

4. Георги Димитров Георгиев   + 

5. Георги Маринов Атанасов   + 

6. Джемиле Мехмедова Махмудова   + 

7. Добринка Иванова Монева   + 

8. Добрин Станчев Добрев   + 

9 Иво Борисов Димитров  +  
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10. Иво Бориславов Илиев   + 

11. Ивайло Димитров Ганев  +  

12. Иво Иванов Хаджииванов  +  

13. Калоян Руменов Монев   + 

14. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

15. Миле Димитров Милев   + 

16. Музаффер Мустан Хамид   + 

17. Наско Стоилов Анастасов  +  

18. Неждет Мехмедов Хасанов   + 

19. Огнян Досев Обрешков   + 

20. Пейчо Добрев Георгиев  +  

21. Пламен Иванов Братованов  +  

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз   + 

23. Радиана Ангелова Димитрова   + 

24. Радостин Георгиев Киров Не участва   

25. Румен Адриянов Славев   + 

26. Селиме Касимова Карагьозова   + 

27. Симеон Асенова Захариев   + 

28. Станка Владова Ангелова   + 

29. Стоян Димитров Ненчев   + 

30. Стоянка Иванова Курдова   + 

31. Стоян Костадинов Стоянов Не участва   

32. Хами Ибрахимов Хамиев   + 

33. Янка Трифонова Георгиева Отсъства   

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 565 

 

 Община Разград е собственик на имот-частна общинска 

собственост, съгласно АОС № 822/14.05.2002 година, представляващ 

партерен етаж и избено помещение от жилищен блок, находящ се в гр. 

Разград, ул. „Тимок” №1. Върху част от имота е  учредено безвъзмездно 

право на ползване на СНЦ „Съюз на българските автомобилисти – 

клон Разград с договор, чиито срок изтече на 21.10.2009 година. С 

писмо с вх.№ 62-00-13.1/08.09.2009 година на председателя на 

сдружението е отправена молба за сключване на нов договор за 

безвъзмездно ползване. 
 На основание Чл. 21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.27, ал.4 от ЗМСМА и 

чл.83 от Правилника за организацията и дейността на Общински Съвет 

Разград, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация, мандат 2007 – 2011 г., Общински съвет Разград, след 

поименно гласуване, „ЗА”- няма, „против”- 7, „въздържали се „- 22, 

 

Р Е Ш И: 
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 1. НЕ УЧРЕДЯВА безвъзмездно право на ползване за срок от 

седем година върху част от имот – частна общинска собственост,  

съгласно АОС № 822/14.05.2002 година- партерен етаж и избено 

помещение от жилищен блок, находящ се в гр. Разград, ул. „Тимок” №1, 

представляваща 5 стаи от източната част на партерния етаж, една стая 

от южната и две стаи от западната част с обща застроена площ 178 

кв.м.,  на СНЦ „Съюз на българските автомобилисти – клон Разград. 

 2. Настоящето решение да бъде изпратено  на кмета на Община 

Разград и на Областния управител на Област Разград в 7- дневен срок 

от приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

Г-н Музаффер Хамид – ПП „ДПС” 

Г-н Председател, 

Ще помоля за 10 минути почивка. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

10 минути почивка, колеги. 

 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

СТАТИЯ 20 

 
Докладна записка от Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Продажба на имоти- частна общинска собственост, 

находящи се в землището на гр. Разград чрез публичен търг с тайно 

наддаване по реда на Закона за общинската собственост. 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, имате думата. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми господин Председател, 

Дами и господа общински съветници, 

Постъпили са 7 молби в обхвата на §4 от ЗСПЗЗ за закупуване на 

общински имоти, частна общинска собственост и една молба за закупуване 

на такъв имот- земеделски в землището на с. Черковна. Тези молби са 

разгледани от комисията по чл.2, тя се е произнесла положително, въз 

основа на това е извършена оценка на съответните имоти от лицензиран 

оценител и проекта за решение е свързан с продажбата на тези имоти, чрез 

търг с тайно наддаване по реда на Наредба №2 на Общински съвет- Разград. 

Завърших. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Приключихте ли, г-н Цонев? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

Да, завърших. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Тази докладна записка е разгледана в ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. Ще 

помоля г-н Захариев да ни запознае. 

 

Г-н Симеон Захариев - Председател на ПК 

Уважаеми колеги, 

Докладната записка беше разгледана в комисията и с 10 гласа „ЗА” 

без „против” и „въздържали се”, подкрепяме решението. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Няма. 

Преминаваме към обсъждане, предложения и мнения по тази докладната 

записка. Имате думата. Да приема, че няма. Преминаваме към гласуване. 

 Моля гласувайте. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
24.11.2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9 Иво Борисов Димитров +   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   
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14. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

24. Радостин Георгиев Киров Не участва   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенова Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева Отсъства   

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 566 

 

Във връзка с реализиране на разпоредбата на §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ, 

земеделските земи, предoставени за ползване на граждани по силата на 

актовете, посочени в цитирания параграф, са обособени като 

новообразувани имоти – земеделска земя, по плана на 

новообразуваните имоти на територията на землището на гр. Разград. 

Получените молби за участие в търг се отнасят за продажбата на 

имоти – частна общинска собственост, както следва: 

№ 61710.800.1917  с начин на трайно ползване лозе и площ 637 м2
  

в местността „ Дянковски път 1”; 

№ 61710.800.1918  с начин на трайно ползване лозе и площ 655 м2
  

в местността „ Дянковски път 1”; 

№ 61710.800.1963  с начин на трайно ползване друг вид нива и 

площ 673 м2
  в местността „ Дянковски път 1”; 

№ 61710.800.2114  с начин на трайно ползване друг вид нива и 

площ 682 м2
  в местността „ Дянковски път 1”; 

№ 61710.800.6027  с начин на трайно ползване лозе и площ 1319 

м2
  в местността „ Дянковски път 1”; 

№ 61710.609.4391  с начин на трайно изоставено трайно 

насаждение и площ 1092 м2
  в местността „ Арменски лозя”; 
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№ 61710.609.4447  с начин на трайно ползване изоставено трайно 

насаждение и площ 889 м2
  в местността „ Арменски лозя”. 

 В Община Разград е проявен интерес и към имот- частна 

общинска собственост № 013028  с начин на трайно ползване нива и 

площ 9.597 дка  в местността „ Меджумеклик” в землището на с. 
Черковна 

 Изготвени са пазарни оценки на имотите от Мария Колева – 

оценител на  имоти, съгласно удостоверение № 281 на Министерство на 

земеделието и горите. Издадени са удостоверения за данъчна оценка на 

имотите по чл.264,ал.1от ДОПК. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, ал.1 

от ЗМСМА, чл.8, ал.4, чл.35,ал.1 и чл.41, ал.2 от Закона за общинската 

собственост , чл.27 и чл.28 от Наредба  № 2 на Общински съвет Разград, 

Общинският съвет Разград, след поименно гласуване, с 29 гласа „ЗА”, 

„против”- няма, „въздържали се”- няма,  

 

Р Е Ш И: 
 

 1.1. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 

по реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на 

имот - частна общинска собственост № 61710.800.1917  с начин на 

трайно ползване лозе и площ 637 м2
  в местността „ Дянковски път 1”, 

землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 61710.800.6005, 

61710.800.6027, 61710.800.1918, 61710.800.9501 по АОС № 627/20.10.2009 

година при начална тръжна цена 481.00 лв. /четиристотин, осемдесет и 

един  лева/, представляваща текущата пазарна оценка на земята, 

определена от  оценител на имоти, при данъчна оценка 193.80 лева (сто 

деветдесет и три лева и осемдесет стотинки). 

1.2. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 

по реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на 

имот - частна общинска собственост № 61710.800.1918  с начин на 

трайно ползване лозе и площ 655 м2
  в местността „ Дянковски път 1”, 

землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 61710.800.1917, 

61710.800.6027, 61710.800.1914, 61710.800.1919, 61710.800.9501  по АОС № 

626/20.10.2009 година при начална тръжна цена 475.00 лв. 

/четиристотин, седемдесет и пет   лева/, представляваща текущата 

пазарна оценка на земята, определена от  оценител на имоти, при 

данъчна оценка 183.90 лева (сто осемдесет и три лева и деветдесет 

стотинки). 

 1.3. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 

по реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на 

имот - частна общинска собственост № 61710.800.1963  с начин на 

трайно ползване друг вид нива и площ 673 м2
  в местността „ 
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Дянковски път 1”, землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 

61710.800.1968, 61710.800.1969, 61710.800.1970, 61710.800.1962, 

61710.800.9501, 61710.800.1964 по АОС № 625/20.10.2009 година при 

начална тръжна цена 488.00 лв. /четиристотин, осемдесет и осем   лева/, 

представляваща текущата пазарна оценка на земята, определена от  

оценител на имоти, при данъчна оценка 104.20 лева (сто и четири лева 

и двадесет стотинки). 

 1.4. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 

по реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на 

имот - частна общинска собственост № 61710.800.2114  с начин на 

трайно ползване друг вид нива и площ 682 м2
  в местността „ 

Дянковски път 1”, землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 

61710.800.6036, 61710.800.2107, 61710.800.2108, 61710.800.9501, 

61710.800.2109, 61710.800.6037 по АОС № 624/20.10.2009 година при 

начална тръжна цена 494.00 лв. /четиристотин, деветдесет и четири   

лева/, представляваща текущата пазарна оценка на земята, определена 

от  оценител на имоти, при данъчна оценка 105.60 лева (сто и пет лева и 

шестдесет стотинки). 

 1.5. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 

по реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на 

имот - частна общинска собственост № 61710.800.6027  с начин на 

трайно ползване лозе и площ 1319 м2
  в местността „ Дянковски път 1”, 

землище на гр. Разград, при съседи: имоти №№ 61710.800.1919, 

61710.800.1918, 61710.800.1917, 61710.800.6005, 61710.800.1914, 

61710.800.9501  по АОС № 623/20.10.2009 година при начална тръжна 

цена 956.00 лв. /деветстотин, петдесет и шест лева/, представляваща 

текущата пазарна оценка на земята, определена от  оценител на имоти, 

при данъчна оценка 401.20 лева (четиристотин  и един лева и двадесет 

стотинки). 

 1.6.  Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 

по реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на 

имот - частна общинска собственост № 61710.609.4391  с начин на 

трайно ползване изоставено трайно насаждение и площ 1092 м2
  в 

местността „ Арменски лозя”, землище на гр. Разград, при съседи: 

имоти №№ 61710.609.4390, 61710.609.4784, 61710.609.4389, 61710.609.4386, 

61710.609.4384, 61710.609.4383, 61710.609.4392, 61710.609.6941  по АОС № 

620/20.10.2009 година при начална тръжна цена 1441.00 лв. /хиляда 

четиристотин четиридесет и един  лева/, представляваща текущата 

пазарна оценка на земята, определена от  оценител на имоти, при 

данъчна оценка 345.00 лева ( триста четиридесет и пет лева ). 

 1.7. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба 

по реда на глава седма от Наредба №2 на Общински съвет Разград  на 

имот - частна общинска собственост № 61710.609.4447  с начин на 
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трайно ползване изоставено трайно насаждение и площ 889 м2
  в 

местността „ Арменски лозя”, землище на гр. Разград, при съседи: 

имоти №№ 61710.609.4446, 61710.609.4779, 61710.609.4448,  

61710.609.7173  по АОС № 621/20.10.2009 година при начална тръжна 

цена 1378.00 лв. /хиляда триста седемдесет и осем  лева/, 

представляваща текущата пазарна оценка на земята, определена от  

оценител на имоти, при данъчна оценка 280.80 лева ( двеста осемдесет  

лева и осемдесет стотинки ). 

 2. Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба по 

реда на глава седма от Наредба № 2 на Общински съвет Разград,  на 

имот - частна общинска собственост № 013028  с начин на трайно 

ползване нива и площ 9.597 дка  в местността „ Мерджумеклик”, 

землище на с. Черковна, при съседи: имоти №№ 013034, 013035, 000002, 

000171, 013033 по АОС № 618/08.09.2009 година при начална тръжна 

цена 8157.00 лв. / осем хиляди сто петдесет и седем лева/, 

представляваща текущата пазарна оценка на земята, определена от  

оценител на имоти, при данъчна оценка в размер на 1622.40 лева 

(хиляда шестстотин двадесет и два лева и четиридесет стотинки ). 

 3. Задължава кмета на Община Разград да издаде заповеди и да 

сключи договори със спечелилите търгове за продажба на имоти, 

описани в т.1. 

4. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на община 

Разград и Областен управител на област Разград в седем дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд – Разград. 

 

СТАТИЯ 21 

 
Докладна записка от Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Относно: Промяна на маршрутните разписания на линията от 

общинската транспортна схема Разград – Недоклан, Разград – 

Черковна, Разград – Ясеновец, Разград – Осенец, Разград – Пороище, 
Разград – Дряновец, Разград – Балкански, Разград – Дянково, Разград – 

Раковски, Градска линия № 6 и Градска линия № 5. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, имате думата. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 
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 Тази докладна записка касае промяна част от действащите маршрутни 

разписания и по- специално Разград – Недоклан, Разград – Черковна, 

Разград – Ясеновец, Разград – Осенец, Разград – Пороище, Разград – 

Дряновец, Разград – Балкански, Разград – Дянково, Разград – Раковски. 

Беше разгледана и в резултат на предложение на ПК по ТСУ с тази 

докладна записка днес в 13.00 ч. на среща с кметовете на населените места 

ги запознахме и те потвърдиха предложеният пред вас проект за решение с 

малки корекции, които се дължат на техническа грешка. Тези малки 

корекции са ви раздадени като допълнителни Приложения. Имате едно 

допълнително Приложение за с. Раковски, което просто не е предложено 

тука, но понеже стана коментар, значи към маршрутното разписание 

Разград- Раковски, то си е действащо като Приложение и ние по него 

нямаме промени, затова допълнителното раздадено Приложение е към 

Приложение №5, моля да си отбележите за Раковски към Приложение 
№5. Поради техническа грешка в маршрутното разписание Приложение 
№2- автобусната линия Разград- Осенец - Пороище, моля да приемете 
предложеното ново на вашето внимание, което представлява 

Приложение №2. До тука ориентирахте ли се, уважаеми съветници? 

Раздадени са ви две маршрутни разписания едното е Разград- Осенец- 

Пороище, то е Приложение №2, замества това, което е тука дадено в 

докладната записка и другото е за с. Раковски, което е към Приложение №5, 

то е в допълнение. Независимо, че няма промени понеже стана коментар, че 

липсват часове, затова решихме да го приложим за по- голяма яснота. И 

още едни промени допълнително моля, да отгърнете на Приложение № 1- 

това е маршрутното разписание на автобусна линия Разград- с. Недоклан- с. 

Ясеновец- с. Черковна. Много ви моля на третият курс, значи четем първи, 

втори, трети курс по средата пише : „р” Недоклан. Видяхте ли го, къде 

пише: „р” Недоклан?  Буквичката „р” просто да се зачеркне. 
 /реплика/ 

Моля. Да и точката да се зачеркне, ако искате я оставете, но буквичката „р” 

се зачерква, след това на следващата страница на това маршрутно 

разписание, отново, където има буквичката „р” с точката, да се зачеркне. 

 /реплика/ 

 

 Не е навсякъде, не е навсякъде. Значи на практика на три места. 

 /шум в залата/ 

 „р” е разклона на Недоклан, това означава „р.”, буквичката „р.” се 

зачерква. И всъщност, понеже са раздадени, предполагам общинските 

съветници имат тези двете допълнителни маршрутни разписания, които са 

раздадени, предварително в началото на заседанието на Общинския съвет. 

Моля, да се има предвид по докладната записка, казах кметовете 

потвърдиха това, което се предлага, тъй като имаше съмнение, че това не е 

съгласувано с кметовете, което на практика беше през пролетта. И в тази 
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връзка е и проекта за решение с тези изменения на маршрутните разписания, 

касаещи тези населени места. Останалите маршрутни разписания по 

другите линии, които не се променят не са обект на разглеждане по 

настоящата докладна записка. Завърших. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-н Цонев. 

Уважаеми колеги, 

Тази докладна записка е разгледана в ПК по устройство и развитие на 

територията, транспорт на Общината. Ще помоля нейният Председател да 

ни запознае с решението. 

 

 Г-н Иво Илиев – Председател на ПК 

 Благодаря Ви, г-н Председател, 

 Тази докладна беше разгледана на 17.11.2009 г. от 16.00 ч. в 

постоянна комисия по ТСУ като бяха поканени представители на почти 

всички превозвачи, които участват в транспортната схема на Общината и те 

присъстваха на това заседание. Изслушаха се, изслуша им се мнението и 

след обсъждане с 7 гласа „ЗА” и 1 „въздържал се” докладната беше 

подкрепена. Благодаря ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз г-н Председател, 

Уважаеми колеги, 

 Имате думата за въпроси към вносителя. Не виждам. Преминаваме 

към предложения, мнения и изказване по тази докладна записка. 

Заповядайте. Заповядайте, г-н Атанасов. 

 

 Г-н Георги Атанасов- ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Г-н Председател, 

 Няма да задавам въпрос към вносителя, защото подозирам, че АГ- 

Разград, съкращението навсякъде означава-  Автогара- Разград, а не така 

известното във всички, в българския език АГ. Затова предлагам на 

вносителя и след това, след отпечатването на докладна и на Протокола от 

решението, съкращението АГ- Разград да бъде изписано Автогара 

Разград, защото след това, това нещо ще бъде публикувано за населението. 

На първа страница написано,  но на цялото разписание навсякъде пише АГ 

Разград. Това ми е предложението. 

 /реплика/ 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Да, благодаря Ви. 
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 Колеги, има ли други желаещи ? Прекратявам разискванията, 

преминаваме към процедура гласуване. 

   Моля гласувайте. 

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 567 

 

Във връзка с внесени предложения за промяна на общинската 

транспортна схема от Общинска администрация обсъдени с 

превозвачите и кметовете на населените места на територията на 

Община Разград е прието Решение по протокол № 52/10.02.2009 г. на 

комисията по чл. 8. ал. 2 от  Наредба № 2/15.03.2002 год. за условията и 

реда за утвърждаване на транспортни схеми и за осъществяване на 

обществени превози на пътници с автобуси и леки автомобили, 

издадена от министъра на транспорта и съобщенията от проведено 

заседание с което е предложен за утвърждаване проект за промяна на 

маршрутните разписания на линиите от общинската транспортна 

схема Разград –Недоклан, Разград – Черковна, Разград – Ясеновец, 

Разград – Осенец, Разград – Пороище Разград – Дряновец, Разград – 

Балкански, Разград – Дянково и Градска линия № 5.   

С цел комбиниране на автобусните линии в пакети за 

предстоящия конкурс, недопускане нарушение на ритъма на 

транспортното обслужване и улеснение на населението за придвижване, 
следва да се коригират и допълват досега действащите маршрутни 

разписания.     

 Поради гореизложеното и на основание чл.21, ал.1. т. 23,ал. 2, 

чл.22, ал. 1 от ЗМСМА и чл.8, ал.4 от Наредба № 2 от 15.03.2002 год. за 

условията и реда за утвърждаване на транспортни схеми и за 

осъществяване на обществени превози на пътници с автобуси и леки 

автомобили, издадена от министъра на транспорта и съобщенията и 

необходимостта от оптимизиране на общинската транспортна схема, 

Общински съвет Разград с 22 гласа „ЗА”, „против”- 2, „въздържали 

се”- 3, 

Р Е Ш И: 
 

 І. Утвърждава промяна в маршрутните разписания на линиите от 

общинската транспортна схема -  Разград – Недоклан, Разград – 

Черковна, Разград – Ясеновец, Разград – Осенец, Разград – Пороище, 
Разград – Дянково, Градска линия № 6 и Градска линия № 5 както 

следва: 
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1. Комбинира линиите Разград – с. Недоклан, Разград – Черковна, 

Разград – Ясеновец в едно разписание, изпълнявано с един автобус и 

един шофьор, като маршрутното разписание става едно и придобива 

следния вид: Разград – с. Недоклан– Черковна – Ясеновец. Приложение 
№1 

2. Комбинира линиите Разград – Осенец, Разград – Пороище в едно 

разписание, изпълнявано с един автобус и един шофьор, като 

маршрутното разписание става едно и придобива следния вид Разград – 

Осенец– Пороище. Приложение №2 

3. Комбинира линиите Разград – Дряновец, Разград - Балкански в едно 

разписание, изпълнявано с един автобус и един шофьор, като 

маршрутното разписание придобива следния вид Разград – Дряновец – 

Балкански. Приложение №3 

4. Курсът на 12.00ч. от Автогара- Разград  за с. Дянково се променя на 

12.30ч. Приложение №4 

5. Съкращава се курсът на 12.01 ч от Автогара- Разград за с. Раковски 

и обратния на 12.30 ч. от с. Раковски. Приложение №5 

6. Променя маршрута на движение на гр. линия № 6., като начална 

спирка за маршрута става сп. „Централна” ЖК Орел и преминава по 

ул. „Костур”, ул. „Перистър”, ул. „Странджа”, бул. „Априлско 

въстание”, Автогара- Разград – Гробищен парк.   Приложение №7 

7. Намалява се броя на курсовете на Градска линия № 5 от 90 на 64 

делнични дни и от 35 на 27 през почивните дни. Приложение №6 

 ІІ. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и на Областния управител на Област Разград в 7 – дневен срок 

от приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд - гр. Разград. 

 
Приложение №1 

 

Маршрутно разписание 
на автобусна линия Разград- с. Недоклан - с. Ясеновец – с. Черковна 

Линията се изпълнява ежедневно 
 

Разстоя
ние Отиване Маршрут Връщане 
в Час ,минута автогари час, минута 

км пристига стои тръгва / автоспирки / пристига стои тръгва 

0   6.00 Автогара Разград 6.49   

0.5 6.01 1 6.02 сп. Актавис 6.47 1 6.48 

2.5 6.06 1 6.07 Лозята 6.42 1 6.43 

7 6.12 1 6.13 с. Недоклан 6.36 1 6.37 

12 6.18 1 6.19 Ясеновец – 1    
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12.7 6.20 1 6.21 Ясеновец – 2    

13.3 6.22   Ясеновец - Център   6.25 

        

0   07.40 Автогара Разград 08.40   

0.5 07.41 1 07.42 Балканфарма 07.38 1 07.39 

2.5 07.45 1 07.46 Лозята 07.33 1 07.34 

7 07.49 1 07.50  Недоклан 12.11 1 12.12 

12 07.55 1 07.56 Ясеновец – 1    

12.7 07.57 1 07.58 Ясеновец – 2 08.20 1 08.21 

16.0 08.03 1 08.04 сп.р. Г. Извор 08.14 1 08.15 

19.0 08.09   сп. Черковна   08.10 

        

0   8.00 Автогара Разград 8.29   

0.5 8.01 1 8.02 сп. Актавис 8.27 1 8.28 

2.5 8.06 1 8.07 Лозята 8.22 1 8.23 

9 8.14   сп. Недоклан   8.15 

        

0   11.30 Автогара Разград 12.24   

0.5 11.31 1 11.32 сп. Актавис 12.22 1 12.23 

2.5 11.36 1 11.37 Лозята 12.17 1 12.18 

7 11.42 1 11.43  Недоклан 12.11 1 12.12 

12 11.48 1 11.49 Ясеновец – 1    

12.7 11.50 1 11.51 Ясеновец – 2    

13.3 11.52   Ясеновец - Център   12.00 

        

0   14.00 Автогара Разград 14.54   

0.5 14.01 1 14.02 Актавис 14.52 1 14.53 

2.5 14.06 1 14.07 Лозята 14.47 1 14.48 

7 14.12 1 14.13 Недоклан 14.41 1 14.42 

12 14.18 1 14.19 Ясеновец – 1    

12.7 14.20 1 14.21 Ясеновец – 2    

13.3 14.22   Ясеновец - Център   14.30 

0   17.45 Автогара Разград 18.56   

0.5 17.46 1 17.47 Актавист 18.54 1 18.55 

2.5 17.51 1 17.52 Лозята 18.49 1 18.50 

7     Недоклан    

12    Ясеновец – 1    

12.7   18.11 Ясеновец – 2   18.35 

16 18.17 1 18.18 Р. Г. Извор 18.26 1 18.30 

19 18.23   Черковна   18.25 

        

0   19.30 Автогара Разград 20.24   

0.5 19.31 1 19.32 Актавист 20.22 1 20.23 

2.5 19.36 1 19.37 Лозята 20.17 1 20.18 

7 19.42 1 19.43 Р. Недоклан 20.11 1 20.12 

12 19.48 1 19.49 Ясеновец – 1    

12.7 19.50 1 19.51 Ясеновец – 2    

13.3 19.52   Ясеновец - Център   20.00 
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Забележка: 

1. Курсът на 8.00 часа се изпълнява само в почивни дни. 

2. Курсът на 11.30 часа до Черковна се изпълнява само в 

понеделник и петък. 

3. Курсът на 14.00 часа се изпълнява в периода от 15.06. до 31.08. 

 
Приложение № 2 

 

Маршрутно разписание                                             
на автобусна линия РАЗГРАД-ОСЕНЕЦ - ПОРОИЩЕ 

                                                                                                                                

 

Разстоя 

ние Отиване Маршрут Връщане 
в Час, минута автогари час, минута 

км пристига стои тръгва / автоспирки / пристига стои тръгва 

0   6.15 Автогара Разград 6.44   

0.9 6.17 1 6.18 Актавис 6.42 1 6.43 

3.2 6.20 1 6.21 Езерото  6.39 1 6.40 

6.5 6.23 1 6.24 Боаза  6.33 1 6.34 

7.5 6.26   Пороище- Център   6.30 

        

0   6.45 Автогара Разград 7.24   

0.5   6.46 Дом на техниката 7.21 1 7.22 

1    Център 7.16 1 7.17 

1.9    ЕМЗ 7.14 1 7.15 

2.8   6.48 ССТ 7.12 1 7.13 

5.2   6.50 Гецово- Център 7.08 1 7.09 

11.5 6.55 1 6.56 Осенец – 1    

12.7 6.57 1 6.58 Осенец – 2    

14 6.59    Осенец – 3   7.00 

        

0   7.25 Автогара Разград 7.42   

0.9 7.26 1 7.27 Актавис    

3.2    Езерото  7.38 1 6.39 

6.5 7.30 1 7.31 Боаза  7.36 1 7.37 

7.5 733   Пороище- Център   7.35 

        

0   9.00 Автогара Разград 10.00   

0.5 9.01 1 9.02 Дом на техниката 9.57 1 9.58 

1 9.03 1 9.04 Център 9.55 1 9.56 

1.9 9.05 1 9.06 ЕМЗ 9.53 1 9.54 

2.8 9.07 1 9.08 ССТ 9.51 1 9.52 

5.2 9.14 1 9.15 Гецово- Център 9.44 1 9.45 

11.5 9.21 1 9.22 Осенец – 1 9.33 1 9.34 

12.7 9.23 1 9.24 Осенец – 2 9.31 1 9.32 

14 9.27    Осенец – 3   9.30 



 121 

        

0   11.15 Автогара Разград 11.45   

0.9 11.17 1 11.18 Актавис 11.42 1 11.43 

3.2 11.20 1 11.21 Езерото  11.39 1 11.40 

6.5 11.23 1 11.24 Боаза  11.36 1 11.37 

7.5 11.27   Пороище- Център   11.35 

        

0   11.55 Автогара Разград 13.15   

0.5 11.56 1 11.57 Дом на техниката 13.12 1 13.13 

1 11.58 1 11.59 Център 13.10 1 13.11 

1.9 12.00 1 12.01 ЕМЗ 13.08 1 13.09 

2.8 12.02 1 12.03 ССТ 13.06 1 13.07 

5.2 12.08 1 12.09 Гецово- Център 12.59 1 13.00 

11.5 12.18 1 12.19 Осенец – 1 12.48 1 12.49 

12.7 12.20 1 12.21 Осенец – 2 12.46 1 12.47 

14 12.24    Осенец – 3   12.45 

0   14.10 Автогара Разград 14.40   

0.9 6.12 1 6.13 Актавис 14.37 1 14.38 

3.2 14.15 1 14.16 Езерото  14.34 1 14.35 

6.5 14.18 1 14.19 Боаза  14.28 1 14.29 

7.5 14.24   Пороище- Център   14.25 

        

0   14.45 Автогара Разград 15.45   

0.5 14.46 1 14.47 Дом на техниката 15.43 1 15.44 

1 14.48 1 14.49 Център 15.41 1 15.42 

1.9 14.50 1 14.51 ЕМЗ 15.39 1 15.40 

2.8 14.52 1 14.53 ССТ 15.37 1 15.38 

5.2 14.58 1 14.59 Гецово- Център 15.31 1 15.32 

11.5 15.10 1 15.11 Осенец – 1 15.18 1 15.19 

12.7 15.12 1 15.13 Осенец – 2 15.16 1 15.17 

14 15.14    Осенец – 3   15.15 

        

0   17.15 Автогара Разград 17.44   

0.9 17.17 1 17.18 Актавис 17.41 1 17.42 

3.2 17.20 1 17.21 Езерото 17.39 1 17.40 

6.5 17.23 1 17.24 Боаза 17.35 1 17.36 

7.5 17.29   Пороище център   17.30 

        

   17.50 Автогара Разград 18.50   

0.5 17.51 1 17.52 Дом на техниката 18.48 1 18.49 

1 17.53 1 17.54 Център 18.46 1 18.47 

1.9 17.55 1 17.56 ЕМЗ 18.44 1 18.45 

2.8 17.57 1 17.58 ССТ 18.42 1 18.43 

5.2 18.03 1 18.04 Гецово- Център 18.36 1 18.37 

11.5 18.15 1 18.16 Осенец – 1 18.23 1 18.24 

12.7 18.17 1 18.18 Осенец – 2 18.21 1 18.22 

14 18.19    Осенец – 3   18.20 
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0   19.07 Винпром 20.02   

0.8 19.08 1 19.09 Дружба 20.00 1 20.01 

1.5 19.10 1 19.11 Месокомбинат 19.58 1 19.59 

2.3 19.12 1 19.13 ЕМЗ 19.56 1 19.57 

3.0 19.14 1 19.15 Център 19.54 1 19.55 

3.6 19.16 1 19.17 Дом на техниката 19.52 1 19.53 

4.1 19.18 1 19.19 Автогара Разград 19.50 1 19.51 

5.0 19.20 1 19.21 Актавис 19.48 1 19.49 

7.3 19.22 1 19.23 Езерото  19.46 1 19.47 

10.6 19.25 1 19.26 Боаза  19.43 1 19.44 

11.4 19.34 1  Пороище- Център   19.35 

 

Приложение №3 

                                

Маршрутно разписание 
на автобусна линия Разград- Дряновец - Балкански 

 

Разстоя 

ние Отиване Маршрут Връщане 
в час, минута автогари час, минута 

км пристига стои тръгва / автоспирки / пристига стои тръгва 

0   6.25 Автогара Разград 7.39   

1 6.26 1 6.27 Дом на техниката 7.34 1 7.35 

1.5 6.28 1 6.29 Център 7.32 1 7.33 

2 6.30 1 6.31 ЕМЗ 7.21 1 7.22 

2.8 6.32 1 6.33 ССТ 7.19 1 7.20 

3.8 6.34 1 6.35 Гецово-Център 7.15 1 7.16 

6.2 6.47 1 6.48 Дряновец-1    

15 6.50 1 6.51 Дряновец-2    

 16.0 6.52 1 6.53  Дряновец-Център    

24.7    Балкански 1 7.07 1 7.08 

25.5    Балкански 2 7.05 1 7.06 

26.3 7.03   Балкански цен.   7.05 

        

0   7.40 Автогара Разград 8.45   

1 7.41 1 7.42 Дом на техниката 8.41 1 8.42 

1.5 7.43 1 7.44 Център 8.39 1 8.40 

2 7.45 1 7.46 ЕМЗ 8.37 1 8.38 

2.8 7.47 1 7.48 ССТ 8.35 1 8.36 

3.8    Гецово-Център 8.32 1 8.33 

6.2    Дряновец-1    

15 8.07 1 8.08 Дряновец-2    

 16.0 8.09 1 8.10  Дряновец-Център    

24.7    Балкански 1 8.23 1 8.24 

25.5    Балкански 2   8.22 

26.3 8.19   Балкански цен.   08.20 

        

0   12.30 Автогара Разград 13.45   
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0.5 12.31 1 12.32 Дом на техниката 13.41 1 13.42 

1 12.33 1 12.34 Център 13.39 1 13.40 

1.8 12.35 1 12.36 ЕМЗ 13.27 1 13.28 

2.8 12.37 1 12.38 ССТ 13.25 1 13.26 

5.2   14.44 Гецово-Център 13.22 1 13.23 

14   12.56 Дряновец-1    

15 12.57 1 12.58 Дряновец-2    

 15.9 12.59 1  13.00  Дряновец-Център       

24.7    Балкански 1 13.13 1 13.14 

25.5    Балкански 2   13.12 

26.3 13.09   Балкански цен.   13.10 

        

0   14.30 Автогара Разград 15.45   

0.5 14.31 1 14.32 Дом на техниката 15.41 1 15.42 

1 14.33 1 14.34 Център 15.39 1 15.40 

1.8 14.35 1 14.36 ЕМЗ 15.27 1 15.28 

2.8 14.37 1 14.38 ССТ 15.25 1 15.26 

5.2   14.44 Гецово-Център 15.22 1 15.23 

14   14.56 Дряновец-1    

15 14.57 1 14.58 Дряновец-2    

 15.9 14.59 1  15.00  Дряновец-Център       

24.7    Балкански 1 15.13 1 15.14 

25.5    Балкански 2   15.12 

26.3 15.09   Балкански цен.   15.10 

        

0   17.45 Автогара Разград 18.50   

0.5 17.46 1 17.47 Дом на техниката 18.48 1 18.49 

1 17.48 1 17.49 Център 18.46 1 18.47 

1.8 17.50 1 17.51 ЕМЗ 18.44 1 18.45 

2.8 17.52 1 17.53 ССТ 18.42 1 18.43 

5.2   17.59 Гецово-Център 18.37 1 18.38 

14   18.15 Дряновец-1    

15 18.16 1 18.17 Дряновец-2    

 15.9 18.19 1  18.20  Дряновец-Център       

24.7    Балкански 1 18.33 1 18.34 

25.5    Балкански 2 18.31 1 18.32 

26.3 18.29   Балкански цен.   18.30 

        

0   19.00 Автогара Разград 20.10   

0.5 19.01 1 19.02 Дом на техниката 20.04 1 20.05 

1 19.03 1 19.04 Център 20.00 1 20.01 

1.8 19.05 1 19.06 ЕМЗ 19.58 1 19.59 

2.8 19.07 1 19.08 ССТ 19.56 1 19.57 

5.2   19.14 Гецово-Център 19.54 1 19.55 

14   14.56 Дряновец-1    

15 19.27 1 19.28 Дряновец-2    

 15.9 19.29 1  19.30  Дряновец-Център       

24.7    Балкански 1 19.43 1 19.44 
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25.5    Балкански 2 19.41 1 19.42 

26.3 19.39   Балкански цен.   19.40 

 

Забележка: 

1. В работни дни се изпълняват курсовете на 06.30; 12.30 и 17.45 часа. 

2. В почивни дни се изпълняват курсовете на 07.30, 12.30 и 17.45 часа. 

3. Курсът на 19.00 часа се изпълнява от 01.06. до 30.09 в почивните 
дни 

Приложение №4 

 

МАРШРУТНО РАЗПИСАНИЕ 
 

на автобусна линия РАЗГРАД - ДЯНКОВО 

Разписанието се изпълнява в делнични дни 

 
Разстоя- 

ние Отиване Маршрут Връщане 

в час, минути автогари час, минути 

км пристига стои тръгва / автоспирки / пристига стои тръгва 

0   07.20 Автогара Разград 07.20   

1.4 07.23 1 07.24 МБАЛ Разград 07.16 1 07.17 

3.9 07.26 1 07.27 Лозята - 1 07.13 1 07.14 

4.9 07.28 1 07.29 Лозята - 2 07.11 1 07.12 

13.8 07.38 1 07.39 Дянково – 1  07.01 1 07.02 

14.8 07.40   Дянково – 2   07.00 

        

0   10.00 Автогара Разград 08.50   

1.4 10.03 1 10.04 МБАЛ Разград 08.46 1 08.47 

3.9 10.06 1 10.07 Лозята – 1 08.43 1 08.44 

4.9 10.08 1 10.09 Лозята - 2 08.41 1 08.42 

13.8 10.18 1 10.19 Дянково – 1  08.31 1 08.32 

14.8 10.20 1  Дянково – 2  1 08.30 

        

0   12.30 Автогара Разград 10.50   

1.4 12.33 1 12.34 МБАЛ Разград 10.46 1 10.47 

3.9 12.36 1 12.37 Лозята - 1 10.43 1 10.44 

4.9 12.38 1 12.39 Лозята - 2 10.41 1 10.42 

13.8 12.48 1 12.49 Дянково – 1  10.31 1 10.32 

14.8 12.50   Дянково – 2   10.30 

        

0   14.00 Автогара Разград 13.20   

1.4 14.03 1 14.04 МБАЛ Разград 13.16 1 13.17 

3.9 14.06 1 14.07 Лозята - 1 13.13 1 13.14 

4.9 14.08 1 14.09 Лозята - 2 13.11 1 13.12 

13.8 14.18 1 14.19 Дянково – 1  13.01 1 13.02 

14.8 14.20   Дянково – 2   13.00 

        

0   17.00 Автогара Разград 14.50   

1.4 17.03 1 17.04 МБАЛ Разград 14.46 1 14.47 
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3.9 17.06 1 17.07 Лозята 14.43 1 14.44 

4.9 17.08 1 17.09 Лозята - 2 14.41 1 14.42 

13.8 17.18 1 17.19 Дянково – 1  14.31 1 14.32 

14.8 17.20   Дянково – 2   14.30 

        

0   18.00 Автогара Разград 17.50   

1.4 18.03 1 18.04 МБАЛ Разград 17.46 1 17.47 

3.9 18.06 1 18.07 Лозята 17.43 1 17.44 

4.9 18.08 1 18.09 Лозята - 2 17.41 1 17.42 

13.8 18.18 1 18.19 Дянково – 1  17.31 1 17.32 

14.8 18.20   Дянково – 2   17.30 

        

        

0   19.00 Автогара Разград    

1.4 19.03 1 19.04 МБАЛ Разград    

3.9 19.06 1 19.07 Лозята - 1    

4.9 19.08 1 19.09 Лозята - 2    

13.8 19.18 1 19.19 Дянково – 1     

14.8 19.20   Дянково – 2    

        

0   19.30 Автогара Разград    

1.4 19.33 1 19.34 МБАЛ Разград    

3.9 19.36 1 19.37 Лозята - 1    

4.9 19.38 1 19.39 Лозята - 2    

13.8 19.58 1 19.59 Дянково – 1     

14.8 19.50   Дянково – 2    

 

           Забележка : 

1. Курсът от 19.00 часа от Автогара Разград се изпълняват от 01.10 до 

01.06 /зимен период/. 

2. Курсът от 19.30 часа  от Автогара Разград се изпълняват от 01.06 до 

30.09 /летен период/. 
Приложение №5 

Маршрутно разписание 
на автобусна линия РАЗГРАД- РАКОВСКИ 

Изпълнява се в почивни и празнични дни 

Разстоя 

ние Отиване Маршрут Връщане 
в час, минута автогари час, минута 

км пристига стои тръгва / автоспирки / пристига стои тръгва 

        

0   7.00 Автогара Разград 7.59   

1 7.01 1 7.02 Център 7.57 1 7.58 

1.9 7.03 1 7.04 ЕМЗ 7.55 1 7.56 

2.5 7.05 1 7.06 Месокомбинат 7.53 1 7.54 

3.3 7.07 1 7.08 Луд. Порцелан 7.51 1 7.52 

5.7 7.11 1 7.12 Стражец-1 7.49 1 7.50 

6.1 7.13 1 7.14 Стражец-2 7.45 1 7.46 

7.6 7.17 1 7.18 Диамант 7.41 1 7.42 
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12.5 7.22 1 7.23 Раковски-1 7.35 1 7.36 

13.0 7.14 1 7.25 Раковски-2 7.33 1 7.34 

13.8 7.26 1 7.27 Раковски-3 7.31 1 7.32 

14.5 7.28 2  Раковски-4   7.30 

        

0   8.30 Автогара Разград 9.28   

1 8.31 1 8.32 Център 9.26 1 9.27 

1.9 8.33 1 8.34 ЕМЗ 9.24 1 9.25 

2.5 8.35 1 8.36 Месокомбинат 9.22 1 9.23 

3.3 8.38 1 8.38 Луд. Порцелан 9.20 1 9.21 

5.7 8.41 1 8.42 Стражец-1 9.16 1 9.17 

6.1 8.43 1 8.44 Стражец-2 9.14 1 9.15 

7.6 8.47 1 8.48 Диамант 9.10 1 9.11 

12.5 8.52 1 8.53 Раковски-1 9.05 1 9.06 

13.0 8.54 1 8.55 Раковски-2 9.03 1 9.04 

13.8 8.56 1 8.57 Раковски-3 9.01 1 9.02 

14.5 8.58 2  Раковски-4   9.00 

        

0   17.30 Автогара Разград 18.28   

1 17.31 1 17.32 Център 18.26 1 18.27 

1.9 17.33 1 17.34 ЕМЗ 18.24 1 18.25 

2.5 17.35 1 17.36 Месокомбинат 18.22 1 18.23 

3.3 17.38 1 17.38 Луд. Порцелан 18.20 1 18.21 

5.7 17.41 1 17.42 Стражец-1 18.16 1 18.17 

6.1 17.43 1 17.44 Стражец-2 18.14 1 18.15 

7.6 17.47 1 17.48 Диамант 18.10 1 18.11 

12.5 17.52 1 17.53 Раковски-1 18.05 1 18.06 

13.0 17.54 1 17.55 Раковски-2 18.03 1 18.04 

13.8 17.56 1 17.57 Раковски-3 18.01 1 18.02 

14.5 17.58 2  Раковски-4   18.00 

        

0   19.30 Автогара Разград 20.28   

1 19.31 1 19.32 Център 20.26 1 20.27 

1.9 19.33 1 19.34 ЕМЗ 20.24 1 20.25 

2.5 19.35 1 19.36 Месокомбинат 20.22 1 20.23 

3.3 19.38 1 19.38 Луд. Порцелан 20.20 1 20.21 

5.7 19.41 1 19.42 Стражец-1 20.16 1 20.17 

6.1 19.43 1 19.44 Стражец-2 20.14 1 20.15 

7.6 19.47 1 19.48 Диамант 20.10 1 20.11 

12.5 19.52 1 19.53 Раковски-1 20.05 1 20.06 

13.0 19.54 1 19.55 Раковски-2 20.03 1 20.04 

13.8 19.56 1 19.57 Раковски-3 20.01 1 20.02 

14.5 19.58 2  Раковски-4   20.00 

Маршрутно разписание 
на автобусна линия РАЗГРАД-  РАКОВСКИ 

Изпълнява се в делнични дни 

Разстоя 

ние Отиване Маршрут Връщане 
в час, минута автогари час, минута 
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км пристига стои тръгва / автоспирки / пристига стои тръгва 

0   6.00 Автогара Разград 6.59   

1 6.01 1 6.02 Център 6.57 1 6.58 

1.9 6.03 1 6.04 ЕМЗ 6.55 1 6.56 

2.5 6.05 1 6.06 Месокомбинат 6.53 1 6.54 

3.3 6.07 1 6.08 Луд. Порцелан 6.51 1 6.52 

5.7 6.11 1 6.12 Стражец-1 6.49 1 6.50 

6.1 6.13 1 6.14 Стражец-2 6.45 1 6.46 

7.6 6.17 1 6.18 Диамант 6.41 1 6.42 

12.5 6.22 1 6.23 Раковски-1 6.35 1 6.36 

13.0 6.14 1 6.25 Раковски-2 6.33 1 6.34 

13.8 6.26 1 6.27 Раковски-3 6.31 1 6.32 

14.5 6.28 2  Раковски-4   6.30 

        

0   6.30 Автогара Разград 7.28   

1 6.31 1 6.32 Център 7.26 1 7.27 

1.9 6.33 1 6.34 ЕМЗ 7.24 1 7.25 

2.5 6.35 1 6.36 Месокомбинат 7.22 1 7.23 

3.3 6.37 1 6.38 Луд. Порцелан 7.20 1 7.21 

5.7 6.41 1 6.42 Стражец-1 7.16 1 7.17 

6.1 6.43 1 6.44 Стражец-2 7.14 1 7.15 

7.6 6.47 1 6.48 Диамант 7.10 1 7.11 

12.5 6.52 1 6.53 Раковски-1 7.05 1 7.06 

13.0 6.54 1 6.55 Раковски-2 7.03 1 7.04 

13.8 6.56 1 6.57 Раковски-3 7.01 1 7.02 

14.5 6.58 2  Раковски-4   7.00 

        

0   7.00 Автогара Разград 7.59   

1 7.01 1 7.02 Център 7.57 1 7.58 

1.9 7.03 1 7.04 ЕМЗ 7.55 1 7.56 

2.5 7.05 1 7.06 Месокомбинат 7.53 1 7.54 

3.3 7.07 1 7.08 Луд. Порцелан 7.51 1 7.52 

5.7 7.11 1 7.12 Стражец-1 7.49 1 7.50 

6.1 7.13 1 7.14 Стражец-2 7.45 1 7.46 

7.6 7.17 1 7.18 Диамант 7.41 1 7.42 

12.5 7.22 1 7.23 Раковски-1 7.35 1 7.36 

13.0 7.14 1 7.25 Раковски-2 7.33 1 7.34 

13.8 7.26 1 7.27 Раковски-3 7.31 1 7.32 

14.5 7.28 2  Раковски-4   7.30 

        

0   8.30 Автогара Разград 9.28   

1 8.31 1 8.32 Център 9.26 1 9.27 

1.9 8.33 1 8.34 ЕМЗ 9.24 1 9.25 

2.5 8.35 1 8.36 Месокомбинат 9.22 1 9.23 

3.3 8.38 1 8.38 Луд. Порцелан 9.20 1 9.21 

5.7 8.41 1 8.42 Стражец-1 9.16 1 9.17 

6.1 8.43 1 8.44 Стражец-2 9.14 1 9.15 
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7.6 8.47 1 8.48 Диамант 9.10 1 9.11 

12.5 8.52 1 8.53 Раковски-1 9.05 1 9.06 

13.0 8.54 1 8.55 Раковски-2 9.03 1 9.04 

13.8 8.56 1 8.57 Раковски-3 9.01 1 9.02 

14.5 8.58 2  Раковски-4   9.00 

        

0   10.30 Автогара Разград 11.28   

1 10.31 1 10.32 Център 11.26 1 11.27 

1.9 10.33 1 10.34 ЕМЗ 11.24 1 11.25 

2.5 10.35 1 10.36 Месокомбинат 11.22 1 11.23 

3.3 10.38 1 10.38 Луд. Порцелан 11.20 1 11.21 

5.7 10.41 1 10.42 Стражец-1 11.16 1 11.17 

6.1 10.43 1 10.44 Стражец-2 11.14 1 11.15 

7.6 10.47 1 10.48 Диамант 11.10 1 11.11 

12.5 10.52 1 10.53 Раковски-1 11.05 1 11.06 

13.0 10.54 1 10.55 Раковски-2 1103 1 11.04 

13.8 10.56 1 10.57 Раковски-3 11.01 1 11.02 

14.5 10.58 2  Раковски-4   11.00 

        

        

0   13.30 Автогара Разград 14.28   

1 13.31 1 13.32 Център 14.26 1 14.27 

1.9 13.33 1 13.34 ЕМЗ 14.24 1 14.25 

2.5 13.35 1 13.36 Месокомбинат 14.22 1 14.23 

3.3 13.38 1 13.38 Луд. Порцелан 14.20 1 14.21 

5.7 13.41 1 13.42 Стражец-1 14.16 1 14.17 

6.1 13.43 1 13.44 Стражец-2 14.14 1 14.15 

7.6 13.47 1 13.48 Диамант 14.10 1 14.11 

12.5 13.52 1 13.53 Раковски-1 14.05 1 14.06 

13.0 13.54 1 13.55 Раковски-2 14.03 1 14.04 

13.8 13.56 1 13.57 Раковски-3 14.01 1 14.02 

14.5 13.58 2  Раковски-4   14.00 

        

0   15.30 Автогара Разград 16.28   

1 15.31 1 15.32 Център 16.26 1 16.27 

1.9 15.33 1 15.34 ЕМЗ 16.24 1 16.25 

2.5 15.35 1 15.36 Месокомбинат 16.22 1 16.23 

3.3 15.38 1 15.38 Луд. Порцелан 16.20 1 16.21 

5.7 15.41 1 15.42 Стражец-1 16.16 1 16.17 

6.1 15.43 1 15.44 Стражец-2 16.14 1 16.15 

7.6 15.47 1 15.48 Диамант 16.10 1 16.11 

12.5 15.52 1 15.53 Раковски-1 16.05 1 16.06 

13.0 15.54 1 15.55 Раковски-2 16.03 1 16.04 

13.8 15.56 1 15.57 Раковски-3 16.01 1 16.02 

14.5 15.58 2  Раковски-4   16.00 

        

0   17.30 Автогара Разград 18.28   

1 17.31 1 17.32 Център 18.26 1 18.27 
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1.9 17.33 1 17.34 ЕМЗ 18.24 1 18.25 

2.5 17.35 1 17.36 Месокомбинат 18.22 1 18.23 

3.3 17.38 1 17.38 Луд. Порцелан 18.20 1 18.21 

5.7 17.41 1 17.42 Стражец-1 18.16 1 18.17 

6.1 17.43 1 17.44 Стражец-2 18.14 1 18.15 

7.6 17.47 1 17.48 Диамант 18.10 1 18.11 

12.5 17.52 1 17.53 Раковски-1 18.05 1 18.06 

13.0 17.54 1 17.55 Раковски-2 18.03 1 18.04 

13.8 17.56 1 17.57 Раковски-3 18.01 1 18.02 

14.5 17.58 2  Раковски-4   18.00 

        

0   19.30 Автогара Разград 20.28   

1 19.31 1 19.32 Център 20.26 1 20.27 

1.9 19.33 1 19.34 ЕМЗ 20.24 1 20.25 

2.5 19.35 1 19.36 Месокомбинат 20.22 1 20.23 

3.3 19.38 1 19.38 Луд. Порцелан 20.20 1 20.21 

5.7 19.41 1 19.42 Стражец-1 20.16 1 20.17 

6.1 19.43 1 19.44 Стражец-2 20.14 1 20.15 

7.6 19.47 1 19.48 Диамант 20.10 1 20.11 

12.5 19.52 1 19.53 Раковски-1 20.05 1 20.06 

13.0 19.54 1 19.55 Раковски-2 20.03 1 20.04 

13.8 19.56 1 19.57 Раковски-3 20.01 1 20.02 

14.5 19.58 2  Раковски-4   20.00 

 

Приложение № 6 

 

МАРШРУТНО РАЗПИСАНИЕ 
 

на 

 

ГРАДСКА ОСНОВНА ЛИНИЯ № 5 

 

/Ж.К. “Орел” - Център - “Балканфарма” АД/ 

Линията се изпълнява ежедневно 

 

           Час на тръгване от : 
 

ЖК “Орел” –       05.15; 05.35; 06.20; 06.35; 06.50; 07.05; 07.15; 07.25;  

“Балканфарма” АД –   06.05; 06.35; 06.50; 07.05; 07.15; 07.25;  

ЖК “Орел” –                  07.35; 07.50; 08.05; 08.20; 

“Балканфарма” АД –   07.35; 07.50; 08. 05; 08.20; 08.35; 08.45; 09.05; 09.25; 09.45; 

10.05; 

ЖК “Орел” –08.35; 08.55; 09.05; 09.25; 09.45; 10.05; 10.25; 10.45; 

 “Балканфарма” АД –  10.25; 10.45; 11.05; 11.20; 11.35; 11.50;  

ЖК “Орел” –              11.05; 11.20; 11.35; 11.50; 12.05; 12.20; 12.35;  

“Балканфарма” АД –   12.05; 12.20; 12.35; 12.50; 13.05; 13.15; 13.25; 
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ЖК “Орел” –                12.50; 13.05; 13.15; 13.25; 13.35; 13.45; 13.55; 

“Балканфарма” АД –   13.35; 13.45; 13.55; 14.05; 14.15; 14.25; 14.35; 14.50; 

ЖК “Орел” –                  14.05; 14.15; 14.25; 14.35; 14.50; 15.05; 15.20; 15.35; 

“Балканфарма” АД –   15.05; 15.20; 15.35; 15.35; 15.50; 16.05; 16.15; 

ЖК “Орел” –                  15.50; 16.05; 16.15; 16.25; 16.35; 16.45;  

“Балканфарма” АД –   16.25; 16.35; 16.45; 16.55; 17.05;  

ЖК “Орел” –                  16.55; 17.05; 17.15; 17.25; 17.35;  

“Балканфарма” АД –    17.15; 17.25; 17.35; 17.45;  

ЖК “Орел” –                  17.45; 17.55; 18.05; 18.15; 18.25;  

“Балканфарма” АД –   17.55; 18.05; 18.15; 18.25; 18.35; 18.50; 

ЖК “Орел” -                   18.35; 18.50; 19.05; 19.20; 19. 19.40; 20.00;   

“Балканфарма” АД –    19.05; 19.20; 19.40; 20.00; 20.20; 22.05. 

ЖК “Орел” -                    20.20; 21.15. 

Последен курс от ЖК “Орел”  в 21.15 ч. 

Последен курс от  “Балканфарма” АД в 22.05 ч. 

 

           Маршрут на движение и спирки:  

 
Ж.К. “Орел”/Централна спирка/; сп. “Ивайло”; сп. “х-л Разград” ; сп.”Училище Хр. 

Ботев” ; сп. “Център” ; сп. “Дом на техниката” ; сп.”АГ Разград” ; сп. “Чавдар” ; сп. 

“Балканфарма” АД 

 

           Обратен курс – сп.”Балканфарма”АД; сп. „Чавдар” сп.”АГ Разград”; сп. 

“Център” сп. „Странджа”сп. „Училище Хр. Ботев” сп. „х-л Разград” сп. „Ивайло” 

ЖК „Орел” /Централна спирка/ 

 

           Забележка : 

В почивни и празнични дни се изпълняват курсовете : 
Ж.К. “Орел”               -  05.15 ;05.35; 06.20; 06.50; 07.20; 07.50; 08.20; 10.20; 

“Балканфарма” АД –  06.05; 06.35; 07.05; 07.35; 08.05; 10.05; 13.35; 11.05; 

 

Ж.К. “Орел”              -  10.50; 11.20; 11.50; 12.20; 12.50; 13.20; 13.50; “Балканфарма” 

АД –  11.35; 12.05; 12.35; 13.05; 13.25; 14.05; 14.35;  

 

Ж.К. “Орел”              -  14.20; 15.00;15.20; 15.50; 16.20; 16.50; “Балканфарма” АД –  

15.05; 15.35; 16.05; 16.35; 17.05; 17.35;  

 

Ж.К. “Орел”              -  17.20; 17.50; 18.20; 18.50; 19.20;  

 “Балканфарма” АД –18.05; 18.35; 19.05; 19.35;  

 

Ж.К. “Орел”              -  20.05; 22.05. 

“Балканфарма” АД -  19.55; 22.10. 

 

           Обща дължина на курса – 4.650 км. 

 

В работни дни 64 курса, в почивни дни – 27 курса 

 

 

 

 



 131 

Приложение № 7 

 

Маршрутно разписание 
на Градска основна линия № 6 

Линията се изпълнява 01.04 – 30.09  ежедневно 

 

Разстоя
ние Отиване Маршрут Връщане 
в час, минута автогари час, минута 

км пристига стои тръгва / автоспирки / пристига стои тръгва 

0   08.30 „Централна” Орел 10.30   

 08.32 1 08.33 ЦДГ „Лудогорче” 10.28 1 10.27 

 08.35 1 08.36 „Дъбрава” 10.25 1 10.24 

 08.38 1 08.39 „Костур”2 10.22 1 10.21 

 08.41 1 08.42 „Млади семейства” 10.19 1 10.18 

 08.44 1 08.45 Родопи 10.16 1 10.15 

5.0 08.48 1 08.49 “Център” 10.12 1 10.11 

 08.52 1 08.53 Автогара Разград 10.08 1 10.09 

8.0 09.00   “Гробищен парк”     10.00 

        

    

01.10 – 31.03  

ежедневно    

0   14.30 „Централна” Орел 16.30   

 14.32 1 14.33 ЦДГ „Лудогорче” 16.28 1 16.27 

 14.35 1 14.36 „Дъбрава” 16.25 1 16.24 

 14.38 1 14.39 „Костур”2 16.22 1 16.21 

 14.41 1 14.42 „Млади семейства” 16.19 1 16.18 

 14.44 1 14.45 Родопи 16.16 1 16.15 

5.0 14.48 1 14.49 “Център” 16.12 1 16.11 

 14.52 1 14.53 Автогара Разград 16.08 1 16.09 

8.0 15.00   “Гробищен парк”     16.00 

 

 Г-н Стоян Стоянов- ПП „ГЕРБ” 

 Г-н Председател. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Да. 

 

 Г-н Стоян Стоянов- ПП „ГЕРБ” 

Обяснение на отрицателен вот. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Заповядайте, г-н Стоянов. 

 

 Г-н Стоян Стоянов- ПП „ГЕРБ” 

Уважаеми г-н Председател, 
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Уважаеми колеги общински съветници, 

Аз гласувах „против” този проект за решение със следните мотиви. В 

Наредба №2 за условията и реда за утвърждаване на транспортните 
схеми и на осъществяване на обществени превози на пътници с 
автобуси и леки автомобили, законодателят в чл.21 е отредил 

възможността да се извърши комбиниране на ефективни с не ефективни 

линии. Считам, че в този проект за решение, това правило не е спазено т.1 

от Решението Комбинирането на линиите Разград – с. Недоклан, 

Разград – Черковна, Разград – Ясеновец, това са не печеливши линии и не 

виждам защо, след като определен превозвач отказва да ги изпълнява тия 

линии ние трябва да направим пакет от три линии не печеливши линии и да 

заставим образно казано друг да кара по това маршрутно разписание, 

същото е и с т.3 комбиниране на линиите Разград- Дряновец, Разград- 

Балкански в едно разписание. Считам, че тези пороци са достатъчно 

основателни да не се съобрази с Решението си Общински съвет, с Наредбата, 

затова и не подкрепям същото. Благодаря Ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-н Стоянов. 

 

СТАТИЯ 22 

 

 Докладна записка от Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Относно: Провеждане на конкурс за възлагане на обществен 

превоз на пътници по линии от общинската и републиканската 

транспортна схема. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Цонев, имате думата. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Дами и господа общински съветници, 

 Поради това, че сключените през 2003, 2004 и 2006 г. Договор за 

обществен превоз на пътници са с изтекли Договори, а една част от тях са 

обжалвани и трябва да бъдат провеждани наново, затова предлагам на 

вашето внимание проект за решение за провеждане на конкурс, чрез 

комбинация от линии, които са заложени в т.1.1. до т.1.8. и това, което г-н 

Стоянов съмнение изрази е изчистено точно с тази комбинация от линии, 

която предлагаме на вашето внимание, подробно изписани осем на брой 

комбинации и извън тях още три линии самостоятелни, това са Разград- 

София, Разград- Габрово, Разград- Завет, определени часове. Проекта за 

решение касае определения състав на комисията, в която предлагам да 
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бъдат включени трима представители на общинската администрация. Това, 

което се изисква от Наредба №2 е представител на Изпълнителна агенция 

Автомобилна администрация на сектор „Пътна полиция” към Областна 

дирекция на полицията Разград, представител на Териториалната дирекция 

НАП Разград, трима представители от браншови организации в областта на 

автомобилния транспорт и предлагам трима представители от Общинския 

съвет Разград, които очаквам вие да определите. По нататък са определени 

критериите, които критерии бяха публикувани, нееднократно обсъждани и 

на предпоследното заседание на ПК по ТСУ бяха окончателно одобрени и 

приети. Но за изчистване на известните съмнения, които някои превозвачи 

изразиха, че могат евентуално да бъдат атакуеми и по- специално по 

отношение на собствеността на базите за паркиране на собствените 

автобуси или наетите автобуси и на сервизите за поддръжка и ремонт. 

Предлагам на вашето внимание в т.4. 2. 3. буква а/ думичката собствена  да 

я задраскате, буква б/ думичката собствена също да бъде задраскана и 

цялата буква в/ да отпадне, да я задраскате. По този начин 

удовлетворяваме желанието на голяма част от превозвачите, обслужването, 

сервизното да се осъществява в някаква сервизна база, независимо дали е 

собствена или наета, защото имаше такива съображения, защо трябва 

непременно собствена да бъде. Същото е и по отношение на гаражната база 

т.4.2.5. в буква а/ и буква б/думичката собствена да отпадне, да отпадне 
и цялата буква в/., тука също е свързано с удовлетворяване желанието на 

известна част от превозвачите, макар, че друга част държи, която има 

изградена такава база да остане този текст, за да има паритет в интересите, 

да отпадне думичката собствена. И по този начин с тази лека козметична 

корекция предлагам на вашето внимание този проект за решение. Завърших.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-н Цонев. 

 Колеги, тази докладна записка е разгледана в ПК по устройство и 

развитие на територията, транспорт на Общината. Моля,  нейния 

Председател  да ни  запознае. Заповядайте г-н Илиев. 

 

 Г-н Иво Илиев – Председател на ПК 

 Благодаря Ви, г-н Председател. 

 Критериите заложени в тази докладна бяха обсъждани на по 

предишното наше заседание на 20.10.2009 г. пак с присъствието на по- 

голяма част от превозвачите, като критериите бяха гласувани, критерии по 

критерии, обсъждани критерии по критерии и накрая цялата докладна беше 

гласувана от 6 присъствали с 5 „ЗА” и 1 „въздържал се”. А самата докладна 

за Провеждане на конкурсите беше разгледана на 17.11.2009 г. и от 8 

присъствали 7 „ЗА” и 1 „против” беше подкрепена. Благодаря. 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви, г- н Илиев. 

 Колеги имате думата за въпроси към вносителя. Г-н Монев, 

заповядай. 

 

 Г-н Калоян Монев- ПП „БСП” 

 Благодаря г-н Председател, 

 Аз имам два въпроса. Първият ми въпрос е: относно Критериите в 

т.4.1. да няма някаква грешка, касаеща т.4.1.1. буква а/ и б/, защото до 

колкото виждам двете точки имат еднаква тежест и двете са по 10 точки и 

ако няма грешка, предлагам да се промени редакционно текста, като а/ и б/ 

бъдат слети щом имат една и съща тежест като Критерии. Ако трябва да е 

отделна буква според мен трябва да има отделна тежест, както за всички 

други Критерии. И относно т.4.1.3. буква в/ всички нови автобуси, поне 

тука по скоро, които са под 10 г. насам произведени всичките имат 

тоалетни, но аз досега не съм пътувал в автобус, където има действаща 

тоалетна и трябва да помислим дали редакционно текста да бъде: 

действаща тоалетна или нещо подобно да става ясно, че тоалетната да 

може да се ползва, а не като склад, както е в момента. Благодаря ви. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви, г-н Монев. 

 Само, че това въпроси ли са към г-н Цонев? 

 /шум в залата/ 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 И в двата случая става въпрос за собственост, защото покупко- 

продажба на разсрочено плащане или лизинг, това си е пак перфектна 

собственост. 

 /реплика/ 

 

 Моля. 

 /Въпрос от Калоян Монев, който не се чува/ 

 

 Защото, ама не е, защото има елементи. При първа точка собствени 

автобуси там спор няма. Значи той си му е собствен на базата, на … 

 /реплика/ 

 

 Е, не е. 

 

 Г-н Калоян Монев- ПП „БСП” 

 Мисълта ми е, че точките са едни същи. Съгласен съм, но поне да е 8 

точки. 
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 /Не говори на микрофон/ 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Ама няма … като има осем. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги … 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Това основание подусловие го прави перфектен собственик. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Г-н Цонев, заповядайте. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Ако го считам като въпрос? 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Да. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Ще отговоря. Защо а/ и б/ в 4.1.1. са с еднакви точки и са в различни 

букви. И веднага казвам, защото преди бяха с различни точки, но след това 

в резултат на срещите, консултациите  с превозвачите се реши да бъдат с 

еднакви точки т. е. да бъде тежестта еднаква за собствен автобус и този, 

който е по лизинг и затова са останали така в два реда, но няма нищо 

грешно, че са в два реда. Мисля, че няма нищо грешно. Просто е изписано в 

две букви точкуване, което еднакво. Г-н Монев е прав, че могат да бъдат и в 

една точка и можем да ги обединим, тогава няма да има точка в/, а ще има 

само т. а/ и б/, никакъв проблем няма, ако решите да направим това 

изменение, обясних, каква е причината. По отношение т.4.1.3. буква в/, 

каквото и да запишем в момента на проверка от страна на комисията, 

защото комисията ходи и проверява всеки един автобус и се сравнява това, 

което е написал кандидата дали отговаря на място, на истината. Всички 

тоалетни, когато отидем да проверяваме са отворени,  не са складове, нали 

миришат на хубаво, направени. Друг е въпроса, че след това, какво се 

случва, но вече то е обект на контрол. Трябва да има сигнал, трябва да се 

провери и да се установи, че то е станало на склад и да се санкционира 

превозвача. Но тука да го изписваме, не виждам някаква полза. Завърших. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, други желаещи за въпроси? Г-н Георгиев, заповядайте. 
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 Г-н Пейчо Георгиев- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Имам един въпрос към вносителя т. 2 от Решенията. Били могъл да 

ми разясни г-н Цонев, какво влага и в текста, че когато Общинския съвет 

взема Решения и в това второ Решение пише: Делегира изпълнението 

на функциите си  в провеждането на конкурсите на кмета на Община 

Разград като му възлага и изготвянето на конкурсната документация. 

Та въпроса ми е: Какви функции има по провеждането на конкурса 

Общинския съвет и защо го товарим г-н Кмета по този начин? 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Защото някой трябва да свърши чисто документалната работа, дето се 

казва, черната работа, някой трябва да я свърши. Вие смятате ли , че 

Общинския съвет може да изготви тази конкурсна документация и освен 

това, нали да организира и проведе цялостната процедура? Това е работа на 

общинската администрация и така е заложено в Наредба №2 на 

Министерство на транспорта и понеже текста е изписан по този начин и 

някой трябва да свърши тази работа, затова ние предлагаме същият текст, 

който е в Наредба №2 на Министерство на транспорта да влезе и тука , за 

може Кмета да си възложи на съответните лица да подготвят тази конкурсна 

документация, която е свързана с много бумащина и писане и мислим и то е 

по смисъла на Закона, че това е работа на общинската администрация. 

 /реплика/ 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви, г-н Цонев. Други. Г-н Димитров, заповядайте. 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Аз искам само да уточня нещо. Ние можем ли като Общински съвет 

да възложим изготвянето на конкурсната документация на Кмета? Можем 

ли да възложим изготвяне на конкурсна документация на Кмета? Кой може 

да ми отговори на този въпрос? Може би г-н Бояджиев. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Вие досега толкова много неща възлагате на Кмета г-н Димитров. 

Кмета няма нищо против предложението на г-н Георгиев, вие да си 

направите цялата процедура да си изготвите предложенията и да си 

проведете конкурсите. Г-н Васил Цонев ще Ви благодари. 

 /реплика/ 

 

 Естествено, че може. Какъв е проблема? 
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 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Ами, че тъй кажи, че можем. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 За първи ли го правим това нещо, че чак сега откриваш топлата вода. 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Аз топлата вода я ползвам отдавна. Обаче … 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Хубаво, че я ползваш. 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Все пак, нали исках от Вашите уста да така да го чуя и от сега нататък 

всяка изготвена докладна записка ще Ви се възлага на общинската 

администрация, на Кмета. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви, г-н Димитров. 

 Други желаещи за въпроси? За въпрос ли г-н Цонев? 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Не само да прочета , ако ми позволите текста от Наредбата. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Аз мисля, че г-н Бояджиев, отговори на г-н Димитров. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Добре. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Той нали, трябва да я знае тая Наредба като общински съветник. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря ви, колеги. Други желаещи за въпроси? Заповядайте, г-н 

Братованов. 

 

 Г-н Пламен Братованов- ПП „ГЕРБ” 

 Само има един въпрос. Ще се иска ли да се покаже в предложението 

на превозвача, че разполага с резервни автобуси? 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Г-н Цонев. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

 Те се и проверяват, даже. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 Значи, разбира се, че за осъществяването на всяка линия трябва да има 

резервен автобус. Той не се точкува, той е задължителен елемент. Не може 

ти да поемеш една линия и да нямаш резервен автобус. И той се упоменава, 

значи той влиза в конкурсната документация, но не се точкува, тъй като той 

е резервен и към него няма тези изисквания, определени по критериите и се 

точкуват, затова става въпрос. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 

 Г-н Пламен Братованов- ПП „ГЕРБ” 

 Така, би било възможно да се точкува, за да бъде сигурно, че този 

превозвач разполага с резервен автобус и винаги може да спази 

положението при положение, че основният му автобус излезе от строя, 

хубаво е да се помисли. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Други желаещи? Г-н Димитров, заповядайте. За въпрос. 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 За въпрос, точно така. По 4.2.2., за да няма двусмислие искам да си 

изясня. Превозвачески опит по автобусни линии от утвърдените 
общински транспортни схеми. Това на Община Разград или може да е 

изпълнявал  и на други общини, транспортни схеми? 

  

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Г-н Цонев. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.-кмет на Община Разград 

 То е записано: общински транспортни схеми. Ако беше на Община 

Разград щеше да пише: по общинска транспортна схема на Община 

Разград. След като няма Разград, значи навсякъде- Малко Търново, 

Велико Търново, София и няма значение къде, въпроса е: да е наясно, 
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какви дейности се извършват при превозите по общинската транспортна 

схема.  

  

Г-н Добрин Добрев – председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други въпроси колеги? 

Не виждам. Прекратявам процедурата по въпроси. Преминаваме към 

процедура разисквания, мнения, предложения по тази докладна записка. 

Имате думата. Г-н Христов, заповядайте. 

 

Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 

Благодаря Ви г-н Председател, аз предлагам в т.3, буква „е” – текста 

да придобие следния вид: „ трима представители от Общински съвет гр. 

Разград”. Текста след запетаята да се премахне. Т.е. сега не би следвало да 

определяме имена на членовете на комисията. Обявявайки ги сега …. 

/загадъчна гримаса/. 

И предлагам да се разменят: т.5.4 да стане т.5.5, а т.5.5 да стане т.5.4. 

Аз считам, че е по – важно, тъй като  цената на билетите до крайния 

пункт ясно е, че и до Разград и до Русе и до Варна цените са едни и същи, 

значи който не е пътувал с автобус примерно до Варна или до Русе, цените 

са едни и същи, явно е, че ще се премине класацията нали да се определя по 

т. 5.4 и 5.5. „Социални облекчения” – би следвало първо да е „Година на 

производство” защото с един раздрънкан автобус нали, каквито и 

„Социални облекчения” да му даваш, извинявайте но е по – важно комфорта 

при пътуването, отколкото дали ще му дадеш една вафла, която цена на 

вафлата ще бъде включена вътре в цената на билета.    

 

Г-н Добрин Добрев – председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Христов. Ще Ви помоля писмено да направите 

своите предложения. Г-н Цонев, имате думата. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Във връзка, ако ми позволите, с предложението на г-н Христов по 

отношение на т.3 – „ трима представители от Общински съвет гр. Разград, 

както следва …”, аз предлагам да помислите по текста: Израза „както 

следва” да отпадне, а да остане „трима представители от Общински съвет 

гр. Разград, определени от Председателя на Общински съвет, след 

консултация с представените политически групи в Общинския съвет”.  

 

Г-н Добрин Добрев – председател на ОбС 

Трябва тогава да са много повече от трима за да има 

представителство.  

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 
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Мисълта ми е такава, че това нещо ще стане ясно към момента когато 

е насрочена датата на конкурса и тези трима общински съветника няма да 

бъдат ясни на обществеността преди това. Нали това беше мотива на 

Божинел Христов, че сега ако ги определим ще бъдат ясни и превозвачите 

ще се опитват от сега да правят някакво лобиране, аз така разбирах. Има 

логика в това, нали.  

/ Разговори и уточняване между общински съветници и общинска 

администрация/. 

 

Г-н Добрин Добрев – председател на ОбС 

Г-н Христов, писмено направете предложението. Г-н Димитров, имате 

думата за изказване. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Уважаеми колеги, 

Във връзка с направените предложения да овластим Председателя на 

Общинския съвет с права, които закона не му позволява аз ви моля да имате 

предвид, че нашия председател има само организационни функции и няма 

нито едно право повече отколкото всеки един друг общински съветник. Той 

не може от името на Общинския съвет да решава тези неща. Тук вече трябва 

да се помисли дали определянето на трима представители от Общинския 

съвет Разград предварително създава риск за законосъобразното 

провеждане на конкурса. Тук трябва да имаме предвид, че заповедта за 

определяне персоналния състав предхожда другите действия по 

процедурата и доколко това нещо може да бъде избегнато, смисъла е 

участниците в последния възможен момент да научат състава на комисията 

и дали те няма да го научат достатъчно време по отношение и на другите 

членове – Общинска администрация, Автомобилна администрация, 

Полиция и т.н.  

 

Г-н Добрин Добрев – председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Димитров. 

Други желаещи да вземат отношение? Има ли? Колеги, а предложение 

за тримата общински съветници? Колеги, помислете реално тези трима 

представители от Общинския съвет кога ще бъдат избрани? Това ще трябва 

да стане с нарочна докладна записка, защото трябва да се изберат от 

Общинския съвет, ако отпадне сега текста.  

 

Г-н Любомир Цонев – зам. кмет на Община Разград 

Не, не, в този случай Кмета като пуска заповед за назначаване на 

комисията ще има предвид това и излиза, че той ще избере тези трима 

члена, но той може да ги избере след консултации, с Председателя, който 

може евентуално да се консултира, това което казах и без да бъде записано 
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това да се случи. Горе долу така го разбирам. Защото заповедта за 

комисията, тя се издава в последния момент. Значи, пуска се най-напред за 

заповедта конкурса, решението на Кмета на Общината като дойде времето, 

в деня той назначава комисия, която определя вече реалните имена.  

 

Г-н Добрин Добрев – председател на ОбС 

Благодаря Ви. Госпожо Карагьозова, заповядайте. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми колеги, 

Понеже много голям дебат направихме за т.3 „е”, предлагам да бъде: 

„ трима представители от Общински съвет гр. Разград, по 

предложение на Кмета на Община Разград със заповед” и да отпадне 

текста „както следна”. 

 

Г-н Добрин Добрев – председател на ОбС 

Благодаря Ви. Г-н Атанасов, заповядайте. 

 

Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

Моето предложение е в същия дух – да бъде завършено, цялата буква 

„е” да има следния текст: „ трима представители от Общински съвет гр. 

Разград от различни групи съветници” 

 

Г-н Добрин Добрев – председател на ОбС 

Може да го съчетаете госпожо Карагьозова. Г-н Христов, в тази 

връзка Вашето предложение? 

 

Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 

Аз щях да предложа, ако искат вътре да го сложим, нали да го 

допишем, точно това предложение. Но така както тримата представители от 

общинска администрация се знаят в последния момент, т.е. в деня на 

конкурса, така както Изпълнителната агенция ще си подаде представителя в 

последния момент така е редно и за общинските съветници. Аз считам, че 

Кмета е в правото си да си издаде такава заповед и вече за представителите 

от Общинския съвет съвсем спокойно може да се проведе една консултация.  

 

Г-н Добрин Добрев – председател на ОбС 

Имайте предвид, че предложението на г-жа Карагьозова само ще 

допълни Вашето в т.3 „е”. Да подложа ли на гласуване Вашето или да 

отпадне, а да останат само предложенията за т. 5.4 и т.5.5. 

 

Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 
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Да отпадне, да.  

 

Г-н Добрин Добрев – председател на ОбС 

Колеги, поради липса на други изказвания прекратявам процедурата 

по изказвания. Преминаваме към гласуване. В момента първото 

предложение, което е направено е от общински съветник Божинел Христов 

и то касае: т.5.4 да стане т.5.5, а т. 5.5 да стане т.5.4. Моля, гласувайте. 

 

С 25 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 3, се приема 

предложението в частта т.5.4 да стане т.5.5 и т.5.5 да стане т.5.4. 

 

Колеги, другото постъпило предложение е от Д-р Селиме Карагьозова 

и то касае: Да се допълни т. 3”е”: 

„ трима представители от Общински съвет гр. Разград от 

различни групи” и да отпадне текста „ както следва”. Преминаваме към 

гласуване на това предложение.  

 

С 23 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 1 се приема 

предложението.  

 

Подлагам на гласуване проекта за решение с направените допълнения 

в него. Моля гласувайте. 

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 568 
 

 През 2003 г., 2004 г. и 2006 г са сключени договори за обществен 

превоз на пътници с превозвачи, в резултат на проведени конкурси за 

линиите както следва: 

 1. София – Разград/МР №17301/ по договор № 34 от 01.03.2003 г., 

със срок на договора до 02.03.2008 г. 

 2. Габрово – Разград /МР №17101/ - по договор №328/13.12.2005 г., 

със срок на договора – 11.11.2009 г. 

 3. Варна – Разград /МР № 17201/ + Градска линия № 7 по договор 

№ 40 от 01.03.2003 г., със срок на договора до 02.03.2008 г. 

 4. Разград – Исперих /МР № 05101; 05102; 05103; 05104 и 05105/ + 

Разград – Ясеновец – по договор № 45/07.03.2003 г. със срок на договора 

09.03.2010 г. 

 5. Кубрат – Разград /МР № 03101; 05103; 05101; 05102; 05104/ по 

договор № 33 от 01.03.2003 г., със срок на договора до 02.03.2008 г. 
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 6. Разград – Завет /МР № 05101; 05102/ по договор № 43 от 

16.02.2009 г., със срок на договора до 16.08.2009 г. 

 7. Разград – Недоклан + Разград - Раковски по договор № 31 от 

01.03.2003 г., със срок на договора до 02.03.2008 г. 

 8. Разград – Осенец с договор № 368/28.12.2006 г. и Решение на 

ВАС за нов конкурс. 
 9. Разград – Мортагоново + Градска линия № 6 по договор № 29 

от 01.03.2003 г., със срок на договора до 02.03.2008 г. 

 10. Разград – Липник/Киченица по договор № 41 от 01.03.2003 г., 

със срок на договора до 02.03.2008 г. 

 11. Разград - Балкански по договор № 28 от 01.03.2003 г., със срок 

на договора до 02.03.2008 г. 

 12. Разград – Цар Калоян/МР № 05102, 05202, 05101, 05201/ по 

договор № 39 от 01.03.2003 г., със срок на договора до 02.03.2008 г. 

 13. Разград – Пороище по договор 369/28.12.2006 г. и Решение на 

ВАС за нов конкурс. 
 14. Разград – Черковна по договор № 370/28.12.2006 г. и Решение 
на ВАС за нов конкурс. 
 15. Разград – Варна /МР №17104/ +Разград – Радинград по договор 

№ 367/28.10.2006 г. и  Решение на ВАС за нов конкурс. 
 16.София – Разград/МР № 17201/ + Разград – Дряновец по договор 

№ 366/28.12.2006 г. и Решение на ВАС за нов конкурс. 
 17. Разград – Дянково +Разград – Дянково об. + Градска линия № 

8 по договор 406/23.09.2008 г. и Решение на ВАС за нов конкурс. 
 18. Разград – Веселина – по договор № 326/22.11.2006 г. и Решение 

на ВАС за нов конкурс. 
 19. Варна – Разград /МР № 17102/ по договор № 14/30.01.2004 г. със 
срок на договора до 04.02.2009 г. 

 20. Варна – Разград /МР № 17202/ по договор № 12/30.01.2004 г. със 
срок на договора до 04.02.2009 г. 

 21. Разград – Русе /МР №№ 17101; 17102 и 17103/ + Разград – 

Гецово по договор № 23/06.02.2004 г. със срок на договора 09.02.2009 г. 

 22. Разград – Търговище /МР № 17101 и 17201/ по договор № 

13/30.01.2004 г. със срок на договора 04.02.2009 г. 

 23. Разград – Бургас /МР № 17101/ по договор №10/30.01.2004 г. 

със срок на договора до 04.02.2009г. 

 Видно сроковете по договорите за превози на болшинството от 

линиите са изтекли, а за други има Решение на ВАС за нов конкурс. 
 За провеждането на конкурс за гореспоменатите линии, е 

необходимо определяне състав на комисия, утвърждаване критериите и 

начина за оценка и класиране на кандидатите, срока на договорите и 

цената на конкурсната документация. 



 144 

 Поради гореизложеното и на основание чл.21, ал.1,т.23 и 

чл.22,ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.19, ал.1 от Закона за автомобилните превози и чл.17, 

чл.19, ал.1, чл.21 т. 1 и  чл.22,  ал.2 от Наредба № 2/15.03.2002 год., за 

условията и реда за утвърждаване на транспортни схеми и за 

осъществяване на обществени превози на пътници с автобуси и леки 

автомобили издадена от министъра на транспорта и съобщенията, 

Общински съвет Разград, с 25 гласа „ЗА”, „против”- 1, „въздържали 

се”-  3, 

Р Е Ш И: 

 

 1.ДА СЕ ПРОВЕДАТ конкурси за възлагането на превозите по 

линии от общинската и републиканската транспортни схеми от 

квотата на Община Разград,  както следва: 

 В пакет: 

 1.1. Разград – Ясеновец – Черковна - Недоклан + Градска линия 

№4А 

 1.2. Разград - Варна//МР №17104/./ + Разград – Радинград + 

Разград - Исперих/МР № 05101; 05102; 05103; 05104 и 05105 + Градска 

линия № 5 

 1.3. Разград - София/ МР № 17201/ + Разград – Кубрат /МР № 

03101; 05103; 05101; 05102; 05104/  + Разград - /Осенец-Пороище/ + 

Градска линия.№ 2 

 1.4. Разград – Мортагоново + Градска линия № 6 + Разград - 

Бургас + градска линия № 3 

 1.5. Разград – Дянково + Разград – Веселина + Разград - Варна/МР 

17102./ + Разград - Дянково об.+ Градска линия №8. 

 1.6. Разград - Варна/МР № 17201./ +Градска линия №7 + Разград - 

Цар Калоян . 

 1.7. Разград – Русе/МР №№ 17101; 17102 и 17103 + Разград – 

Гецово + Разград - Варна/МР №17202./. 

 1.8. Разград – Търговище + Разград – Раковски + Разград – 

Липник /Киченица. 

 Самостоятелни линии: 

 1.1. Разград - София /МР №17301/ 

 1.2. Разград - Габрово /МР №17101/. 

 1.3. Разград - Завет/МР № 05101; 05102/. 

 2.  ДЕЛЕГИРА изпълнението на функциите си по провеждането 

на конкурсите на Кмета на Община Разград, като му ВЪЗЛАГА и 

изготвянето на конкурсната документация. 

 3. ОПРЕДЕЛЯ в състава на комисията за провеждане на 

конкурсите и оценка на постъпилите предложения да се включат: 

 а/ трима представители от Общинска администрация гр. Разград; 



 145 

 б/ един представител от Изпълнителна  агенция ”Автомобилна 

администрация”; 

 в/ един представител от Сектор “Пътна полиция” към Областна 

дирекция “Полиция” гр. Разград; 

 г/ един представител от Териториална дирекция на “Национална 

агенция по приходите” гр. Разград; 

 д/ трима представители от браншови организации в областта на 

автомобилния транспорт; 

 е/ трима представители от Общински съвет гр. Разград, по 

предложение на Кмета на Община Разград от различни групи. 

 3.1. Не могат да бъдат членове на комисията лица, които са 

кандидати и/или членове на ръководните органи и/или съдружник 

/акционер/ в търговско дружество- кандидат за участие в конкурса. 

Членовете на комисията подписват декларация, че отговарят на тези 

изисквания. 

 3.2. Заседанията на комисията са редовни, ако присъстват най- 

малко 2/3 от членовете. 
 3.3. Комисията взема решения с обикновено мнозинство, а за 

недопускането до участие на кандидат- с мнозинство от 2/3 от 

присъстващите членове. 
 4. УТВЪРЖДАВА критериите за оценка на предложенията на 

кандидатите: 
 4.1. Критерии за оценка на превозните средства: 

 4.1.1. Собственост на основния автобус: 
 а/ собствени автобуси – 10 т.; 

 б/   автобус, ползван по договор за покупко-продажба с разсрочено 

плащане или лизинг–10 т.; 

 в/ автобуси, ползвани по договор за наем –2 т. 

 Удостоверява се със съответните документи – свидетелство за 

регистрация на МПС – за собствен автобус и с договор за покупко- 

продажба с разсрочено плащане или лизинг, или договор за наем. В 

случаите на наемане, сроковете на договора за наем следва да покриват 

срока на договора за възлагане на превозите и да са с нотариална 

заверка на подписите. 
 4.1.2. Дата на първоначална регистрация на основния автобус, 
относима към датата на обявяване на  конкурса: 

 а/ до 5 год. – 20 т.; 

 б/ от 5 до 10 год. – 15 т;. 

 в/ от 10 до 15 год. – 10 т;. 

 г/ от 15 до 20 год. – 4 т.; 

 д/ от 20 до 25 год. – 2 т.; 

 е/ над 25 год. – 0 т. 
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 Удостоверява се от кандидата чрез представяне на свидетелството 

за регистрация на МПС. 

 4.1.3.  Наличие на допълнителни услуги и екстри в основния 

автобус/за градските линии не се изисква/: 

 а/ климатик – 15 т.; 

 б/ видео и монитор –5 т.; 

 в/ тоалетна – 5 т.; 

 г/ бордов бюфет или мини - бар –5 т.; 

 д/ лампи за четене за всеки пътник – 5 т; 

 е/ озвучителна инсталация – 5 т; 

 Удостоверява се от кандидата чрез протокола за технически 

преглед на автобуса. Оценката се извършва след като членовете на 

комисията се убедят лично в наличието и  изправността  на екстрите и 

услугите. 
 4.1.4. Екологичност на двигателя на основния автобус: 
 а/ оборудван с ДВГ, отговарящ на стандарт EURO 5 – 30 т.; 

 б/ оборудван с ДВГ, отговарящ на стандарт EURO 4 – 25 т.; 

 в/ оборудван с ДВГ, отговарящ на стандарт EURO 3 – 15 т. 

 г/ оборудван с ДВГ, отговарящ на стандарт EURO 2 – 5 т. 

 д/ оборудван с ДВГ, отговарящ на стандарт EURO 1 – 5 т. 

 е/ неотговарящ на стандарт EURO от 1 до 5  – 0 т. 

 Удостоверява се от кандидата чрез представяне на сертификат за 

стандартите EURO- от 1 до 5, издаден от фирмата – официален 

вносител на марката за страната. 

 4.1.5. Оборудване на основния  автобус за превоз на трудно-

подвижни лица: 

 а/ оборудвано превозно средство –20 т.; 

 б/ необорудвано –0 т. 

 Удостоверява се от кандидата чрез представяне на протокола за 

технически преглед на автобуса, издаден от съответната РД 

“Автомобилна администрация”. 

 4.2.  Критерии за оценка на превозвача: 

 4.2.1  Регистрация на кандидата по Закона за ДДС: 

 а/ кандидат, регистриран по ЗДДС  – 5 т.; 

 б/ кандидат без регистрация по ЗДДС  – 0 т. 

 Удостоверява се от кандидата чрез представяне на 

“Удостоверение за регистрация по ЗДДС”. 

 4.2.2. Превозвачески опит по автобусни линии от утвърдената 

общински транспортни схеми: 

 а/ обслужвал линии по договор с общинска администрация над 10 

години – 10 т.; 

 б/ обслужвал линии по договор с общинска администрация под 10 

години – за всяка година по 1 т.; 
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 в/ не обслужвал линии по договор с общинска администрация – 0 

т. 

 Удостоверява се от кандидата чрез представяне на 

“Удостоверение за превозвачески опит”  издадено от съответната 

общинска администрация или чрез представянето на договорите. 
 4.2.3. Осигурено сервизно обслужване за поддръжка и ремонт на 

автобусите: 
 а/ обслужване и ремонт в сервизна база, намираща се на 

територията на Община Разград – 12 т. 

 б/ обслужване и ремонт в сервизна база, намираща се извън 

територията на Община Разград – 5т. 

 Удостоверяват се от кандидата чрез представянето на документи - 

нотариален акт за собственост или договор за наем с нотариална 

заверка на подписите  и документ, издаден по реда на Закона за 

устройство на територията, в които изрично е посочено 

предназначението на недвижимия имот като сервизна база, както и 

срока на договора за наем да съответства на срока посочен в точка 6. 

 4.2.4. Минималните изисквания за сервизната база включват: 

 а/ наличие на затворено помещение, отговарящо на габаритите на 

предлаганите от кандидата автобуси; 

 б/ наличие на канал и/или подемно устройство; 

 в/ набор от уреди и инструменти – комплект ключове, гедоре, 
пневматичен пистолет за монтаж и демонтаж на гуми, компресор, 

зарядно устройство за акумулатори и помощни акумулатори за 

запалване. 
 г/ мивка с топла и студена вода. 

 4.2.5.Осигурена гаражна база за целия притежаван парк, 

включваща гараж и охраняем паркинг, съответстващ на броя на 

ангажираните автобуси: 

 а/ гаражна база на територията на Община Разград – 6-12 т. 

 б/ гаражна база  намираща се извън територията на Община 

Разград – 2-5т. 

 Удостоверяват се от кандидата чрез представянето на документи  

 - нотариален акт за собственост или договор за наем с нотариална 

заверка на подписите, и документ, издаден по реда на Закона за 

устройство на територията, в които изрично е посочено 

предназначението на недвижимия имот като гаражна база, както и 

срока на договора за наем да съответства на срока посочен в точка 6. 

 4.3. Социални облекчения в полза на пътниците и цени на 

билетите до крайния пункт: 

 4.3.1.  Цена на билета до крайния пункт: 

 а/ най- ниска реална доказана цена –15 т. 

 б/ цена до 20% по – висока от най-ниската цена – 10 т. 
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 в/ цена от 20 до 40 % по-висока от най- ниската цена – 5 т. 

 г/ цена над 40 % по- висока от най- ниската цена –1 т. 

 Предложения за цени на билетите се представят с икономическа 

обосновка /образец/. В предложението следва да се посочат и цените на 

билетите до междинните спирки по линията, ако има такива. 

 4.3.2. Социални облекчения в полза на пътниците: 
от 1 до 6 т. по преценка на комисията. 

 5.3.При равен брой точки се класира на първо място кандидата, 

получил повече точки по критерия “Цена на билета до крайния пункт”. 

 5.4. При ново равенство – по критерия -  “Година на производство 

на основния автобус”. 

5.5.При ново равенство – по критерия - “Социални облекчения в 

полза на пътниците”. 

 6. ОПРЕДЕЛЯ срока на действие на договорите за възлагане на 

обществени превози на 7 /седем/ години. 

 7. ОПРЕДЕЛЯ цената на конкурсната документация за участие в 

размер на 200 /двеста/ лева. 

 8. ЗАДЪЛЖАВА кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договори за възлагане на превозите на пътници с класираните 
на първо място кандидати, определени от комисията по точка 3. 

 9. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и на областния управител на Област Разград в 7 – дневен срок 

от приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд – гр. Разград 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Стоян Стоянов, заповядайте. 

 

Г-н Стоян Стоянов – ПП „ГЕРБ” 

Обяснение на отрицателен вот. 

Уважаеми господин Председател, 

Уважаеми колеги общински съветници, 

Аз не подкрепих този проект за решение защото докато бях на поста 

Председател на Общински съвет – Разград за времето, което имах да 

подготвя и да внеса критериите за някой това беше време през което 

умишлено забавих нещата. За мен това е време през което трябваше да 

огледам общинската транспортна схема, без да имам претенциите, че съм 

станал специалист в тази област, аз стигнах до определени факти и мои 

заключения, които искам да споделя с вас. Направи ми впечатление на 

първо място, че градските линии се субсидират със суми между 200 и 

300 000 лв., а при условие, че не виждаме в този град толкова градски 

линии, имам предвид: градска линия № 2, 3, 4, 4 а, 5, 6, 7, 8, интересно ми 
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стана, кой в крайна сметка получава тези субсидии и дали е правомерно 

получаването, след като съм убеден, че не се карат всичките линии. 

Съдейки по часовия график, безспорно и в тази насока се направиха 

определени постъпления да бъдат съкратени определени курсове, но това 

нещо не е от днес и е продължавало в един доста дълъг период от време. 

Време през което отново някой е получавал тези субсидии. Освен всичко 

друго интересен ми беше и факта, че в крайна сметка има в градския 

транспорт маломестни автобуси и смяната ми не ми позволи да стигна до 

отговора – след като са карани градските линии с маломестните автобуси, 

всъщност получавани ли са субсидии, защото това е неправомерно в случая. 

Натъкнах се на практика, имам предвид съдебни решения, с които съдебни 

решения Върховен Административен съд дава задължителни указания към 

общинска администрация, които не са изпълнени, т.е. дерогира се правото 

на закона и общинска администрация си право прилага както на нея и е 

удобно. О доста време насам практиката показва, заключението до което 

стигнах, че масово се обжалват процедурите по провеждането на 

конкурсите. Това за мен беше достатъчно да си направя извода, че явно 

процедурите са несъвършени, не поставят при равни условия, при равни 

състезателни начала всички участници, което довежда и до съответното им 

обжалване. Натъкнах се на случаи в които има преотстъпване на линии от 

основния превозвач към други превозвачи. Такова право не само, че е 

недопустимо, но то не е залегнало в нито един от договорите на 

превозвачите, но на практика това се случва. Масово се използва един друг 

трик - мога да го нарека в кавички - при изтичане срока на договора същия 

се удължава по реда на Чл. 29 а, който казва: До провеждането на конкурса, 

продължи да караш. От всички тези неща до които аз достигнах като изводи 

смея да твърдя, че докато в момента обсъждаме дали да бъдат трима 

общинските съветници в тази комисия, дали да бъдат въобще назначени от 

Кмета изтърваме нещо много по – важно в случая, а това е именно, че 

общинската транспортна схема е създадена преди доста време и тя е 

създадена много умело за да обслужва интересите на определен превозвач и 

свързани с него няколко превозвачи. Общинската транспортна схема е била 

един чудесен източник, да дадем толкова много власт в ръцете на един 

превозвач за да има той смелостта да казва дори и при поредните 

събирания, които бяха преди разглеждането и обсъждането: „Аз ще ви кажа 

кой ще кара от останалите превозвачи и кои линии”. Затова в опита си да се 

изградят принципни, основни правила в които да не правим разграничение 

между всички които имат лицензията и могат да участват в този конкурс, 

съм ги забавил нещата и съм се опитал с помощта разбира се, пак твърдя, не 

съм експерт в тази област, с помощта и на постоянната комисия, и на 

общинската администрация, да се изгладят критерии, в които относителния  

дял на така наречените основни критерии да бъде в по – голям превес 

отколкото допълнителните критерии. Защото именно практиката досега е 
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била такава, с тези допълнителни критерии ние толерирахме, респективно 

казвам не ние, предишните решения на Общински съвет за одобряването на 

тези транспортни схеми, се толерира определен превозвач за който знаем, 

че има изградена сервизна база, за който знаем, че има гаражна база. 

Считам, че това е абсолютно недопустимо и не поставя при равни начала 

всички възможни участници в този конкурс. Ето затова не подкрепям 

проекта за решение.  

СТАТИЯ 23 

 
Докладна записка от Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Отдаване под наем на части от имоти- публична 

общинска собственост. 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-жо Дякова, заповядайте. 

 

Г-жа Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми господин Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

На вашето внимание е докладна записка, касаеща Отдаване под наем 

на части от имоти – публична общинска собственост. След проведен 

конкурс на основание Решение на Общински съвет Разград е сключен 

Договор за наем № 146 между Община Разград и ЕТ „Д-р Сюзан Сабриева – 

амбулатория за първична дентална помощ – индивидуална практика” с. 

Киченица за срок от 3 години. На търговеца е предоставена част от имот – 

публична общинска собственост, за ползване като стоматологичен кабинет 

от лекар по дентална медицина в с. Раковски, с административен адрес: с. 

Раковски, ул. Опълченска” № 2 със застроена площ от 20.00 кв.м.  

На 21.08.2009 г. д-р Сюзан Изетова собственик на търговеца е подала 

Искане вх. № 94-С-159.1 за прекратяване на Договорза наем № 146 от 

07.05.2009 г., поради промяна в настоящия й адрес, довела до прекратяване 

на сключения с РЗОК гр. Разград Договор № 170054/12.02.2009 г. за 

оказване на първична извънболнична дентална помощ. На 17.09.2009 г. 

Договорът е прекратен по взаимно съгласие. На основание тези 

обстоятелства предлагам на вашето внимание Общинския съвет да вземе 

решение за провеждане на публично оповестен конкурс по реда на глава VII 

на Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи -  общинска собственост за отдаване под наем 

за срок от 3 /три/ години на част от имот – публична общинска собственост, 

находящ се в с. Раковски, с административен адрес: с. Раковски, ул. 

Опълченска” № 2, представляващ помещения със застроена площ от 20.00 

кв.м., за ползване като стоматологичен кабинет от лекар по дентална 

медицина. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви госпожо Дякова. Тази докладна записка е разгледана в 

две комисии. В ПК по управление на общинската собственост, 

приватизация и следприватизационен контрол. Г-н Захариев моля да ни 

запознаете с решението на комисията. 

 

Г-н Симеон Захариев - Председател на ПК 

На свое заседание комисията с 8 гласа „ЗА” без „против” и без 

„въздържали се”, подкрепя решението. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. Разгледана е в ПК по социална политика, трудова 

заетост и здравеопазване. Госпожо Монева, моля да ни запознаете с 

решението на комисията. 

 

Г-жа Добринка Монева – Зам. Председател на ПК 

Уважаеми колеги, 

Докладната беше разгледана на заседание на постоянната комисия. 

Седем общински съветници участваха в заседанието. Подкрепен е проекта 

за решение от 7 общински съветници.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Не виждам. 

Преминаваме към процедура разисквания, мнения, предложения по тази 

докладна записка. Заповядайте. Няма. Прекратявам процедурата по 

разисквания. Преминаваме към процедура гласуване. Моля гласувайте. Тази 

докладна записка изисква и нашето поименно гласуване. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
24.11.2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов Не участва   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   
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9 Иво Борисов Димитров +   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев Не участва   

14. Камен Димитров Воденичаров Не участва   

15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

24. Радостин Георгиев Киров Не участва   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенова Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Янка Трифонова Георгиева отсъства   

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 569 

 

С Договор за наем № 146 от 07.05.2007 г. Община Разград е 
предоставила на ЕТ „Д-р Сюзан Сабриева – амбулатория за първична 

дентална помощ – индивидуална практика” с. Киченица за временно и 

възмездното ползване част от имот - публична общинска собственост, 

находящи се в с. Раковски, с административен адрес: с. Раковски, ул. 

Опълченска” № 2 със застроена площ от 20.00 кв.м. 

С Искане вх. № 94-С-159.1 от 21.08.2009 г. от д-р Сюзан Изетова – 

собственик на търговеца същата е изявила желание да бъде прекратен 

предсрочно договора й за наем, поради промяна в настоящия й адрес, 
довела до прекратяване на сключения с РЗОК гр. Разград Договор № 

170054/12.02.2009 г. за оказване на първична извънболнична дентална 

помощ. На 17.09.2009 г. след приемане на имота е сключено 

споразумение за прекратяване. 
Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и чл. 22, 

ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 
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чл. 14, ал. 7 от Закона за общинската собственост, чл. 15, ал. 1, ал. 2 и ал. 

3 от Наредба № 2 на Общински съвет - Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, 

Общински съвет – Разград, след поименно гласуване, с 26 гласа „ЗА”, 

„против”-  няма, „въздържали се „ – няма,   

 

Р Е Ш И: 

 

1. Да се проведе публично оповестен конкурс по реда на глава VII 

на Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи -  общинска собственост за 

отдаване под наем за срок от 3 /три/ години на част от имот – публична 

общинска собственост, находящ се в с. Раковски, с административен 

адрес: с. Раковски, ул. Опълченска” № 2, представляващ помещения 

със застроена площ от 20.00 кв.м., при начална наемна цена определена 

в Приложение № 1 на същата наредба и с условие, че помещенията ще 
бъдат с предназначение – за ползване като стоматологичен кабинет от 

лекар по дентална медицина. 

2. Задължава кмета на Община Разград да проведе публично 

оповестения конкурс за отдаване под наем на имота описан в т.1 и въз 
основа на резултатите от конкурса да сключи договор за наем. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 24 

 
Докладна записка от Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Удължаване сроковете на сключени договори за наем за 

части от имоти- публична общинска собственост. 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-жо Дякова, имате думата. 

 

Г-жа Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми господин Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Настоящата докладна касае Удължаване сроковете на сключени 

договори за наем за части от имоти- публична общинска собственост. На 

основание Решение на Общински съвет Разград и последвали конкурси са 

сключени Договори за наем с двама лекари: Д-р Снежана Рашкова - и Д-р 

Снежана Рашкова, за съответни имоти публична общинска собственост, 
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намиращи се в кв. „Орел” , посочени в докладната записка със своите 

адреси. Поради изтичане на сроковете със сключените договори са 

постъпили молби от Д-р Рашкова и Д-р Божидарова за удължаване на 

сроковете за ползване на предоставените им до тази дата помещения - 

амбулатория за индивидуална практика за извънболнична първична 

медицинска помощ. Предвид подадените молби и възможността да се 

възползваме от разпоредбите на Наредба №2 за крайния срок до който 

могат да бъдат сключени договорите – 5 годишен с решение на Общинския 

съвет, предлагам на вашето внимание Общинския съвет да вземе решение за 

Удължаване срока на договора за наем сключен между Община Разград и  

Д-р Рашкова за помещенията които досега са били предмет на договора 

между Общината и Д-р Рашкова за срок до 2011 година и второто решение: 

също касае Удължаване срока на договора за наем сключен между Община 

Разград и Д-р Божидарова за част от имот - публична общинска собственост 

за ползване на лекарски кабинет от общопрактикуващ лекар  за срок до 2011 

година. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви госпожо Дякова. Колеги, тази докладна записка е 

разгледана в ПК по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол. Г-н Захариев, моля запознайте ни с 

решението на комисията. 

 

Г-н Симеон Захариев - Председател на ПК 

Уважаеми колеги, 

С 10 гласа „ЗА” без „против” и без „въздържали се”, комисията 

подкрепя решението. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря ви. Госпожо Монева ще Ви помоля Вие да ни запознаете с 

решението на ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване.  

 

Г-жа Добринка Монева- Зам. Председател на ПК 

Уважаеми господин Председател, 

Колеги, 

На същото заседание беше разгледана докладната записка и 

подкрепена от 7 общински съветници. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви госпожо Монева. Колеги, имате думата за въпроси към 

вносителя. Госпожо Карагьозова, заповядайте. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ ДПС” 
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Уважаеми господин Председател,  

Уважаеми колеги общински съветници, 

Уважаема госпожо Дякова, 

Имам един въпрос към Вас: Преди 2000 година какъв е бил статута на 

тези помещения? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Госпожо Дякова, заповядайте. 

 
Г-жа Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград 
Тези помещения са ползвани за лекарски кабинети и преди 2000 

година, преди влизане на Закона за лечебните заведения и преобразованията. 
Затова с решение на Общинския съвет, техния статут беше запазен за 
ползване като кабинети за доболнична помощ и след влизането на закона и 
предвид потребностите, които има населението в този квартал.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, други желаят ли да зададат въпроси? Не 

виждам. Преминаваме към процедура по разисквания, мнения, предложения 

по докладната записка. Имате думата. Заповядайте Д-р Карагьозова.  

 

Г-жа Селиме Карагьозова – ПП „ ДПС” 

Колеги, във връзка с въпроса, който зададох аз неколкократно съм 

поставяла този въпрос и в комисиите. Понеже се оказа, че колегите които 

имат договори за помещенията в кв. „Орел” в бл.20, вх. „А”, ап.1 и ап.3 

плащат пълния размер на наема съгласно Наредба № 2 на Общината. Докато 

колегите, които работят в Поликлиниката, която е в центъра на града 

ползват привилегията на Чл.102, , ал.4 от Закона за лечебните заведения. 

Само за колегите, които не са запознати с Чл. 102 от Закона за лечебните 

заведения искам да го прочета:” Съществуващите публични здравни 

заведения за извънболнична помощ се преобразуват със заповед на 

министъра на здравеопазването в лечебни заведения - еднолични търговски 

дружества, до 1 март 2000 г. и се регистрират в районните центрове по 

здравеопазване”, в ал.4 на същия член 102, цитирам „Управителните органи 

на лечебните заведения, до които е направено предложение, са длъжни в 

срок 15 дни след поискването да сключат наемни договори за помещенията 

по цени в размер 10 на сто от наемната цена, определена от съответния 

Общински съвет по реда на Закона за общинската собственост”, а за 

обзавеждането 15 на сто. Значи, моето предложение е да уеднаквим наемите 

на колегите, които са в Поликлиниката и на колегите, които работят в 

„Орел” , защото се оказва, че те плащат пълния размер, който е 10 пъти 

повече, като в т.1, накрая добавим, „съгласно Чл. 102, ал.4 от Закона за 

лечебните заведения” и същия текст да го допълним и към т.2. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви госпожо Карагьозова. Госпожо Дякова, заповядайте. 

 
Г-жа Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми господин Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Уважаема госпожо Д-р Карагьозова, 

Този проблем е разискван нееднократно в комисиите, доколкото си 

спомням и на Общински съвет и за съжаление, аз ще изразя становище 

различно от това на Д-р Карагьозова. Така цитирания Чл.102 се отнася за 

преобразуваните здравни заведения за извънболнична помощ, а в случая 

тези два имота публична общинска собственост не са включени в активите 

на ДКЦ – това е нашето лечебно заведение за извънболнична помощ и 

затова не могат да се възползват от ал.4 на Чл.102 тъй като те не могат да 

подадат молби до Управителя на лечебното заведение, тъй като не са в 

актива на ДКЦ и предложението им не може да бъде удовлетворено от 

управителното звено  на лечебното заведение. Това са имоти – публична 

общинска собственост, които са останали в разпореждане на Общинския 

съвет и този член важи само когато лечебното заведение е наемодател. А в 

случая наемодател на тези имоти – публична общинска собственост е 

Общинския съвет и там вече важат разпоредбите на Закона за общинската 

собственост, които съответно ни препращат към Наредба №2 и 

определените цени по Наредба №2.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви госпожо Дякова. Колеги, други желаещи да вземат 

отношение по тази докладна записка? Не виждам. Прекратявам процедурата 

по разисквания. Преминаваме към гласуване. Колеги, подлагам на 

гласуване предложението на Д-р Карагьозова, което гласи: „Към 

решението т.1 да се добави: съгласно чл.102, ал.4 от Закона за 

лечебните заведения и към т. 2 да се добави: съгласно чл.102, ал.4 от 

Закона за лечебните заведения”. Моля, гласувайте. 

 

С 15 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” -  10 се приема 

предложението на г-жа Карагьозова. 

 

Заповядайте г-н Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Обяснение на отрицателен вот. 

Уважаеми колеги, 

Аз нарочно използвах възможността да гласувам по този начин за да 

имам правото на обяснение на вота, съобразно нашия Правилник. Аз 
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намирам поставения въпрос от Д-р Карагьозова за съществен и ние ще 

трябва по – нататък, в нашата работа да се замислим за съществуването на 

тази разлика в условията, финансовите условия при които са поставени едни 

лекари в града, в сравнение с тези двама лекари, които са в комплекс 

„Орел”. Юридическите аргументи изложени от г-жа Дякова не могат да 

бъдат оспорвани, това безспорно е така, но съществуват законови 

възможности при които ние можем занапред да помислим как да намерим 

решение на този  проблем. Едната от възможностите евентуално, ако 

условието за ползване  на тези преференции за наема е, непременно това да 

е имущество на някакво здравно заведение от рода на ДКЦ, занапред може 

би в комисията трябва да помислим дали тези два обекта не следва да ги 

включим в имуществото на ДКЦ, оттам и да избегнем тази забрана на 

закона. Но всичко това са възможности, които трябва да обмислим и с тези 

думи само искам да кажа, че като общински съветници трябва да бъдем с 

лице към тези проблеми и да търсим тяхното решение, защото един лекар в 

„Орел” за мен извършва много полезна и важна дейност, дори и в някои 

отношения по – важна, отколкото един лекар с кабинет в центъра на града.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Димитров. Колеги, подлагам на гласуване проекта за 

решение с направеното допълнение от г-жа Карагьозова. Моля, гласувайте. 

Колеги, това решение изисква нашето поименно гласуване. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
24. 11. 2009 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия “ЗА” “против” “въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентина Маркова Френкева +   

4. Георги Димитров Георгиев +   

5. Георги Маринов Атанасов +   

6. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

7. Добринка Иванова Монева +   

8. Добрин Станчев Добрев +   

9 Иво Борисов Димитров +   

10. Иво Бориславов Илиев +   

11. Ивайло Димитров Ганев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев Не участва   

14. Камен Димитров Воденичаров Не участва   
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15. Миле Димитров Милев +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов Не участва   

19. Огнян Досев Обрешков +   

20. Пейчо Добрев Георгиев +   

21. Пламен Иванов Братованов +   

22. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

23. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

24. Радостин Георгиев Киров Не участва   

25. Румен Адриянов Славев +   

26. Селиме Касимова Карагьозова +   

27. Симеон Асенова Захариев +   

28. Станка Владова Ангелова +   

29. Стоян Димитров Ненчев +   

30. Стоянка Иванова Курдова +   

31. Стоян Костадинов Стоянов +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев Не участва   

33. Янка Трифонова Георгиева отсъства   

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 570 

 

Съгласно Договор за наем № 356  от 19.12.2006 г. на „ЕТ „Д-р 

Снежана Рашкова - амбулатория за първична медицинска помощ” гр. 

Разград, собственост на д-р Снежана Рашкова е предоставена след 

проведен конкурс част от имот – публична общинска собственост, за 

ползване за лекарски кабинет от общо практикуващ лекар в гр. 

Разград, с административен адрес: гр. Разград, ж. к. „Орел”, бл. 20, вх. 

А, ет. 1, ап. 1 със застроена площ от 76.42 кв.м. за срок от 3 /три/ години. 

Поради изтичане срока на договора д-р Снежана Рашкова – 

собственик на търговеца е подала Заявление вх. № 94-С-200.1 от 

29.10.2009 г.за удължаване с анекс срокът на договора за период до 

изтичане на допустимия пет годишен срок. На свое заседание 
комисията по чл. 2 от Наредба № 2 на Общински съвет - Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост, се е произнесла с положително становище по заявлението. 

Съгласно Договор за наем № 350 от 18.12.2006 г. на „Д-р Галя 

Божидарова - амбулатория за индивидуална практика за извън 

болнична първична медицинска помощ” гр. Разград е предоставена 

след проведен конкурс част от имот – публична общинска собственост, 

за ползване за лекарски  кабинет от общо практикуващ лекар в гр. 
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Разград, с административен адрес: гр. Разград, ж.к. „Орел”, бл. 20, вх. А, 

ет.1, ап. 3 със застроена площ от 76.65 кв.м. за срок от 3 /три/ години. 

Поради изтичане срока на договора д-р Галя Божидарова – 

собственик на търговеца е подала Заявление вх.  № 94-Г-89.1 от 

29.10.2009 г. за удължаване с анекс срокът на договора за период до 

изтичане на допустимия пет годишен срок. На свое заседание 
комисията по чл. 2 от Наредба № 2 на Общински съвет - Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост, се е произнесла с положително становище по заявлението. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и чл. 22, 

ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

чл. 14, ал. 7 от Закона за общинската собственост, чл. 15, ал. 4 от 

Наредба № 2 на Общински съвет - Разград за придобиване, управление 
и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, Заявление вх. 

94-С-200.1 от 29.10.2009 г. от д-р Снежана Рашкова и Заявление вх. № 

94-Г-89.1 от 29.10.2009 г. от д-р Галя Божидарова, Общински съвет 

Разград, след поименно гласуване, с 26 гласа „ЗА”, „против”- няма, 

„въздържали се „- няма,   

Р Е Ш И: 

 

1. Да се удължи срока на договора за наем № 356/19.12.2006 г., 

сключен между Община Разград и „ЕТ „Д-р Снежана Рашкова - 

амбулатория за първична медицинска помощ” гр. Разград, за част от 

имот – публична общинска собственост, за ползване за лекарски 

кабинет от общо практикуващ лекар в гр. Разград, с административен 

адрес: гр. Разград, ж.к. „Орел”, бл. 20, вх. А, ет. 1, ап. 1 със застроена 

площ от 76.42 кв.м. за срок до 19.12.2011 г., съгласно Чл. 102, ал.4 от 

Закона за лечебните заведения. 

2. Да се удължи срока на договора за наем № 350/18.12.2006 г., 

сключен между Община Разград „Д-р Галя Божидарова - амбулатория 

за индивидуална практика за извън болнична първична медицинска 

помощ” гр. Разград за част от имот – публична общинска собственост, 

за ползване за лекарски  кабинет от общо практикуващ лекар в гр. 

Разград, с административен адрес: гр. Разград, ж. к. „Орел”, бл. 20, вх. 

А, ет.1, ап. 3 със застроена площ от 76.65 кв.м. за срок до 18.12.2011 г., 

съгласно Чл. 102, ал.4 от Закона за лечебните заведения. 

3. Задължава кмета на Община Разград да сключи анекси към 

договорите за наем, при условията описани в т. 1 и т. 2. 

4. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 



 160 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

ПИТАНЕ ОТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Георгиев имате думата. 

 

 Г-н Пейчо Георгиев – общински съветник от „Обединени демократи” - 

СДС 

 Моето питане е кратко. Всички си спомняме, че в началото на тази 

година / 2009 г./ по повод Празника на Разград 28 януари, господин Кмета 

Бояджиев беше организирал благотворителна кампания за събиране на 

средства за закупуване на съоръжения за спортна площадка по скейтборд за 

децата на Разград. Въпросите ми са следните: 

1. Колко са събраните средства? 

2. Колко и какви съоръжения са закупени? 

3. Къде в Разград има изградена спортна площадка по скейтборд?  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви г-н Георгиев. На основание Правилника г-н Бояджиев 

при желание може да отговори сега или да отложи за следващото наше 

заседание.  

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Ще му отговоря на г-н Георгиев. 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви, имате думата. 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н Георгиев, 

 В отговор на Вашето питане давам следните пояснения: Събраните 

средства в рамките на благотворителната кампания, посветена на 28 януари 

– Ден на Разград са в размер на 6 975 лв., които са заведени и са по сметка в 

Общината. Инициативата бе на младите хора, любители на скейтборда, 

която намери макар и недостатъчна подкрепа от гражданите на Разград. В 

резултат на направените проучвания и опита на общини където има 

изградени такива съоръжения се оказа, че са налице действащи стандарти за 

безопасност и изисквания за сертифицираност на такъв род съоръжения и 

площадки. Всичко това наложи изготвянето на проект, който не успяхме да 

осъществим през тази година поради високата цена, която е предложена от 

проектанти и липсата на финансов ресурс по бюджета на Общината. Имаме 

идентифицирана подходяща площадка, която е зад бившия Младежки дом и 

нашето желание е в бюджета за 2010 г. да бъдат предвидени средства за 

проектиране на площадка за скейтборд с възможности за нейното поетапно 

изграждане. С набраните по даренията средства проучваме възможността за 

закупуване на няколко преместваеми съоръжения, които до изграждането на 
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площадката да монтираме временно на подходящи места. В допълнение на 

казаното - на две от местата където мислехме да го реализираме тази година, 

те са изключително шумни и хората, които са в тези пространства реагираха 

поради което и се забави закупуването на тези съоръжения. Средствата са 

налице и те ще бъдат използвани целево за тази цел.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Г-н Георгиев, имате думата. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – общински съветник от „Обединени демократи” - 

СДС 

 Аз благодаря за отговора г-н Бояджиев. Сами разбирате, че по този 

въпрос в някаква степен има и обществен интерес към него, но един 

допълнителен въпрос да задам: Все пак едно такова спортно съоръжение 

каква е приблизителната му цена? – понеже споменахте, че има проект или 

изпълнител някакъв, който е дал много висока цена. В какво бъдеще 

виждате построяването на такова съоръжение в Разград? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Цената ще я кажат проектантите, но минимум 25 – 30 000 лв. при 

много оптимистични прогнози, на този терен където предвиждаме да го 

изградим.   

ПО ТОЧКА ТРЕТА 

ТЕКУЩИ 

 

Колеги, преминаваме към точка трета. 

 На основание чл.54 ал.1 от Правилника във всяко едно заседание 

Председателя трябва да ви запознава с движението на документацията към 

Общинския съвет и в тази връзка искам да ви запозная с няколко 

административни процедури, които са влезли в сила или е взето решение по 

тях: 

 1. Решение № 62/23.10. 2009 г. на Разградския административен съд, 

което касае отмяна на решение № 427, в частта му четвърто римско. На 

30.10. 2009 г. ПК по законност, превенция на корупцията, сигурност, 

контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с НПО 

се събра и взе решение да не се обжалва това решение на Разградския 

административен съд. 

 2. Следващото решение това е по писмо на Областния управител на 

Област Разград във връзка с решенията от нашата сесия проведена на 20.10. 

2009 г. ПК по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 

решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с НПО счита, че 

становището на Областния управител е незаконосъобразно и не е 

необходимо да се свика извънредна сесия. 
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 3. Определение № 11558 от 7.10. 2009 г. на ВАС по адм. д. № 

5564/2009 г.. Производството е по чл. 231 ГПК. Постъпила е молба от 

Валентин Василев – Областен управител на Област Разград, с която заявява, 

че оттегля оспорването на решение № 232, прието с Протокол № 14/29.07. 

2008 г. на Общински съвет – Разград, с което е дадено задължително 

тълкуване на разпоредбата на чл.24 от Наредба № 3, за осъществяване на 

стопанска дейност на Община Разград, чрез търговски дружества с 

общинско участие и чрез общински предприятия. 

 Иска съдът да обезсили Решение №1/18.02.2009 г., постановено по 

адм. д. № 135/2008 г. на Административен съд – Разград, с което е отменено 

като незаконосъобразно посоченото решение на Общинския съвет, като 

прекрати производството по делото.  

 Предвид изложеното, Върховния административен съд, второ 

отделение, ОПРЕДЕЛИ: Обезсилва Решение №1/18.02.2009 г., постановено 

по адм. д. № 135/2008 г. на Административен съд – Разград, с което е 

отменено като незаконосъобразно Решение № 232, прието с Протокол № 

14/29.07. 2008 г. на Общински съвет – Разград, с което е дадено 

задължително тълкуване на разпоредбата на чл.24 от Наредба № 3, за 

осъществяване на стопанска дейност на Община Разград, чрез търговски 

дружества с общинско участие и чрез общински предприятия. 

 Прекратява производството по адм. д. № 5564/2009 г., на ВАС, второ 

отделение. 

 Определението не подлежи на обжалване. 

 4. Решение на Върховен административен съд на Република 

България с № 13353/ 10.11. 2009 г., касаещо ответникът Георги Димитров 

Георгиев – Оставя в сила решение от 24.06. 2009 г. постановено по адм. 

дело № 70/2009 година на Административен съд град Разград. Решението не 

подлежи на обжалване. 

 5. Решение на Върховен административен съд на Република 

България с № 13352/ 10.11. 2009 г., касаещо общинския съветник Янка 

Трифонова Георгиева – Оставя в сила решение № 32 от 09.06. 2009 г. по 

адм. дело № 60/2009 година по описа на Административен съд град Разград. 

Решението не подлежи на обжалване. 

 6. Решение на Върховен административен съд на Република 

България с № 13351/ 10.11. 2009 г., касаещо господин Денчо Бояджиев– 

Оставя в сила решение № 30 от 20.05. 2009 г. по адм. дело № 58/2009 година 

по описа на Административен съд град Разград.  

 ОСЪЖДА Постоянната комисия за предотвратяване и разкриване на 

конфликт на интереси при Общински съвет – Разград да заплати на Денчо 

Стоянов Бояджиев, гр. Разград, бул „Васил Левски” № 10, ап.8 разноски за 

касационното производство в размер на 300.00 лв. 

Решението не подлежи на обжалване. 
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 7. Уведомление от група общински съветници на ПП „ГЕРБ” при 

Общински съвет Разград:  

 Уважаеми господин Председател, 

 Свеждаме до Ваше знание решението от 03.11. 2009 година на 

Групата общински съветници  на ПП „ГЕРБ” при Общински съвет Разград, 

с което за председател на Групата е избран общински съветник – Стоян 

Стоянов. 

 8. Писмо от читалище „Развитие” – Разград до Общински съвет гр. 

Разград 

 Уважаеми г-н Добрев, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Колективът на Детска музикална школа „Илия Бърнев” и Настоятелството 

на Народно читалище „Развитие” Разград и тази година организират 

Коледен благотворителен бал. Целта на тази инициатива е да бъдат 

подпомогнати дейностите на школата и нейните талантливи деца, да се 

създава високо художествен продукт с нова съвременна визия, запазвайки 

музикалните традиции на града. Отчитайки вашето отношение и 

ангажираност към проблемите на децата и младежите, чрез вас отправяме 

покана към всички съветници да присъстват на благотворителния ба, който 

ще се проведе на 03.12.2009 г. от 18.30 часа в Общински културен център. 

 Децата от школата и техните родители по достойнство оценяват 

направения от вас жест на миналогодишния бал. Със средствата дарени от 

всички общински съветници на стойност 1008 лева, бе купена китара „ 

YAMAHA – APX – 5 NA”, с всички необходими аксесоари към нея. Това е 

един нов съвременен инструмент, който дава самочувствие на нашите 

възпитаници на концерти и конкурси. 

 Надяваме се и занапред успешно и ползотворно да си сътрудничим и 

това ваше начинание да се превърне в традиция в навечерието на Коледа. 

 Благодарим ви за разбирането и ви желаем весели празници! 

      С уважение, 

      Надежда Радославова,  

      Директор на ДМШ „ Илия Бърнев” 

 Това колеги, бяха документите, с които исках да ви запозная. Поради 

изчерпване на дневния ред в 20.10 часа прекратявам днешното заседание и 

ви желая приятна вечер. 

      ПРЕДСЕДАТЕЛ: /П/ Не се чете 
/Д. Добрев/ 

      СЕКРЕТАР:  /П/ Не се чете/ 
  / Б. Христов / 

 

 


